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Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Kabine Toplantısı sonrası 

açıklamalarda bulundu. Orman
yangınlarına değinen Erdoğan, “Yan-
gınlar 2 dakika içinde tespit ediliyor.
İHA kullanan 2 ülkeden biriyiz” dedi.
Devam eden 2 yangın dışında diğerleri-
nin tamamının kontrol altına alındığını
belirten Erdoğan, “Önemsiz görülen
ihmallerin bedelini milletçe ödedik
ödüyoruz. Sabotaj ve kasıtlar da var.
149 şüpheli gözaltına alınmış, 38 kişi
tutuklanmıştır” diye konuştu. 
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38 KİŞİ TUTUKLANDI

Sabotaj ve 
kasıt da var

www.damgagazetesi.com

Gayrimenkul Danışmanı Sercan
Yakupoğlu, gayrimenkul sektö-

rünün bugününü ve geleceğini değer-
lendirdi. Ekonomik gelişmeler, faiz
oranları, demografik değişimler, şehir-
leşme, regülasyonlar ve global trendler
gibi birçok faktöre bağlı olarak gayri-
menkul sektörünün her dönem ayrı
değişkenlik gös-
terdiğini kayde-
den Yakupoğlu,
gayrimenkulün
yine de yatırım-
cıların en çok
tercih ettiği sek-
tör olduğunu
söyledi. I SAYFA 6
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Diyanet İşleri Başkanlığının
Mekke Sorumlusu Ahmet

Daştanbek'in para sayma görüntü-
lerinin yayılmasının ardından
İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığı
harekete geçti. Başsavcılık re'sen
soruşturma başlatıldığını ilan etti.
Diyanet İşleri Başkanlığı da 
Daştanbek hakkında inceleme 
başlattı. Hakkında soruşturma ve

inceleme başlatılan Daştanbek ise
açıklama yaptı. Saydığı paranın
270 bin değil 10 bin dolar sadaka
parası olduğunu söyledi. Tartışılan
paranın 2023 yılında, hayırsever 
bir kişi tarafından Mekke'deki 
ihtiyaç sahiplerine Ramazan kolisi
ve sadaka dağıtılması amacıyla
Uzman Turizm aracılığıyla 
gönderildiğini savundu. 

para 270 BiN DOlar 
DEĞil 10 BiN DOlarDI

ç Para sayma görüntüsünün,
geçmişte Mekke Umre 

Organizasyonunda çalışan ve 
disiplinsiz davranışları nedeniyle
görevine son verilen Mehmet 
Çıgacı tarafından çekildiğini 
belirten Daştanbek, “Çıgacı, 
daha sonra Uzman Turizm adına 
çalışmaya başladı. Taleplerine 
rağmen göreve tekrar alınması

uygun görülmemiş ve bu sebeple
şahsıma karşı husumet beslemeye
başlamıştır” dedi. 10 bin doları Çı-
gacı'nın getirdiğini belirten Daştan-
bek, “Teslim sırasında muhasebe
birimi kapalı olduğu için Çıgacı
'eksik olmasın' diyerek paranın sa-
yılmasını talep etmiş ve bu esnada
izinsiz şekilde video kaydı yapmaya
başlamıştır” diye konuştu. 

paraYI SaYMaMI iStEDi
O SIraDa GÖrÜNtÜ alDI
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ÇAĞRIMIZA KULAK VERiN!
Yaklaşık 600 bin kamu işçisini
kapsayan toplu sözleşme 

görüşmelerinde uzlaşma sağlanama-
ması üzerine TÜRK-İŞ, Karayolları
Genel Müdürlüğü'ne grev kararını
astı. TÜRK-İŞ Genel Başkan Yardım-
cısı ve YOL-İŞ Sendikası Genel 
Başkanı Ramazan Ağar, burada yap-
tığı konuşmada, Türkiye genelinde
500'e yakın kuruma grev kararını 
asacaklarını belirtti. Ağar, “Çağrımıza
kulak versinler. Devlet milletini yok
sayamaz” ifadelerini kullandı.
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GAYRİMENKUL 
YİNE ZİRVEDE!

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Gamze Taşcıer, 8'inci dönem

toplu sözleşme görüşmelerine ilişkin,
“Toplu sözleşme görüşmelerine ağus-
tos ayının ilk günü başlanır. Yani yo-
ruma kapalı bir hükümdür. Bu hüküm;
herkesi bağlar. Bu hükme aykırı 
biçimde toplantı
tarihi belirlemek
doğrudan yasayı
çiğnemektir. Ba-
kanlık kendi eliyle
deyim yerindeyse
korsan bir süreç
başlatmıştır”
dedi.  I SAYFA 7
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Korsan bir 
süreç başladı

Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Dezenformas-
yonla Mücadele Merkezi (DMM),  “Orman Yangın-

ları ile İlgili İddialar ve Gerçekler” bülteni yayımladı. “Uçak
yok, kapasite kısıtlı, yangınlara müdahale edilmiyor” iddiası-
nın tümüyle asılsız olduğu belirtilen bültende, 27 yangın
söndürme uçağı, 105 helikopter, 14 İHA, 6 bine yakın kara
aracı ve 25 bini aşkın personelle Türkiye'nin Avrupa'nın en
hazırlıklı ülkelerinden biri olduğu vurgulandı. I SAYFA 5
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iDDialar
ASILSIZDIR!

ÜnLÜ oyuncu 
Ege Kökenli 30
Temmuz'da İstan-

bul'da Türk hayranla-
rıyla buluşacak olan

Justin Timberlake'in konserini 
izlemek için Azerbaycan'a gitti.
Kökenli eşiyle konserdeki roman-
tik anları da sosyal medya 
hesabından yayınlamayı ihmal
etmedi. Eşi Lior Ahituv ile olan
fotoğrafını da yayımlayan Ege
Kökenli, paylaşımına; "Hey Justin
biz hazırız" ifadelerini not düştü. 

KONSERDE 
AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!AŞKA GELDİ!

CHP Genel Başkan Yardımcısı
Özgür Karabat, Türkiye’nin

orman yangınlarıyla mücadelesinde
hava filosunun yetersiz olduğunu 
savundu. İktidarı sert sözlerle eleştiren
Karabat, “Sadece ağaçlar değil, 
vicdanlar da yanıyor. Her yangında
yüzlerce canlının sessizce can verdiğini

biliyoruz. Ama 
iktidar sadece
yandaşların 
çıkarlarını düşü-
nüyor Hazine 
garantili projelere
aktarılan devasa
bütçeyle 20 uçak-
lık yangın filosu
kurulabilirdi”
dedi. I SAYFA 4

ç

HAVA FİLOSU YETERSİZ!

Yüzlerce canlı
sessizce ölüyor!

Özgür Karabat

ŞARTSIZ SEVGİ 
İYİLEŞTİRİYOR!
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İYİLEŞTİRİYOR!

Evcil hayvanlarla vakit geçirme-
nin stres hormonlarını azaltır-

ken mutluluk hormonlarını artırdığını
dile getiren Uzman Klinik Psikolog 
Cumali Aydın, “Bir kediyi okşamak
kalp atış hızını düzenleyerek kişiye 
sakinlik hissi verebilir. Bir kişi üzgün
olduğunda evcil hayvanıyla vakit 
geçirmek, ona koşulsuz sevgi sunan
bir dostla birlikte olmanın huzurunu
yaşamasını sağlar” dedi. I SAYFA 2
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ATTAN DÜŞTÜ

HAFIZA 
GiTTi!

Başarılı ve güzel şarkıcı Pınar Yıldız,
yeni şarkısı “Cansın” isimli şarkısının
klip çekimlerinde az daha canından
oluyordu. Çekimler sırasında yaşanan
talihsiz kaza yürekleri ağıza getirirken
güzel şarkıcının geçici hafıza kaybı 
yaşamasına neden oldu. Attan düşen
Pınar Yıldız hastaneye kaldırıldı. 

Habib Babar'ın  
köşe yazısı sayfa 8’de

Hakkında, İstanbul
Cumhuriyet Başsavcılığı

tarafında, rüşvet iddiaları
üzerine soruşturma
başlatılan Diyanet 

İşleri Başkanlığı Mekke 
sorumlusu Ahmet

Daştanbek, görüntülerdeki 
dolarların, kendisine

Mekke'de sadaka 
olarak dağıtılması için
verildiğini ileri sürdü.

Daştanbek, saydığı 
paranın 270 bin değil 

10 bin dolar 
olduğunu söyledi

Saydığı paranın dönemin muhasebecisine
teslim edildiğini belirten Ahmet Daştanbek,
“Söz konusu meblağın muhasebe hesabına
alındığına dair bir tutanak düzenlenmiştir. 
Bu tutanak Mehmet Çıgacı, yanındaki kişi ve
muhasebe yetkilisi tarafından imzalanmıştır.
Tutanak, muhasebe görevlisi tarafından 
Ankara'ya götürülmüştür” dedi. 

MUHaSEBEYE YatIrIlDI!

RUSVET DEGIL
BAGIS PARASI!

KORZAY DA
SERBEST!
Aziz İhsan Aktaş suç örgütüne yönelik
soruşturma kapsamında tutuklanan İSFALT
Genel Müdürü Burak Korzay tahliye edildi

İstanbul Cumhuriyet Başsavcılığınca, Aziz İhsan Aktaş'ın
elebaşı olduğu öne sürülen suç örgütünün, belediye
başkanlarıyla belediyelerin üst düzey 
yöneticilerine rüşvet vererek ihaleleri
organize ettiği iddiasıyla yürütülen 
soruşturma kapsamında 4 Hazi-
ran'da tuutklanan İSFALT Genel 
Müdürü Burak Korzay, etkin 
pişmanlık hükümleri kapsa-
mında 10 Temmuz ve 21
Temmuz'da savcılığa ifade
verdi. Savcılıktaki ifadeleri-
nin ardından Korzay hak-
kında tahliye kararı verildi. 

iKi KEZ iFaDE VErDi

URFA LEZZETİ TERAS PARK’TA
Beylikdüzü’nün
gastronomi 

alanındaki yeni adres-
lerinden Ciğerci Yıl-
maz, Teras Park’ta
kapılarını açtı. Toplam
bin metrekarelik geniş
alanı ile dikkat çeken
mekân, aynı anda 600
kişiye hizmet verebile-
cek kapasitesiyle ilçe-
deki en büyük kebap
ve ciğer restoranların-
dan biri olarak öne 
çıkıyor. İşletme sahibi
Rıza Çiftçi, “Amacı-
mız, gelen misafirleri-
mize bir restoran
deneyiminden daha
fazlasını yaşatmak”
dedi. I SAYFA 16

ç Bir iptal 
daha geldi
Anadolu Ajansı, Silivri 
Cezaevi'nde tutuklu bulunan
CHP'nin cumhurbaşkanı adayı
ve görevden alınan İBB Başkanı
Ekrem İmamoğlu'nun yüksek
lisans diplomasının da iptal
edildiğini duyurdu. I SAYFA 9

YALANCILARA
İNANMAYIN!

HABERİN DEVAMI SAYFA 9’DA
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Otizmli çocuklarla yaşamak sabır, anlayış ve destek gerektiriyor. Otizmli
çocukların ihtiyaçlarını anlamak ve onlara uygun şekilde bakım vermenin
aileler için zorlayıcı olabildiğini belirten uzmanlar, tanı süreciyle birlikte gelen
belirsizliğin ebeveynlerin ruh sağlığını da olumsuz etkileyebildiğini söylüyor

Ç ocuğun iletişim kurama-
ması, öz bakım becerile-
rini geç kazanması ya da

tehlike algısının olmaması gibi
durumların aileleri yalnızlaştıra-
bildiğine dikkat çeken Çocuk ve
Ergen Psikiyatri Uzmanı Dr. Öğr.
Üyesi Melek Gözde Luş, “Çocukla-
rına farklı bir gözle bakılması ve dış-
lanması da aileleri oldukça üzen bir
durum. Aileler çocuklarının da diğer
çocuklar gibi görülmesini istiyor.”
dedi. Sosyal çevreden yeterli desteği
görememenin, ebeveynlerin çaresiz-
lik ve tükenmişlik yaşamasına neden
olabildiğini kaydeden Luş, bu sü-
reçte sosyal destek mekanizmaları-
nın güçlendirilmesi gerektiğini ve
ailelerin yalnız olmadığını hissetme-
sinin, hem çocukların gelişimi hem
de aile içi dayanıklılık açısından

büyük önem taşıdığını vurguladı.

Aileler zorlanıyor!

Otizm gibi gelişimsel bozukluğu
olan çocuğa sahip ailelerde aile
içi ilişkilerde sorunların ortaya çı-
kabildiğine değinen Luş, “Anne

babalar otizmli çocuklarında karşı-
laştıkları ve tanımlayamadıkları bir
dizi davranışla baş başa kalır” dedi.
İletişim kuramayan bir çocuğun ge-
reksinimleri ve isteklerini anlamaya
çalışmanın, tuhaf ve alışılmamış
davranışlarıyla baş etmenin, çocuk
tehlikeleri tanıyamıyorsa sürekli ola-
rak kontrol etmeye çalışmanın aile-
leri yorabildiğini aktaran Luş, bu
durumda bazı ailelerde suçluluk
duygusunun ön plana çıktığını bazı
ailelerin de aşırı kaygılanıp panik ya-
şayabildiklerini dile getirdi.

Fedakarlık yapıyor!  

Özellikle ilk tanı konulduğu zaman
ailelerin çoğunun, otizmin nasıl bir
hastalık olduğunu bilmediğine dik-
kat çeken Luş, “Ebeveynler, çocukla-
rının durumunu ilk başlarda büyük
bir üzüntüyle karşılıyor, zamanla da
duruma alıştıklarını ifade ediyorlar”
dedi. Bazen, diğer aile fertlerinin
otizm konusunda bilinçli olmadıkları
için anne babaları yalnız bırakabil-
diklerini de kaydeden Luş, “Bazı ai-
leler hangi eğitim kurumunun
çocukları için daha iyi olacağı gibi
konularda karar vermede zorlanıyor.
Çocukların öz bakım becerilerini çok
geç kazanması, mesela tam anla-
mıyla tuvalet eğitimini gerçekleştire-
miyor olması, yemeği kendi kendine
yememesi gibi durumlarda bazı
anne babalar, çocuklarına bakabil-
mek için iş hayatlarında veya özel
hayatlarında birçok şeyden vazgeçip
kendilerini çevrelerinden soyutlaya-
biliyorlar. Bazen de ebeveynler du-
rumu kabullenmede çok zorluk
yaşayıp, kendi kendilerini inkara yol
açınca depresyon gibi psikiyatrik
hastalıklara yakalanabiliyorlar” şek-
linde konuştu.

SOSYAL DESTEK 
ÇOK ÖNEMLi
Girdikleri ortamlarda çocuklarının sorunlu davranışlar
sergilemelerinin anne babaların çaresiz hissettikleri, bazen
de öfkelendikleri durumlardan olduğunu vurgulayan Dr. Öğr.
Üyesi Melek Gözde Luş, “Çocuklarına farklı bir gözle
bakılması ve dışlanması da aileleri oldukça üzen bir durum.
Aileler çocuklarının da diğer çocuklar gibi görülmesini is-
tiyor” dedi. Ayrıca ailelerin, çocuklarının geleceğine yönelik

endişe duyduklarının da altını çizen
Luş, “Çocuklarının ileride kendi
kendilerine nasıl bakacağı, tek
başlarına yaşamlarını nasıl
sürdüreceği gibi konular önemli bir
endişe kaynağı. Anne babaların
otizmli bir çocuğa sahip olmakla il-
gili zorluklarla başa çıkması için
sahip oldukları sosyal destek
mekanizmaları çok önemli. Yeterli
sosyal destek sistemlerine sahip
olmak anne babaları daha güçlü
hale getirir. Yerel yönetimlerin ve
gönüllü kuruluşların çalışmaları,
sosyal hizmet uzmanlarının özel

eğitim merkezlerinin, çocuk psikiyatri kliniklerinin sayılarının
arttırılması önemli” diye konuştu. 

tUğçE
MARİK

hAbER

YANGINLAR KADER DEĞİL 
Türkiye'yi yasa boğan orman yangını faciasının
ardından, yangınla mücadelenin riskleri ve
güvenlik standartları masaya yatırıldı. Eskişehir
Seyitgazi'de 10 cana mal olan orman yangını
faciası, alevlerle en ön safta mücadele eden
kahramanların İş Sağlığı ve Güvenliği (İSG)
haklarını yeniden gündeme getirdi 

İSG Uzmanı Dr. Öğr. Üyesi
Nuri Bingöl, Eskişehir Seyit-
gazi'de orman yangınına

müdahale eden 5'i orman işçisi, 5'i
AKUT çalışanı 10 kişinin ölümüyle
gündeme gelen iş sağlığı ve güvenliği
konusunu değerlendirdi. 

Ön saflarda olmaz 

Alev savaşçılarının karşı karşıya olduğu
en büyük tehlikelerden birinin, yaptıkları
işin yasal olarak tam anlamıyla tanımlan-
mamış olması olduğunu dile getiren Bin-
göl, “Öncelikle şunu belirtmek gerekir ki,
orman yangınları ve yangınların her bir
türü, iş sağlığı güvenliği mevzuatında
doğrudan yer almıyor. 6331 sayılı İş Gü-
venliği Kanunu'nda, acil durum ve afet bi-
rimlerinin müdahale faaliyetleri maalesef
kapsam dışıdır. Bu tip yangınlarla müca-
dele işlerinde çalışanların tehlike sınıfı,
İSG mevzuatında belirtildiği gibi en üst
tehlikeli sınıf olan 'çok tehlikeli' sınıfın da
çok çok üzerindedir. Eğer yeni bir sınıf
oluşturulsaydı, buna 'aşırı tehlikeli sınıf'
diyebilirdik, ancak maalesef böyle bir sınıf
da yok” dedi. Eğitimlerin var olduğunu

ancak sahada asıl belirleyici olanın
tecrübe ve doğru görevlendirme oldu-
ğunu belirten Bingöl, “Yangınla müca-
dele çalışanlarına gerek itfaiye teşkilatı
olsun gerek orman işçileri olsun özel
eğitimler tabii ki veriliyor. Antalya’da
bu konuda bir merkez var ve düzenli

olarak simülasyonlu, uygulamalı, kaçış ve
kurtarma tatbikatları içeren eğitimler ya-
pılıyor. Ancak asıl önemli olan şudur: Ge-
nelde bildiğim, itfaiyeciler de dâhil, yeni
personeli yangınla mücadelede ön saf-
larda bulundurmazlar, genellikle tecrübeli
ekipler çalışır. Nispeten yeni olanlar ve
tecrübesizler, yangın söndükten sonra so-
ğutma işlemlerinde görev alırlar. Doğrusu
da budur” diye konuştu.

Otlar temizlenmeli

Orman yangınlarında her zaman en
büyük silah olan suyun yanında alt örtü
denilen kuru otların daha çabuk tutuşa-
cağı ve yangını büyüteceği için temizlen-
mesi olduğunu ifade eden Bingöl, “Kuru
otların, yangın ulaşmadan önce buldozer,
greyder gibi araçlarla sökülmesi ve müda-
hale ekiplerinin ulaşımı için yolların açıl-

ması büyük önem taşır. Şehir içi yangın-
lara kıyasla orman yangınları genellikle
sarp, kayalık ve geçit vermeyen arazilerde
meydana gelir. Bu nedenle, arazinin topo-
grafik yapısının iyi bilinmesi, yerel halktan
destek alınması ve bölgeyi iyi tanıyan
orman işçilerinin müdahaleye dahil edil-
mesi hayati önem taşır” ifadesinde bu-
lundu.

Yanmaz kıyafet yoktur!

Kamuoyunda bilinen yanlışlara da deği-
nen Bingöl, ne ekipmanın ne de planla-
manın her zaman mutlak koruma
sağlayamayacağını, özellikle orman yan-
gınlarının dinamik yapısının riskleri artır-
dığını vurguladı. Bingöl, “Şunu
düzeltmek gerekir: 'Yanmaz kıyafet' yok-
tur, 'ısıya dayanıklı kıyafet' vardır. Yani
yangın çok büyük boyutlara ulaştığında,
bu kıyafet hiçbir kimseyi hiçbir şekilde
kurtarmaz. Orman yangınlarında en kritik
faktörlerden biri de rüzgârdır. Yolun ol-
madığı yerde bir ekibin ilerlemesi için yol
açıldığını düşünün. Eğer rüzgâr aniden
yön değiştirip bu yeni açılan yolu kapa-
tırsa, çıkış imkânsız hale gelebilir” dedi. 

OSMAN 
KÖSE

hAbER

Evcil hayvanlarla vakit
geçirmenin stres

hormonlarını azaltırken
mutluluk hormonlarını
artırdığını dile getiren

Uzman Klinik Psikolog
Cumali Aydın, “Bir

kediyi okşamak kalp
atış hızını düzenleyerek

kişiye sakinlik hissi
verebilir” dedi

KLİNİK Psikolog Cu-
mali Aydın, hayvan-
larla kurulan duygusal

bağın çocuklardan yaşlılara
kadar her yaş grubunda ruh
sağlığını nasıl etkilediği ve hay-
van destekli terapilerin psikolo-
jik rahatsızlıklarda nasıl rol
oynadığı hakkında bilgi verdi. Bi-
limsel araştırmaların, hayvanlarla
vakit geçirmenin stres hormonu
olan kortizol seviyelerini düşürdü-
ğünü ve mutluluk hormonu olarak
bilinen oksitosin salgısını artırdığını
gösterdiğini ifade eden Aydın, “Bu
duruma örnek olarak, bir kediyi ok-

şamak kalp atış hızını düzenle-
yerek kişiye sakinlik hissi verebi-
lir. Bununla birlikte hayvanlarla
etkileşim içinde olmak, yalnızlık
duygusunu azaltarak depresyon
belirtilerini hafifletebilir” dedi.

Daha rahat baş eder

Kişinin yalnız olmadığını ve yalnız-
lıkla beraber gelebilen değersizlik
ya da sevilmeme duygularıyla daha
rahat baş edebileceğini aktaran
Aydın, “Özellikle terapi köpekleri
veya kedileri, travma sonrası stres
bozukluğu (TSSB) yaşayan birey-
lerde güven duygusunu yeniden

inşa etmeye yardımcı olur. Yar-
dımcı olmasının nedenleri incelen-
diğinde, bu hayvanlar koşulsuz
sevgi ve güven duygusu sunar.
Travmatik deneyimler yaşayan kişi-
ler, insan ilişkilerinde güven sorunu
yaşayabilir ve tehdit algıları artabi-
lir. Ancak hayvanlar, yargılamadan
ve beklentisiz bir şekilde bireylere
eşlik eder, bu da kişinin yeniden
güven hissini deneyimlemesine
olanak tanır” şeklinde konuştu.

Öfke kontrolü sağlar

Hayvanların, insanların duygula-
rını anlamlandırmasına ve yönet-

mesine yardımcı olabileceğine dik-
kat çeken Aydın, “Bir kişi stresli
veya üzgün olduğunda evcil hayva-
nıyla vakit geçirmek, ona koşulsuz
sevgi sunan bir dostla birlikte ol-
manın huzurunu yaşamasını sağ-
lar. Bu, özellikle öfke kontrolü veya
kaygı bozukluğu yaşayan birey-
lerde, duygusal tepkileri daha iyi
yönetmelerine yardımcı olabilir.
Hayvanlarla vakit geçiren bireylerin
empati becerilerinin geliştiğini ve
stres karşısında daha sağduyulu
tepkiler verdiklerini ortaya koyan
araştırmalar var. ” açıklamasını
yaptı.

AYNUR
CİHAN 

hAbER

ÇENE
KEMİĞİNDE

ERİME 
OLABİLİR

Diş implantları, çene kemiğinin durumu ve hastanın genel sağlığına göre kişiye
özel planlanan ileri bir tedavi yöntemi olduğunu belirten uzmanlar uzun süre
dişsiz kalmanın çene kemiğinde erimeye yol açabildiğini söylüyor

AĞIZ Diş ve Çene Cerrahisi Uzmanı Dr.
Öğr. Üyesi Seda Altop, diş implantlarının
uygulanma süreci, ömrü, çene kemiği eri-

mesi ve diş kaybı ile ilgili riskler hakkında bilgi
verdi. Çene kemiklerinin erimesinin farklı sebep-
leri olduğunu dile getiren Altop, “Basit
bir diş çekiminden sonra bile beyin,
‘biz orayı artık kullanmıyoruz
dolayısıyla yıkıma başlayabili-
riz’ gibi bir komut veriyor. Bu
nedenle uzun süre dişsiz
kalan hastalarda ciddi an-
lamda bir çene kemiği eri-
mesiyle karşılaşılıyor”
dedi. İmplant yapım aşa-
malarından bahseden
Altop, “Çene kemiğinin
hacmi standart implant
yapımı için uygun değilse o
zaman zigomatik, kemikten
ve bunun yan duvarından
destek alacak şekilde bir tasa-
rım yapılır” şeklinde konuştu.

Enfeksiyon riski

Hareketli protezlerin implantın alternatifi değil,
mecburiyet olduğunu aktaran Altop, “İnsan ömrü
uzadığı için o hareketli ve konforsuz dişlerle de
uzun yıllar yaşamak istemiyor insanlar. Dolayısıyla
sabit bir protez beklentisi oluyor” dedi. Daha iyi
bir çiğneme fonksiyonu isteyen ve estetik açıdan
da daha yüksek beklentileri olan hastalara, kişiye
özel tasarlanan implant tedavisi uygulandığını
kaydeden Altop, “Kanal tedavili dişlerde apse gibi

bazı sorunlar görülebiliyor ama implantlar zaten
sağlıklı kemiğin içerisine yapıldığı için rutin bir
takip gerekli. Ancak hastanın ağız hijyeni çok kö-
tüyse, çok yoğun sigara kullanımı varsa, bir takım
başka faktörlerle birlikte nasıl diş kaybı meydana

gelebiliyorsa implantta da yine o tipte bir
enfeksiyon meydana gelebilir” dedi. 

Kişiye özel tedavi

Çene kemiği erimesine gene-
tik faktörler, kontrolsüz diya-
bet, erken yaşta diş
kayıpları, sendromlar veya
travmaların neden olabile-
ceğine vurgu yapan Altop,
“Bir tümör operasyonu ya
da bir kist operasyonu da
o bölgedeki kemik kaybına

neden olabiliyor. Kemik yü-
zeyi ile diş etinin arasına yer-

leştirilecek implantlar için 3
boyutlu bir tomografi analizi ya-

pılır ve kemiğin en uygun olduğu
noktalar analiz edilir. Yani en yoğun

olduğu, anatomik oluşumlardan uzak olan
ve vidaların en uygun nokta atışı yerleri tespit edi-
lir. Sonrasında da kişiye özel olarak üretimi yapılır.
Birkaç haftalık bekleme süresinin ardından genel
anestezi altında bir operasyonla hastalara uygula-
nır. Aynı seansta geçici diş de yine aynı şekilde ya-
pılabiliyor. 3 hafta sonrasında da yumuşak doku
tamamen iyileştikten sonra da esas kalıcı dişler
hastalara uygulanabiliyor” açıklamasını yaptı.
GÜRAY VAROL
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Zihinsel iş yükünün günlük yaşamın görünmeyen 
organizasyonu olduğunu belirten uzmanlar, planlamak,
hatırlamak, ön görmek ve organize etmek gibi yıpratıcı
sorumluluklarla hayatı şekillendirdiğini söylüyor

ÖZELLİKLE kadınlar ve annelerin bu yükü doğal
bir görev gibi içselleştirdiklerini aktaran Uzman
Klinik Psikolog İnci Nur Ülkü, “Bu da uzun va-

dede stres, tükenmişlik, dikkat dağınıklığı, uyku bozukluk-
ları, duygusal patlamalar, sinirlilik ve depresyon gibi
ruhsal sorunlara zemin hazırlar.” dedi. Yardım etmenin
değil, sorumluluğu paylaşmanın zihinsel yükü hafifletme-
nin tek yolu olduğunu vurgulayan Ülkü, toplumun dayat-
tığı rollerin, kadınları sürekli tetikte tutarken erkeklerin
katkısının genellikle fiziksel yardımla sınırlı kaldığını ifade
etti. Ülkü ayrıca, zihinsel yükle başa çıkmak için farkında-
lık, açık iletişim ve mükemmeliyetçilikten uzak durulması
gerektiğini önerdi.

Sistemi yavaşlatır

“Evin işleyişini planlamak, eksikleri fark etmek, ihtiyaçları
önceden sezmek, krizleri önlemek, detayları hatırlamak ve
her bireyin yaşamını sürdürmesini kolaylaştırmak için sü-
rekli tetikte olmak demektir” diyen Ülkü, “Çünkü ne fizik-
sel bir hareket içerir ne de kolayca gözlemlenebilir. Tıpkı
bir bilgisayarın arka planında çalışan uygulamalar gibi; dı-
şarıdan belli olmasa da enerji tüketir, yorucu olur ve uzun
vadede sistemi yavaşlatır” ifadelerini kullandı. 

HAYAT DAHA KARMASIK

ŞARTSIZ SEVGi iYiLEŞTiRiYOR
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OLAY önceki gün 03.25 sıralarında Veysel
Karani Mahallesi Baki Sokak'ta meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre, Beytullah Cin,

aile içinde yaşanan tartışmanın ardından bıçakla
anne ve babasını yaraladı. İhbar üzerine olay yerine
polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Olay yerine gelen
sağlık ekipleri baba Ahmet Cin'in (65) olay yerinde
hayatını kaybettiğini belirledi. Anne Emine Cin (60)

ise ağır yaralı olarak kaldırıldığı hastanede hayatını
kaybetti. Saldırının ardından kaçan şüpheli, kısa sü-
rede olay yerine yakın bir noktada bıçakla birlikte
gözaltına alındı. Olay yeri inceleme ekiplerinin çalış-
masının ardından Ahmet Cin'in cenazesi Adli Tıp
Kurumu morguna kaldırıldı. Yapılan araştırma-
larda, şüphelinin psikolojik sorunlarının olduğu ve
olay günü ailesiyle tartıştığı öğrenildi.  DHA 

YiNE BiR AiLE FACiASI
Sancaktepe'de Beytullah Cin (28), tartıştığı anne ve babasını bıçakladı. Baba
olay yerinde hayatını kaybederken anne ise kaldırıldığı yaşamını yitirdi

Maltepe’de kamyonet şoförü Batuhan Yıldırım (26), park halindeki bir araca çarptıktan sonra sokakta
yürüyen Şehriye Kaynar’a (72) çarptı. Kazanın ardından kaçan sürücü, başka sokakta bir evin bahçe
duvarına ve park halindeki servis aracına çarparak durabildi. Olay yerinden yaya olarak kaçan kamyonet
şoförü gözaltına alınırken, ağır yaralı olarak hastaneye kaldırılan Kaynar, hayatını kaybetti

K aza, saat 18.45 sı-
ralarında Girne
Mahallesi Irmak-

lar Sokak’ta meydana
geldi. Edinilen bilgiye göre,
Batuhan Yıldırım idaresin-
deki 34 KRR 143 plakalı
kamyonet, sokakta park
halinde bulunan otomobile
çarptı. Olay yerinden dur-
madan uzaklaşan kamyo-
net şoförü, yolda yürüyen
Şehriye Kaynar’a da çarptı.
Kaçmaya devam eden Yıl-
dırım, Kumsal Sokak’ta bir
evin bahçe duvarına, ar-

dından park halindeki 34
LKV 714 plakalı servis ara-
cına çarparak durdu. Ara-
cını bırakıp yaya olarak
kaçan şoför, Maltepe İlçe
Emniyet Müdürlüğü ekip-
leri tarafından kısa sürede
yakalanarak gözaltına
alındı.

Hayatını kaybetti

İhbar üzerine olay yerine
sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. Sağlık ekipleri, ilk
müdahalesini olay yerinde
yaptığı Şehriye Kaynar’ı

ambulansla hastaneye gö-
türdü. Ağır yaralanan Kay-
nar, hastanede yapılan tüm
müdahalelere rağmen ha-
yatını kaybetti. Yakalanan
kamyonet şoförü Batuhan
Yıldırım’a yapılan alkol
testinde herhangi bir alkole
rastlanmadı. Polis, olayla
ilgili çalışma başlattı.

Aşırı hızlıymış!

Kamyonetin çarptığı bi-
nada oturan Oktay Şim-
şek, “Evde otururken
çarpma sesi duydum. Pen-

cereden dışarı baktığımda
doğalgaz sızıntısı oldu-
ğunu gördüm. Hemen va-
nayı kapattım, torunum ve
eşimi alarak dışarı çıktık.
Kaza sırasında yan kom-
şumuz kapıyı açmak üze-
reyken araç onu sıyırarak
geçmiş. Kamyonet çok hız-
lıymış. Duvara çarpıp ar-
dından doğalgaz kutusuna
vurmuş. Büyük bir facia
yaşanabilirdi. Kıvılcım ol-
saydı bina komple çökerdi.
Çatıda da hasar oluştu"
dedi.  DHA

BAHÇEYE SAVRULDU
Stanbeyli’de de sürücüsünün kontrolünü kaybettiği otomobil yol
kenarındaki ağaçlık alana savruldu. Araçta sıkışan sürücü vatandaşlar
tarafından kurtarılırken, kaza anı güvenlik kamerasına yansıdı. Kaza,
saat 11.55 sıralarında Turgut Reis Mahallesi Demokrasi Caddesi'nde
meydana geldi. Edinilen bilgiye göre, 34 CME 503 plakalı otomobilin
direksiyon hakimiyetini kaybeden Yakup Çakmak araçla birlikte yol
kenarındaki ağaçlık alana savruldu. Çarpmanın etkisiyle otomobilde
sıkışan sürücüye ilk müdahaleyi çevredeki vatandaşlar yaptı. Araçtan
çıkarılan Yakup Çakmak, olay yerine gelen sağlık ekiplerine teslim

edildi. Çakmak, am-
bulansla yaralı olarak
hastaneye kaldırıldı.
Kazayla ilgili polis
ekipleri inceleme
başlattı. Kaza anı ise
çevredeki bir iş
yerinin güvenlik
kamerasına yansıdı.

CESEDi ORMANDA 

OLAY saat 09.30
sıralarında Bah-
çeköy’de mey-

dana geldi. Edinilen bilgiye
göre sabah saatlerinde yol-
dan geçen bir vatandaş, or-
manlık alanda hareketsiz
yatan bir kişinin olduğunu
fark etti. İhbar üzerine olay
yerine sağlık ve polis ekipleri
sevk edildi. Kısa sürede olay
yerine gelen ekipler, çevreye
güvenlik şeridi çekerek
önlem aldı. Sağlık ekipleri-
nin incelemelerinde hareket-
siz yatan kişinin hayatını
kaybettiği belirlendi. 
Olay yeri inceleme ekipleri,

25 yaşlarında olduğu düşü-
nülen erkek cesedinin ba-
şında çöp poşeti
bulunduğunu ve bantlanmış
halde olduğunu gördü. Ce-
sedin yanında Rusça not ve
siyah askılı çantası içinde
cep telefonu, İstanbul Ula-
şım kartı, paralar ve çeşitli
eşyalar olduğu da belirlendi.
Cumhuriyet Savcısının ince-
lemeleri sonrasında boğula-
rak öldürüldüğü düşünülen
kişinin cesedi, Adli Tıp Ku-
rumu Morguna kaldırıldı.
Polis olayın intihar mı 
yoksa cinayet mi olduğunu
araştırıyor.  DHA

Volkan gibi patladı
Kağıthane’de yeraltındaki elektrik kablolarında yapılan
onarım çalışması sırasında patlama yaşandı. Kabloların alev
alarak yangın çıktığı anlar cep telefonu kamerasına yansıdı

OLAY, Çağlayan Ma-
hallesi Sinan Paşa
Caddesi'nde saat

11.00 sıralarında meydana geldi.
İddiaya göre, sokaktaki yeraltı
kablolarında onarım yapan eki-
bin çalışmaları sırasında aniden
patlama meydana geldi. Patla-
manın ardından yangın çıkar-
ken, çevrede kısa süreli panik
yaşandı. İhbar üzerine olay ye-

rine polis ve itfaiye ekipleri sevk
edildi. Elektrik hattının kesilme-
sinin ardından yangın sona erdi.
Patlama nedeniyle çevrede elek-
trikler kesintisi de yaşandı. Pat-
lama anı ve kabloların yandığı
anlar cep telefonuyla görüntü-
lendi. Görüntülerde, yeraltı kab-
lolarından alev çıktığı anlar ve
art arda yaşanan patlamalar gö-
rülüyor. DHA

İSTANBUL’DA hastaneye
kaldırılan ve yoğun ba-
kımda tedavi gören kişiye

uyuşturucu temin ettiği öne sürülen
şüpheli gözaltına alındı. İstanbul
Cumhuriyet Başsavcılığı’nca yürütü-
len soruşturma kapsamında, 14 Tem-
muz tarihinde uyuşturucu kullanımına
bağlı olarak hastaneye kaldırılan ve
yoğun bakımda tedavi gören G.Ç.’ye uyuşturucu temin ettiği
belirlenen G.İ. hakkında re'sen soruşturma başlatıldı. Soruş-
turma kapsamında 'uyuşturucu madde temin etme' ve 'olası
kastla öldürmeye teşebbüs' suçlarından gözaltına alınan şüpheli
G.İ.'nin emniyetteki işlemlerinin sürdüğü öğrenildi. DHA

Sarıyer’de yol kenarındaki ormanlık alanda başına siyah çöp poşeti
geçirilmiş ve bantlanmış 25 yaşlarında erkek cesedi bulundu.

Cumhuriyet Savcısı ve olay yeri inceleme ekiplerinin çalışmalarının
ardından cenaze Adli Tıp Kurumu Morguna kaldırıldı

Talihsiz arkadaşlar 
Çatalca’da kamp yapmak için Küçük Malatra Koyu’na giden 3 arkadaştan
2'si serinlemek için girdikleri denizde kayboldu. Mehmet Aydoğdu'nun
cansız bedenine ulaşırken diğer kişiyi arama çalışmaları devam ediyor

OLAY saat 16.30 sırala-
rında Fatih Mahallesi
Küçük Malatra Ko-

yu’nda meydana geldi. Edinilen
bilgiye göre; kamp yapmak için
önceki gün koya giden 3 arkadaş-
tan 2'si denize girmek girdi. De-
nizde yüzen iki arkadaş, bir süre
sonra gözden kayboldu. Arkadaş-
larını denizde göremeyen kişinin
ihbarı üzerine olay yerine Sahil
Güvenlik Komutanlığı ekipleri

sevk edildi. Arama-kurtarma ça-
lışmasına başlayan ekipler bir
süre sonra Mehmet Aydoğdu'nun
cansız bedenini buldu. Aydoğ-
du'nun cansız bedeni hastane
morguna kaldırılırken diğer kişi-
nin arama çalışmalarının helikop-
ter desteğiyle sürdüğü öğrenildi.
Öte yandan boğularak hayatını
kaybeden Mehmet Aydoğdu'nun
20 gün önce baba olduğu öğre-
nildi.  DHA

ARAÇLARA SALDIRDI

OLAY, 25 Temmuz Cuma günü
saat 06.00 sıralarında Talatpaşa
Mahallesi’nde meydana geldi. Edi-

nilen bilgiye göre alkollü olduğu iddia edilen
bir kişi, sabah saatlerinde sokakta park ha-
linde olan araçlara saldırmaya başladı.
Tekme ve yumruklarla otomobillerin aynala-
rını kıran kişi ardından sokaktan uzaklaştı. Bir
süre sonra sokağa geri dönen kişi bu kez site-
nin özel güvenlik görevlisiyle tartıştı. Kendi-

siyle konuşmaya çalışan özel güven-
lik görevlisine bağıran ardından da,
üstüne yürdüğü görevliyi iten şüp-
heli daha sonra siteden uzaklaştı.
Yaşananlar cep telefonuyla kayda
alan bir kadın ise 'Sen ne yapıyor-
sun uzaklaş' diyerek şüpheliye tepki
gösterdi. Olayın ardından araç sa-
hipleri emniyete giderek şüpheliden şi-
kayetçi oldu.  DHA

Şeytanın bile 
AKLINA GELMEZ 
Fatih'te bir kuyumcuyu giden 3 şüpheli toplam
ağırlıkları bin 704 gram olan ziynet eşyasını 
vererek, karşılığında külçe altın aldı. Bir süre sonra
altınların 700 gramının sahte olduğu anlaşıldı

OLAY 22 Temmuz'da Fatih'te bir ku-
yumcuda meydana geldi. İddiaya göre,
kuyumcuya giden B.A. (39), O.K. (50),

İ.Ş. (30) ellerindeki bin 700 gram ziynet eşyasını
vererek, karşılığında külçe altın aldı. Şüpheliler iş
yerinden ayrıldıktan bir süre sonra, kuyumcu al-
tınları incelemeye başladı. Ziynet eşyalarından
700 gramının sahte olduğunu farkeden kuyumcu
polise haber verdi. Polis ekipleri şüphelileri yaka-
lamak için çalışma başlattı. Kimlik bilgileri belirle-
nen şüpheliler Fatih'te yakalandı. Şüphelilerin
üzerinde ve araçlarında yapılan aramada, çok sa-
yıda sahte olduğu değerlendirilen ziynet eşyası ele
geçirildi. Gözaltına alınan şüphelilerin daha ön-
cede çok sayıda suç kayıtları olduğu belirlendi.
Emniyette işlemleri tamamlanan şüpheliler adli-
yeye sevk edildi. DHA

ÖNÜNE GELENİ
YERLE BİR ETTİ

Sultanbeyli'de TIR'la taksi çarpıştı. Şoförler 
tutanak için indikleri sırada, TIR kaymaya başladı
ve park halindeki 5 araç ile bir markete çarptı

KAZA, saat 09.30 sıralarında Mecidiye
Mahallesi Fatih Bulvarı'nda meydana
geldi. Tamer Çelebi idaresindeki 33

ASK 846 plakalı TIR'la, seyir halindeki bir taksi
çarpıştı. Kazanın ardından TIR şoförü ve taksi
şoförü araçlarını durdurup tutanak tutmaya baş-
ladı. Bu sırada kayan TIR, yol kenarında park ha-
linde bulunan 3 otomobil ve 2 hafif ticari araca
ardından da cadde üzerindeki bir markete çarptı.
İhbar üzerine olay yerine polis ekipleri sevk edildi.
Kazada can kaybı ve yaralanma yaşanmazken, 5
araçta ve markette hasar oluştu. Kaza anı güven-
lik kamerasına yansıdı. TIR sürücüsünün ifadesi
alınırken, olayla ilgili inceleme başlatıldı. TIR şo-
förü Tamer Çelebi, "TIR bir anda harekete geçti.
O ara rapor tutuyorduk aracın yanına geldim,
araç bir anda harekete geçti. Yukarıdan aşağı
geldi çok şükür maddi hasarlı kaza" dedi. DHA

HEMCARPTI
HEM KACTI!

Hiç durmadan 
SUÇ iŞLEMiŞ

OLAY 22 Temmuz Salı günü saat
20.15 sıralarında Merkez Mahalle-
si’nde meydana geldi. Edinilen bil-

giye göre Sarıyer Devriye Ekipler Amirliği
polisleri, caddede uygulama yapmaya başladı.
O sırada 34 NHJ 767 plakalı bir araç, polisin
'Dur' ihtarına uymadı VE kovalamaca yaşandı.
Kilometrelerce süren takip sonrası şüpheli, tra-
fiğin yoğun olması nedeniyle aracından indi.
Yaya olarak kaçmaya devam eden şüpheli,
polis ekipleri tarafından yakalandı. Gözaltına
alınan şüpheli Bekir B.’nin (26), 'Hükümlü veya
tutuklunun kaçması' ve 'Nitelikli yağma' suçla-
rından 13 yıl 4 ay kesinleşmiş hapis cezası ol-
duğu ortaya çıktı. Gözaltına alınan şüpheli
Bekir B.’ye ayrıca Karayolları Trafik Kanunun
çeşitli maddelerin-
den toplamda 22
bin 934 lira para ce-
zası uygulandı. Po-
liste daha önceden
23 suç kaydı olduğu
belirlenen Bekir B.,
emniyetteki işlemle-
rinin tamamlanma-
sının ardından
adliyeye sevk edildi.
şüpheli tutuklana-
rak cezaevine gön-
derildi.  DHA

BULUNDU

Hastaya uyuşturucu
Kağıthane’de alkollü olduğu iddia edilen bir kişi, sabah saatlerinde geldiği sokakta park
halindeki araçlara saldırdı. Tekme ve yumruklarla otomobillerin aynalarını kıran şüpheli,
kendisini ikna etmeye çalışan özel güvenlik görevlisini de itti
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Ü niversite tercih dönemi başladı. Bu yıl
da özellikle vakıf üniversiteleri ara-
sında müthiş bir rekabet yaşanıyor.

Buna 25 Temmuz’da başlayan üniversite tercih
fuarında şahit olduk. Bu fuarın en havalı ve
profesyonel stantlarından biri Türkiye’nin en
yeni üniversitelerinden biri olan İstanbul Galata
Üniversitesinin standıydı. Bu üniversite 2020
yılında eğitim ve öğretime başladı ve bir bebek
olmasına rağmen hızlı adımlar atan bir üniver-
site olmayı başardı. Tam yola çıkarken dünyayı
altüst eden pandemi ile karşı karşıya kalmasına
rağmen bunu başardı. Hayatımızdan yaklaşık
iki sene alıp giden Covid-19 pandemisinde
henüz yeni bir üniversite olmasına rağmen çev-
rim içi eğitime geçmeyi başardı ve bir yandan
yapılanırken diğer yandan da o zor dönemle
mücadele ederek ilk adından söz ettirdi.

Diş hekimliğinde teknolojiyi 
takip eden bir üniversite

Bu beş yıl içinde Galata Üniversitesi en hızlı
büyüyen üniversitelerden biri olmayı başardı.
Aslında bir butik üniversite ama bir butik üni-
versiteye göre çok daha kapsamlı ve iddialı eği-
tim programları kurmayı ve onları çok kısa
sürede geliştirmeyi başardı. Bunlardan bir ta-
nesi diş hekimliği fakültesi. Sağlık bölümü
açmak kolay iş değildir. Çok zahmetli bir iştir.
Hele yanına bir de hastane açmak hiç kolay de-
ğildir. Galata Üniversitesi hem diş hekimliği fa-
kültesini açtı hem de bir hastane açtı.
Üniversitenin Piyalepaşa yerleşkesinin tama-
mını diş hekimliğine ayıran üniversite kısa za-
manda gereken tüm bürokrasileri halletti ve diş
hekimliği fakültesi hastanesi SGK ile de an-
laşma yaparak hasta kabulüne başladı. Şu an
tam teşekküllü bir diş hekimliği hastanesi ola-
rak hem yerli hem de yabancı hastalara hizmet
veriyor. Diş hekimliği eğitimi almak isteyenlere
hem Türkçe hem de İngilizce programlarla uy-

gulama odaklı bir eğitim veriyor. Şunun altını
çizmek isterim ki Galata Üniversitesinin Diş he-
kimliği fakültesi ve hastanesi Türkiye’de en hızlı
büyüyen ve iddialı sağlık hizmeti veren eğitim
kurumlarından biri olmayı başardı.

Şehrin merkezinde bir kampüs yarattı

Vakıf üniversitelerinin birbirleriyle kıyasıya
rekabet ettiği bir dönemdeyiz her kurum göre-
celi olarak sahip olduğu rekabetçi avantajları
dile getiriyor. Galata Üniversitesinin rekabetçi
avantajları çok fazla ama bir tanesi onu eşsiz
kılıyor: Üniversitenin konumu. Üniversite genç-
lerin ortalama dört yılını geçirdiği ikinci evi gi-
bidir. İstanbul gibi yoğun trafiğin yaşandığı bir
şehirde, insanların nerdeyse günlerinin yarısını
trafikte geçirdiği bir dönemde gittikleri yerin lo-
kasyonu çok daha büyük önem kazanıyor.  Ga-
lata Üniversitesinin merkez lokasyonu
Şişhane’de. Elimde resmi bir veri yok ama
bence Taksim metrosuna bu kadar yakın başka
bir üniversite yoktur. Gerek rektör-
lük binası gerek eğitim verilen bi-
naları müthiş merkezi konumda.
Öylesine rahat bir konumu var ki
binalardan çıkınca kısa bir yürüme
mesafesinde İstiklal Caddesine gi-
debilirsiniz yine kısa bir yürüme
mesafesinde Metronun Şişhane du-
rağına gidebilir ve metro sayesinde
İstanbul’un herhangi bir noktasına
vakit harcamadan gidebilirsiniz.
Bu çok önemli bir avantaj. Sabah-
ları saat 08:00’e doğru günlerin
aydınlanmaya başladığı soğuk kış
aylarında herkes erkenden yollara
düşüyor ve bin bir çileyle üniversi-
telerine varabiliyor.  Sabah karan-
lığında  yola çıkan gençlerin yoğun
bir trafikten sonra ders alacakları
binaya gelmesi ile metro ile eğitim

gördüğü üniversiteye gelmesi arasında çok ciddi
bir konfor farkı var. Bu üniversite bu konforu
öğrencilere sunuyor böylece öğrenci beki de
otuz dakika daha fazla uyuyarak eğitimine
daha zinde bir beyinle başlayabiliyor. 

İstanbul Galata Üniversitesi bir kampüs üni-
versitesi değil çünkü içinde bulunduğu coğraf-
yayı kampüs olarak kullanıyor. Yüz yıldan fazla
bir geçmişi olan frej olarak adlandırılan geç-
mişte Frej ailesinin yaşadığı tarihi binayı çok
profesyonel bir yerleşkeye çevirmişler.  Bu bina-
nın yanında tarihi Galata Kulesi var. Sokaklar
cıvıl cıvıl insan kaynıyor yerli yabancı her türlü
kültürden insanın yer aldığı bir lokasyon. Frejin
karşısında metronun az önce bahsettiğim Şiş-
hane durağı var. İki yüz metre yürüdükten
sonra Meşrutiyet caddesi tüm canlılığı ile karşı-
nızda hemen yanında ise kozmopolitan özellik-
leri ile İstiklal caddesi. Üniversite bunu
“İstanbul’un merkezinde sınırları olmayan bir

kampüs” mottosuyla anlatıyor ki bence de çok
doğru bir tanımlama. Şu an Galata Üniversite-
sinin İstanbul’un en merkezi lokasyona sahip
üniversitesi olduğunu söyleyebilirim. Bu nedenle
üniversite tercihinde bulunacaklara eğitim göre-
ceğiniz üniversitenin lokasyonuna çok ama çok
dikkat edin demek istiyorum. 

Çok zengin bir eğitim skalası 

İstanbul Galata Üniversitesi butik bir üniver-
site ve bu tür bir üniversitenin sahip olabileceği
tüm avantajları sunuyor. Çok çeşitli bir eğitim
skalası var. Sağlık Bilimleri Fakültesi ve Spor
Bilimleri Fakülteleri ile iki farklı niş alana ses-
leniyor. Spor Bilimleri fakültesinde çok ciddi bir
eğitim veriliyor ve bu eğitimin çıktıları öğrenci-
lerin kazandığı madalya ve kupalarla alınıyor.
Benim bu yıl dikkatimi çeken bir başarı üniver-
sitenin futbol takımının Üniversite Sporları Fe-
derasyonu tarafından düzenlenen turnuvanın 2.
Lig’inde namağlup şampiyon olması oldu. Bu
kurum daha çok genç olmasına rağmen sporda
başarılara imza atmaya başladı bile ayrıca öğ-
renci kulüplerinde de değişik aktiviteler düzen-
leyerek öğrencilerin sosyalleşmesine de katkıda
bulunuyorlar ki bunlar çok önemli hareketler.

Üniversitenin MYO’su var, mühendislik fa-
kültesi var. Sayısal anlamda en
büyük fakültesi ise Sanat ve
Sosyal Bilimler Fakültesi.
Halkla İlişkiler ve Reklamcılık,
İletişim ve Tasarımı gibi medya-
nın en trend bölümlerinin yanı
sıra Psikoloji, İç Mimarlık ve
Çevre Tasarımı, İşletme, Gastro-
nomi ve Mutfak Sanatları gibi
mezun olduktan sonra hemen iş
bulunabilecek alanlarda da eği-
tim veriliyor. Özellikle Gastro-
nomi ve Mutfak Sanatları bu
üniversitenin iddialı bir diğer bö-
lümü. Çok ciddi ve kaliteli bir
yatırım yapılmış mutfak alt ya-
pısı en iyi olan gastronomi bö-
lümlerinden biri bu bölüm
desem abartı olmaz. Önlüğünü
giyen yemek pişiriyor öğrenciler

mutfağın her şeyini bu uygulama merkezinde
öğrenebiliyor.  Yapılan yatırım öylesine kaliteli
ki o oradan bir restoran çıkar.  Üniversite bu yıl
on yeni program açıyor. Bunlar içinde İngiliz
Dili ve Edebiyatı programı geleneksel program-
lara örnek olurken “Arka Yüz Yazılım Geliş-
tirme” , “Dijital Dönüşüm Elektroniği”, E-
Ticaret ve Pazarlama” programları gibi tekno-
loji odaklı programlar da var. Ben özellikle bu
yeni programları çok beğendim. Dünyanın her
geçen gün küreselleştiği ve teknoloji ile bütün-
leştiği bir dönemdeyiz tercih yaparken bu bö-
lümleri dikkatlice incelemek gerekiyor. 

Bu üniversitede dikkat çeken bir diğer şey de
üniversitenin sağladığı burslar. Çok çeşitli ve
hem öğrenciye hem de ailesinin bütçesine fayda
getirebilecek burslar var. Yüzde elli indirim
bursu, özel öğrencilere verilen tercih bursları,
ilk beş tercih bursu gibi burslar çok avantajlı.
Mesela listeye baktığımda dünyanın en önemli
sektörlerinden biri olan reklamcılık sektörünün
eğitiminin halkla ilişkiler eğitimi ile beraber
sunan Halkla İlişkiler ve Reklamcılık progra-
mını tercihlerinde birinci sıraya yazanlar bu
eğitimi 168.750 TL’ye alabilecekler. Bu tabiri
caiz deyimiyle tam bir fırsat. Bu iyi bölümü
veya başka bir dört yıllık bölümü bu kadar
uygun bir fiyata sunan başka hiçbir kurumun
olduğunu sanmıyorum.

Üniversite tercih döneminde milyonlarca ki-
şiyi ilgilendiren bir dönemdeyiz. Bu dönem as-
lında gençlerin kaderlerini kendi elleriyle
çizeceği bir dönem. Böyle bir dönemde hata
yapmak büyük bir lüks bu nedenle bir şeyi bin
kez düşünüp öyle karar vermek lazım. Ben
sakin ortamları seven biriyim. Fazla kalabalık
olmayan sınıflar, stadyum gibi kalabalık ulaşımı
zor kampüsler öğrenciye ne fayda getirir hiçbir
fikrim yok aksine çok ciddi tereddütlerim var.
Onların yerine butik işleyişe sahip, öğrenciye do-
kunan, şehrin merkezinde olan ve o merkezi
doğal bir kampüse çeviren üniversitelerin daha
verimli bir eğitim sunduğunu düşünenlerdenim.
Bu kapsamda bu butik anlayışla işletilen bir ku-
rumu örnek olarak dile getirmek istedim. Daha
fazlasını merak edenlere ise “galata.edu.tr” si-
tesine girin derim.

Şehrin merkezinde bir dev kampüs:
galata üniversitesi
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T ürkiye’nin birçok bölgesinde devam
eden ve yüzlerce hektarlık alanı kül
eden orman yangınlarının ardından

açıklama yapan CHP Genel Başkan Yardım-
cısı Özgür Karabat iktidara sert eleştiriler yö-
neltti. Özellikle Bursa, Çanakkale, Antalya,
Mersin ve Adana gibi illerde çıkan yangınlar,
hem doğal yaşamı hem de yerleşim yerlerini teh-
dit ederken; kamuoyunda da devletin hazırlıksız-
lığı ve müdahale yetersizliği tartışma konusu
oldu. Karabat, dünyada en yaygın kullanılan
yangın söndürme uçaklarından CL-415’in birim
fiyatının 30 milyon dolar olduğunu hatırlatarak,
20 uçaklık bir filonun yaklaşık 600 milyon dolara
mal olacağını belirtti. Karabat, “Bu para ödene-
mez miydi? Elbette ödenebilirdi. Ancak AKP ter-
cihini yine ranttan yana yaptı” dedi.

Yandaşlara aktarıldı

Karabat, 2025 bütçesinde Hazine garantili ulaş-
tırma ve sağlık projeleri için ayrılan kaynağın
202,3 milyar TL olduğunu; bu rakamın 2026’da
243,8 milyar TL’ye çıkacağını ifade etti. 2027 yılı
için öngörülen ödeme miktarı da aynı şekilde
243,8 milyar TL. Böylece sadece üç yıl içinde ga-
rantili projelere toplamda 678,3 milyar TL öde-
necek. AK Parti döneminde yap-işlet-devret
modeli kapsamında verilen garantilerin yıllar
içinde büyük bir yük haline geldiğini ileri süren
Karabat, 2024’e kadar bu projelere toplam 22
milyar dolar ödendiğini söyledi. “600 milyon do-
lara ormanlarımızı koruyacak uçaklar alınabi-

lirdi; ama bu para yandaş müteahhitlere ak-
tarıldı” diyen Karabat, kamu kaynaklarının
halkın yararı yerine iktidara yakın çevreleri
zenginleştirmek için kullanıldığını savundu.

Vicdanlar da yanıyor

Karabat ayrıca yangın uçağı üreticisinin yeni
modeli olan CL-515’i piyasaya sürdüğünü, bu
uçağın taşıma kapasitesinin ve hızının artırıldı-
ğını belirtti. Ancak fiyatının 50 milyon dolara
yükseldiğini, 20 adet sipariş verilmesi duru-
munda maliyetin 1 milyar doları bulacağını söy-
ledi. “Bu para da var; ama yine garantili
projelere gidiyor” diyerek iktidarın önceliklerini

sorguladı. Son günlerde çıkan yangınlarda bin-
lerce hektarlık ormanlık alanın küle döndüğünü
hatırlatan Karabat, “Sadece ağaçlar değil, vic-
danlar da yanıyor. Her yangında yüzlerce canlı-
nın sessizce can verdiğini biliyoruz. Ama iktidar
sadece yandaşların çıkarlarını düşünüyor” dedi.
Açıklamasının sonunda, iktidarın “çevrecilik” ve
“yerli-millilik” söylemlerini hatırlatan Karabat,
“Ağzından yerli ve milli laflarını düşürmeyenler,
ormanlara, denizlere, göllere, ırmaklara sahip
çıkmıyor. Çevreci olduklarını söylüyorlar; ama
bütün doğa katliamları onların elleriyle ya da ih-
malleri nedeniyle yaşanıyor” diyerek sözlerini ta-
mamladı.

OSMAN
KÖSE

HABER

Mamuşa’nın
yanındayız
Mamuşa Belediyesi 16. Uluslararası Domates Festivali büyük bir coşkuyla
kutlandı. Programa Türk Dünyası Belediyeler Birliği’ni temsilen Bağcılar
Belediye Başkanı Yasin Yıldız katıldı. Yıldız, “Biz Türkiye’deki yerel 
yönetimler olarak her zaman siz kardeş Mamuşa’nın yanındayız” dedi

MaMuşa Belediyesi’nin ge-
leneksel hale getirdiği Ulus-
lararası Domates

Festivali’nin bu yıl 16’ncısı düzenlendi.
Mamuşa Belediye Başkanı Abdülhadi
Krasniç’in himayesinde düzenlenen fes-
tivale; Kosova Başbakanı Albin Kurti,
Kosova Demokratik Türk Partisi
(KDTP) Genel Başkanı ve Bölgesel
Kalkınma Bakanı Fikrim Damka, Tür-
kiye’nin Priştine Büyükelçisi Sabri Tunç
Angılı, Kosova Tarım Bakanı Faton
Peci, Bağcılar Belediye Başkanı Yasin
Yıldız, Yozgat Belediye Başkanı Kazım
Arslan, Kosova ve Türkiye’den millet-
vekilleri, kurum temsilcileri ile vatan-
daşlar katıldı. Yoğun ilgi gören etkinlik,
renkli görüntülere sahne oldu. Halk
oyunları gösterisi izleyenlerden büyük
alkış aldı. Ses sanatçısı Rumeli Ekrem
ise verdiği konserle davetlilere hem duy-
gusal hem eğlenceli dakikalar yaşattı.

Katılımcılar, Ekrem’in şarkılarına hep
birlikte eşlik etti.

Hepimize hayırlı olsun

Programa Türk Dünyası Belediyeler
Birliği’ni temsilen katılan Bağcılar Bele-
diye Başkanı Yasin Yıldız, yaptığı ko-
nuşmada Mamuşa Festivali’nin
önemine değindi. Mamuşa Festivali’nin
bir bereket örneği olduğuna vurgu
yapan Yıldız, “Mamuşa’nın çalışmala-
rıyla Kosova'nın değerine değer katması
Türkiye Cumhuriyeti için de bir mutlu-
luk ve gurur vesilesidir. Biz Türkiye’deki
yerel yönetimler olarak her zaman siz
kardeş Mamuşa’nın yanındayız. Bu tür
etkinlikler de gönül ve kardeşlik bağı-
mızı daha da güçlendiriyor. Birlikte ya-
pacak daha çok projemiz ve beraber
yürüyecek çok yolumuz var. Bu güzel
festival sizin hepimize hayırlı olsun”
dedi.

Sitelerde etkinlik
EsEnyurt Beledi-
yesi, yaz aylarını
daha keyifli ve sosyal

bir hale getirmek amacıyla dü-
zenlediği açık hava etkinlikleri-
nin ikincisini Hep İstanbul
Sitesi'nde gerçekleştirdi Her
yaştan katılımcının buluştuğu
etkinlikte, dostluk ve eğlencenin
ön planda olduğu anlar ya-

şandı. Etkinlik alanına kurulan
sahnede çocuklar için animas-
yon, illüzyon ve kukla gösteri-
leri düzenlenirken; yetişkinler
ise müzik dinletisi ve “Yedinci
Koğuştaki Mucize” filminin
açık hava gösterimi ile keyifli bir
gece geçirdi.
Komşuluk ilişkilerini güçlendir-
meyi ve ilçe halkının sosyal bağ-

larını pekiştirmeyi hedefleyen
Esenyurt Belediyesi, yaz bo-
yunca farklı mahalle ve sitelerde
bu tür etkinliklere devam etmeyi
planlıyor. Samimi atmosferi ve
yüksek katılımıyla dikkat çeken
organizasyonlar, Esenyurtlulara
unutulmaz yaz akşamları yaşat-
mayı sürdürecek.
HABER MERKEZİ

CHP Genel Başkan Yardımcısı 
Özgür Karabat, Türkiye’nin orman
yangınlarıyla mücadelesinde hava

filosunun yetersiz olduğunu savundu.
İktidarını sert sözlerle eleştiren Karabat,

“Hazine garantili projelere aktarılan
devasa bütçeyle 20 uçaklık yangın filosu 

kurulabilirdi” ifadelerini kullandı



S on dönemde Türkiye'de meydana
gelen orman yangınlarına dair çe-
şitli yanlış bilgilerin dolaşıma gir-

mesi üzerine hazırlanan bültende,
kamuoyunun doğru bilgilendirilmesini
sağlamak amacıyla öne çıkan iddialara
karşı bilimsel, teknik ve hukuki dayanak-
lar yer alıyor. "Uçak yok, kapasite kısıtlı,
yangınlara müdahale edilmiyor" iddiası-
nın tümüyle asılsız olduğu belirtilen bül-
tende, Türkiye'nin, 2021'den itibaren
orman yangınlarıyla mücadele altyapısını
köklü biçimde güçlendirdiği, 2025 itiba-
rıyla 27 yangın söndürme uçağı, 105 heli-
kopter, 14 İHA, 6 bine yakın kara aracı ve
25 bini aşkın personelle yangınla müca-
delede Avrupa'nın en hazırlıklı ülkelerin-
den biri olduğu vurgulandı.

11 dakikaya düştü

Son 23 yılda orman yangınlarıyla müca-
delede çok önemli mesafeler kaydedildiği
anımsatılan bültende, “2002'de 73 ton
olan havadan su atma kapasitesi, 2025
itibarıyla 27 uçak ve 105 helikopterle top-
lam 438 tona yükselmiştir. Yangınla mü-
cadelede insansız hava aracı kullanan
Avrupa'da ilk, dünyada ikinci ülke Türkiye
olmuştur. 14 İHA ve 184’ü akıllı 776 gö-
zetleme kulesinin yanı sıra, yapay zeka ta-

banlı sistemlerimizle artık yangın tespit
süresi 2 dakikaya kadar inmiştir” ifadele-
rine yer verildi. “Yangınlara müdahalede
gecikiliyor” iddiasının da gerçeği yansıt-
madığı aktarılan bültende, Orman Genel
Müdürlüğünün yaptığı sistem moderni-
zasyonları sayesinde yangına ilk müda-
hale süresinin 2002'de 40 dakika iken,
bugün ortalama 11 dakikaya kadar düşü-
rüldüğünün altı çizildi.

Eğitim veriliyor

Bültende, “Avrupa'da hemen söndürülü-
yor, bizde günler sürüyor” algısının yanıl-
tıcı olduğu, bu tür kıyaslamaların
yangının coğrafi, meteorolojik ve operas-
yonel koşullarını dikkate almadan yapıl-
dığı ve kamuoyunu yanılttığı kaydedildi.
“Yangın işçileri yeterince eğitim almıyor”
iddiasının asılsız olduğu belirtilen bül-
tende, yangın işçileri ve Orman Genel
Müdürlüğünün tüm personelinin Orman
Yangınlarıyla Mücadele Eğitim ve İş Sağ-
lığı ve Güvenliği Eğitimi olmak üzere
uluslararası standartlara uygun olarak ge-
rekli eğitimlere tabi tutulduğu bildirildi.
“Orman işçilerinin koruyucu kişisel dona-
nımları yok, yanmaya dayanıklı elbiseleri
bulunmuyor ve maske takmıyorlar” iddia-
sının yalan olduğu ifade edilen bültende,

orman yangınlarıyla mücadelede gerekli
olan koruyucu donanımların her yıl dü-
zenli olarak Orman Genel Müdürlüğünce
temin edilerek personellere teslim edildiği
vurgulandı.

Bilime göre yapılıyor

Bültende, "Gece uçuşlarıyla müdahale ya-
pılmıyor" iddiasının da yanıltıcı olduğuna
işaret edilerek, gece uçuşuyla yapılan mü-
dahalelerin yangını söndürmeye olan et-
kisinin düşük olduğu, can güvenliği de
dikkate alınarak gece uçuşuyla yangınlara
müdahale yönteminin tercih edilen bir
yöntem olmadığı aktarıldı. 
Bültende, "'Yanan alanlara ağaç dikilmi-
yor' iddiası gerçek dışıdır. 6831 sayılı
Orman Kanunu gereği, yanan orman
alanlarının başka bir amaçla kullanılması
yasaktır. Bu alanların tamamı yeniden or-
manlaştırılmak zorundadır. Türkiye bu
alanda da somut adımlar atmış, büyük
çaplı ağaçlandırma çalışmaları yürütmüş-
tür” ifadelerine yer verildi. "Yanan alanlar
imara açılıyor" iddiasının hukuki ve fiili
olarak imkansız olduğuna yer verilen bül-
tende, Orman Kanunu'nun 17. ve 18.
maddeleri gereğince, yanan alanların
imara açılmasının kesin olarak yasak ol-
duğunun altı çizildi. AA
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GÜNDEM

B iraz geriye gidelim. 20 Şubat 2025'te, Alman-
ya'daki erken seçimden kısa bir süre önce, muha-
fazakar Hristiyan Demokrat Birliği'nin başkanı

ve Almanya'nın şimdiki Şansölyesi olan Friedrich Merz,
Avrupa nükleer caydırıcılığının geleceği hakkında bir
açıklama yapmıştı. ‘İki Avrupa nükleer gücü İngilizler ve
Fransızlarla, nükleer güvenliğin bizim için de geçerli 
olup olmadığı konusunda görüşmeler yapmamız gereki-
yor‘ demişti.

* * * *
Şansölyenin o zamanki açıklamasının Almanya'nın ge-

nişletilmiş nükleer caydırıcılığa yaklaşımında ciddi bir de-
ğişime mi işaret ettiği, yoksa hararetli bir seçim
kampanyasında sadece siyasi bir söylem mi olduğu bayağı
tartışıldı. Çeşitli yorumlar da yapıldı.  Hemen ardından
Fransa Cumhurbaşkanı Emmanuel Macron da Avrupa
caydırıcılığı konusunda ‘tartışmayı başlatmaya‘ hazır ol-
duğunu söylemişti.

* * * *
Aslında Fransa ve Almanya'nın nükleer iş birliği konu-

sunda 1950'lerde başlayıp 1980'lerin başlarında da
devam eden uzun ve sonuçsuz bir görüşme geçmişi de var.
Bu konu önceki Şansölye Olaf Scholz döneminde de yeni-
den ortaya atılmıştı. Ancak önceki Şansölye‘nin Rusya ile
gerginliğin tırmanacağından, bunun sonucu Paris ve Lon-
dra ile sürtüşmeler yaşanacağından korkuyordu. Bu yüz-
den Fransa’nın Fransa'nın caydırıcılığının kapsamının
Almanya üzerinde de genişletilmesi konusuna soğuk 
bakıyordu.

* * * *
Bu konu daha sonra sanki kapanmış gibi görünüyordu.

Ancak The Wall Street Journal gazetesi önceki gün bir-
den  ‘Germany’s Call for French Nuclear Protection Gets
Reality Check‘ (Almanya'nın Fransa'nın Nükleer Koruma
Çağrısı Gerçekleşiyor) başlıklı analizini yayınladı. Ana-
lizde ‘Görüşmelere yakın kaynaklara göre, beş ay sonra
Berlin ve Paris arasında Fransa'nın caydırıcılığının kapsa-
mının genişletilmesi için yapılan görüşmeler bir devrim
değil, bir evrim olarak şekilleniyor‘ diyor.

* * * *
Bu kaynaklar, iki ülke tarafından başlatılan istişarele-

rin, Almanya'nın ABD ile nükleer paylaşım anlaşmasına
rakip olacak bir şeyi hedeflemediğini söylemiş. Kaynaklar,
bunun yerine, Kuzey Atlantik Antlaşması Örgütü kapsa-
mındaki ABD nükleer şemsiyesini tamamlamanın hedef-
lendiğini ve bunun ileride karşılıklı güvenceler ve ortak
tatbikatlar içerebileceğini de söylemişler.

* * * *
Analize göre, üst düzey bir Alman hükümet yetkilisi,

görüşmelerin ön hazırlık niteliğinde olduğunu vurgulaya-
rak, "Bu, nükleer güvenlik konusunda stratejik bir diyalo-
ğun sadece başlangıcı. Bu, konunun Avrupa boyutunu
keşfetmeye yönelik çok ihtiyatlı bir ilk adım‘ demiş. II.
Dünya Savaşı'ndan bu yana Almanya, birçok anlaşmada
kendi nükleer silahlarını geliştirmeyeceğine ve bunun 
yerine kendisini ABD koruması altına alacağına söz 
vermişti.

* * * *
Alman ve Fransız yetkililere göre, Merz ve Macron,

nükleer mesele de dahil olmak üzere ikili görüşmeler için
bu yıl en az dört kez bir araya geldi. İkili Çarşamba günü
Berlin'de tekrar akşam yemeğinde biraraya geldi. Yakın
zamanda savunma bakanlarına, genelkurmay başkanla-
rına ve dışişleri bakanlıklarına görüşmeyi derinleştirme-
leri talimatını vermişler. Macron, bu ayın başlarında
askeri liderlere yaptığı bir konuşmada, sonucu yıl sonuna
kadar açıklayacağını söylemiş.

* * * *
Analizi gazetenin Almanya büro şefi Bertrand Benoit

ile gazetenin Paris bürosunda Fransız siyaseti ve dış poli-
tikası editörü Noemie Bisserbe ortaklaşa yazmış. Benoit,
Paris‘teki Sciences-Po'dan siyaset bilimi diplomasına ve
Sciences-Po ve London School of Economics'ten lisans-
üstü derecelere sahip. Noemi ise, Kaliforniya Üniversitesi
Berkeley'de gazetecilik ve kamu politikası ve Fransa, Lil-
le'deki EDHEC İşletme Okulu'nda okumuş. Her ikisi de
pek çok ödüle layık bulunmuş deneyimli gazeteciler.

* * * *
Gelişmeleri zaman gösterecek ama  ‘sonunda Charles

de Gaulle haklı çıktı‘ denilebilir mi acaba ? Çünkü 1960'lı
yıllarda Fransa'nın stratejik bağımsızlık politikasını başla-
tan kişi oydu. 'Elbette', demiş, ‘Amerikalılar Ruslardan
daha çok dostumuz. Ama ABD'nin de çıkarları var. Ve bir
gün onların çıkarları bizimkilerle çatışacak.‘ De Gaulle,
süper güç ayrımcılığı ilkesinden yola çıkarak Fransa'nın
egemen nükleer caydırıcılık kavramını ortaya atar; bu
kavramın varlığı şu anda Avrupa güvenliğine ilişkin tar-
tışmaların merkezinde yer alıyor. 

Nükleer şemsiye

iDDialaR
ASILSIZDIR!
Cumhurbaşkanlığı İletişim Başkanlığı Dezenformasyonla Mücadele Merkezi (DMM),  
“Orman Yangınları ile İlgili İddialar ve Gerçekler” bülteni yayımladı. “Uçak yok, kapasite kısıtlı,
yangınlara müdahale edilmiyor” iddiasının tümüyle asılsız olduğu belirtilen bültende, 
27 yangın söndürme uçağı, 105 helikopter, 14 İHA, 6 bine yakın kara aracı ve 25 bini aşkın 
personelle Türkiye'nin Avrupa'nın en hazırlıklı ülkelerinden biri olduğu vurgulandı

Bazı sosyal medya paylaşımlarında,
"orman yangınlarının rant amacıyla or-
ganize şekilde çıkarıldığının" iddia edil-
diği anımsatılan bültende, yangınların
büyük bölümünün yıldırım düşmesi,
anız yakılması, ihmal veya dikkatsizlik
gibi nedenlerle çıktığı ifade edildi. Bül-
tende, kasıt şüphesi bulunan durum-
larda ise cumhuriyet savcılıklarının
soruşturma başlattığı ve gerekli adli
süreçler işletildiği vurgulandı. "Orman
yangınlarına sebep olanların cezasız
kaldığı yönünde yanlış bir algı oluştu-
rulmaya çalışıldığına" dikkati çekilen
bültende, “Mevcut mevzuat, bu konuda
oldukça açık ve yaptırımcıdır. Türk
Ceza Kanunu’nun 170, 171 ve 174.
maddeleri ile 6831 sayılı Orman Kanu-
nu’nun 110. maddesi uyarınca; orman
yangınına sebebiyet veren kişiler hak-
kında hem adli hem de dar süreçler
derhal başlatılmaktadır. Kasten yangın
çıkarma fiili, 10 yıla kadar hapisle ce-
zalandırılabilmekte, kamu malına zarar
verme, tehdit ve sabotaj gibi ek suçlar
oluştuğunda cezalar katlanarak art-
maktadır” denildi.  Bültende cumhuri-
yet savcılıklarınca her yangın
vakasında delil toplama ve soruşturma
süreçleri yürütüldüğü, Orman Genel
Müdürlüğü, jandarma ve emniyet bi-
rimleriyle koordineli şekilde hareket
edildiği belirtildi.

10 YIL HAPiS CEZASI VAR

Beylikdüzü Belediyesi
tarafından Yaşam Vadisi 2.

etapta “Pedallar Sağlıklı
Bir Yaşam İçin Dönüyor”
bisiklet turu düzenlendi.
Katılımcılar, hem fiziksel
aktivitenin hem de temiz

havanın tadını çıkardı

Anlatabildim mi?
Ünlü psikiyatrist Prof. Dr. Arif 
Verimli, son kitabı “Anlatabildim
mi?” üzerine hem sohbet etti hem
de kitaplarını imzaladı. Beylikdüzü
EZKA Psikolojik Danışma 
Merkezi’nde düzenlenen imza
gününe çok sayıda okur katıldı

Prof.Dr. Verimli,
daha önce kitap
tekliflerine mesa-

feli yaklaştığını belirterek,
“Özellikle hasta sırlarıma el
uzatabilecek her şeye karşı
büyük bir duvarım var” dedi.
Ancak bu kez bir söyleşi sonrasında
oluşan kitabın kendisini de mutlu etti-
ğini ifade eden Verimli, “Keyifle okuya-
cağınız bir kitap çıktı” diye konuştu.
Kitabın adının da kendi yaşamından
bir iz taşıdığını ifade eden Verimli,
“Çok küçük yaşlarımdan beri bir anla-
şılabilme ve anlatabilme kaygısı içeri-
sindeyim. Aynı zamanda bu soru bir
dil alışkanlığı ben de” açıklamasını
yaptı. 

Çağlayan yazdı

Gazeteci Armağan Çağlayan da kita-
bın arka kapağında Verimli’ye şu söz-
lerle yer verdi: “Arif Hocam kitabın
adını Anlatabildim mi? koymuş ama
onun bize anlatamayacağı bir şey ola-
bilir mi? Kendimizi, hayatı, problemle-
rimizi ve en önemlisi onlarla nasıl baş
edeceğimizi bugüne kadar şahane bir
şekilde anlatmadı mı?” MASA Kitap
etiketiyle yayımlanan Anlatabildim mi?
nehir söyleşi tarzında kaleme alındı.
Kitapta, Verimli’nin çocukluğundan
meslek hayatına, ruhsal bozukluklar-
dan sosyal medyanın etkilerine, rüya-
lardan alternatif tedavi yöntemlerine
kadar birçok konu yer alıyor.

CANAN
İSPİR

HABER

Beylikdüzü Bele-
diyesi, Yaşam Vadisi
2. Etap’ta “Pedallar

Sağlıklı Bir Yaşam İçin Dönü-
yor” adlı rekreatif bisiklet turu
düzenledi. Türkiye Bisiklet Fe-
derasyonu ve Beylikdüzü Kır-
langıç Bisiklet Spor Kulübü iş
birliğiyle gerçekleştirilen etkin-
likte katılımcılar, hem fiziksel
aktivitenin hem de temiz hava-
nın tadını çıkardı. 8 kilometre-
lik bisiklet turunu
tamamlayanlara anı madalya-
ları takdim edildi. Etkinlik,
hem sporun hem de çevre

dostu ulaşımın önemine dik-
kat çekerek Beylikdüzü’nde
aktif ve sağlıklı yaşam kültürü-
nün gelişmesine katkı sağladı.

Vatandaşlara davet

Beylikdüzü Belediyesi Başkan
Yardımcısı Emel Turan, etkin-
likte yaptığı konuşmada bisik-
let kullanımının sağlıklı yaşam
üzerindeki etkilerine dikkat çe-
kerek, “Bisiklet kullanmak,
sağlıklı yaşamanın ve aktif bir
hayat sürmenin en güzel yol-
larından biri. Beylikdüzü Bele-
diyesi olarak, çok kıymetli

Başkanımız Mehmet Murat
Çalık’ın vizyonuyla spor ve
sağlıklı yaşam etkinliklerini her
geçen gün artırarak bugünlere
geldik. Bundan sonra da aynı
vizyonla ve Başkanımızın da
en kısa sürede aramızda ol-
ması dileğiyle etkinliklerimize
devam edeceğiz. Her yaştan
vatandaşımızın yararlanabile-
ceği açık spor alanlarımız var.
Buradan herkesi bu alanlara
davet ediyoruz” dedi.

Birçok faydası var

Beylikdüzü Kırlangıç Bisiklet

Spor Kulübü Başkanı Haluk
Karataş ise “Yaşamda en
önemli unsurlardan biri sağ-
lıktır ve bisikletin bu noktadaki
yeri çok önemlidir. Ekonomik
ve sosyal katkılarını bir kenara
bırakırsak; dolaşım sistemini
daha etkin çalıştırmak, kalp
sağlığını desteklemek ve vü-
cuttaki toksinlerin atılmasını
sağlamak gibi birçok faydası
var. Sağlıklı kalabilmek için bi-
siklete binin. Katılımlarınız
için teşekkür ediyorum” şek-
linde konuştu.
HABER MERKEZİ
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Beykoz’da “Kamyoncu Hatice” olarak tanınan Hatice Akgün Erdoğan’ın vefatından kısa
süre önce kaydettiği video gündeme bomba gibi düştü. Erdoğan, CHP’li Beykoz Belediye

Meclis üyeleri Süleyman Kılıç ve Murat Uzun’un kendisini dolandırdığını iddia etti
60 yaşındaki
kamyon şoförü
Hatice Akgün Er-

doğan’ın cep telefonuyla kay-
dettiği videoda dile getirdiği

iddialar kamuoyunda büyük
yankı uyandırdı. Erdoğan, kom-
şusu olan CHP’li Meclis Üyesi Sü-
leyman Kılıç’ın
kendisinden destek
istediğini, 6 ay bo-
yunca kamyonlarıyla
çalıştığını ancak
emeğinin karşılığını
alamadığını söylü-
yor. “7 arabam
vardı. 6 ay boyunca
çalıştım, 1 kuruş
alamadım” diyen
Erdoğan, yaşadığı

mağduriyeti şu sözlerle aktarıyor:
“Fişleri teslim ettim, ödemeyi bek-
ledim. Aylarca oyaladılar. Sonunda
‘Benden rüşvet mi istiyorsun?’ de-
diler. Ben hakkımı istedim, onlar
bana iftira attı. Fişleri verdiğim
günü inkâr ettiler.” Erdoğan, vi-
deoda sadece kendisinin değil,

“Tankerci Mustafa” gibi başka
emekçilerin de benzer şekilde do-
landırıldığını iddia ediyor.

Geçen yıl vefat etti

Hatice Akgün Erdoğan, geçtiğimiz
yıl kamyon direksiyonunda geçir-
diği kalp krizi sonucu hayatını kay-
betmişti. Ölümünden önce
kaydettiği video, yakınları tarafın-
dan kamuoyuna ulaştırıldı. Sosyal
medyada kısa sürede yayılan
video, “emekçi bir annenin son fer-
yadı” olarak yorumlandı. İddiaların
merkezindeki isim Süleyman Kı-
lıç’ın, aynı zamanda CHP Parti
Meclisi Üyesi Sevgi Kılıç’ın akra-
bası olduğu öğrenildi. Bu bilgi, ola-
yın parti içi yansımaları açısından
da dikkat çekici bulundu.
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Halit AYDINGÖZ

istanbul Havalimanı İşletmecisi
İGA'dan yapılan açıklamaya göre, aynı
gün havalimanında geliş seferiyle 134 bin

750, gidiş seferiyle ise 137 bin 86 yolcu seyahat etti.
Havalimanı, 25 Temmuz’da toplam 271 bin 836
yolcuya hizmet vererek, 30 Haziran 2024'te toplam
268 bin yolcuyla bu alandaki liderliği elinde bulun-
duran Londra Heathrow Havalimanı'nın rekoru ge-
ride bıraktı. İstanbul Havalimanı'nda 18
Temmuz'da icra edilen 1695 hava trafik hareketiyle,
açılışından bu yana en yüksek günlük uçuş sayısına
da ulaşıldı. Bu başarılar, İstanbul Havalimanı'nın
küresel havacılıkta üstlendiği stratejik rolün kritik
önemini bir kez daha gözler önüne serdi.

İkinci kez zirvede

Jeopolitik konumu, ileri teknolojiye sahip altyapısı
ve "dünyanın bağlantısı en fazla olan havalimanı"
ünvanıyla İGA, Avrupa, Asya ve Afrika kıtalarının
kesişim noktasında konumlanan güçlü bir küresel
aktarma merkezi olarak öne çıkıyor. 330'dan fazla
destinasyona kesintisiz bağlantı sunan geniş uçuş
ağı ve yüksek operasyonel kabiliyeti sayesinde,
doğu-batı ve kuzey-güney hava koridorlarının kilit
noktalarından biri haline gelen havalimanı, elde et-
tiği son başarılarla uluslararası havacılığın merkez-
lerinden biri olduğunu bir kez daha kanıtladı. İGA
İstanbul Havalimanı, dünyanın önde gelen seyahat
dergilerinden "Travel+Leisure" tarafından düzenle-
nen "Dünyanın En İyi 10 Uluslararası Havalimanı"
anketinde, üst üste ikinci kez zirvede yer alarak bu
küresel başarısını tescilledi. AA

GÜNLÜK YOLCU 

REKORU
KIRDI
İstanbul Havalimanı, 25 Temmuz’da
toplam 271 bin 836 yolcuya hizmet
vererek Avrupa’da bir gün içerisinde en
fazla yolcu ağırlayan havalimanı oldu
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Gayrimenkul Danışmanı Sercan Yakupoğlu gayrimenkul sektörünün bugününü ve
geleceğini değerlendirdi. Ekonomik gelişmeler, faiz oranları, demografik değişimler,
şehirleşme, regülasyonlar ve global trendler gibi birçok faktöre bağlı olarak gayrimenkul
sektörünün her dönem ayrı değişkenlik gösterdiğini kaydeden Yakupoğlu, 
gayrimenkulün yine de yatırımcıların en çok tercih ettiği sektör olduğunu söyledi

B üyükçekmece’de bulunan
Maksimum Gayrimenkul İş-
letmecisi Sercan Yakupoğlu,

Merkez Bankası’nın 24 Temmuz
2025 günü politika faizini 300 baz
puan indirerek yüzde 43'e düşürme-
sinin çok önemli bir gelişme oldu-
ğunu kaydetti. “Yatırımcılar gelişen ekonomik
değişiklikleri an ve an takip ederek ona göre
kararlar alıyor” diyen Yakupoğlu; Türkiye’de
gayrimenkul sektörünü şu başlıklar altına de-
ğerlendirdi.

Yüksek faiz ve finansman zorlukları

2023-2024 döneminde uygulanan sıkı para
politikaları sonucu konut kredileri oldukça
pahalı hale geldi. Bu da özellikle orta ve alt
gelir grubunun konut alımını zorlaştırdı.
Sonuç Talep daralması ve bazı bölgelerde fi-
yatların yatay veya düşüş eğiliminde olması.

Fiyatlarda stabilizasyon

2021–2022 dönemindeki hızlı fiyat artışları,
2024 itibarıyla yavaşladı. 2025 yılında, özel-
likle büyükşehirlerde fiyatların durağanlaştığı,
bazı bölgelerde ise gerilediği gözlemleniyor.
Yatırım amaçlı alımlar azaldı, gerçek ihtiyaç
sahipleri ön planda.

Kiralık piyasa hâlâ sıcak

Konut satın alma gücünün azalması, kiralık
talebini artırdı. Özellikle büyük şehirlerde kira
fiyatları hâlâ yüksek seyrediyor, ancak kamu
müdahaleleri (örneğin kira artış sınırlamaları)
nedeniyle kiracı-ev sahibi ilişkilerinde gerilim
artabiliyor.

Deprem gerçeği ve kentsel dönüşüm

2023 Kahramanmaraş depremleri sonrası,
depreme dayanıklı yapılar ve kentsel dönü-

şüm konularına ciddi yönelim var. Bu da ye-
niden yapılanma projeleri ve “sağlam
konut” talebini artırdı.

Yabancı yatırımcılar azaldı

Dövizle satışlar ve vatandaşlık karşılığı
konut satışında düşüş yaşanıyor. 2022’ye kı-
yasla 2024-2025’te yabancı yatırımcı ilgisi
azaldı, özellikle jeopolitik riskler ve regülas-
yonlar nedeniyle.
Özetle konut fiyatları baskılanıyor, kiralık
piyasası canlı, alım piyasası temkinli. Diji-
talleşme ve sürdürülebilirlik, sektörün uzun
vadeli yönünü şekillendiriyor. Türkiye’de
özellikle kentsel dönüşüm ve güvenli yapı
talebi ön planda olacak gibi görünüyor.
Yine de bütün bu gelişmeler ışığında yatı-
rımcıların son yüzyılda en çok tercih ettiği
yatırım aracı olarak gayrimenkul öne 
çıkıyor. 

Yatırımcıların mutlaka gayrimen-
kul danışmanı doğrultusunda
karar vermeleri gerektiğini belir-
ten Sercan Yakupoğlu, “Belki de
hayatınızın en önemli yatırımını
yapacağınız mülk için alacağınız
danışman desteğinin bir lüks değil
çok önemli bir ihtiyaç olduğunu
unutmayın. Güvenebileceğiniz, sizi
anlayan ve kendi parası
ile kendisi için yatırımını
yapıyormuş gibi değer
verebilecek biri ile çalış-
manızı tavsiye ederim”
dedi. Yakupoğlu, “Bir
gayrimenkul satın almak
birçok kişinin hayatında
belki de sadece bir kez
yapacağı çok önemli bir
yatırımdır. Hangi amaçla alınacak
olursa olsun varlıklarımızın ya da
yatırımlarımızın önemli bir kısmını
oluşturur. İster ilk kez alacak olun
ister defalarca alım-satım işlemi
yapmış olun gayrimenkul alım iş-
lemi yaparken uzman ve yetkili bir
gayrimenkul danışmanı ile çalış-
manın avantajlarından kısaca
bahsetmeye çalışacağım. İhtiyaç-
larınızın belirlenmesi, bölge se-
çimi, doğru bilgiye ulaşmak, tüm
süreç ve prosedürlerin yönetil-
mesi için alacağınız destek hayatı-
nızı kolaylaştıracaktır.
Gayrimenkul alma aşamasındaki
en önemli adım doğru seçenekler
arasından ideal gayrimenkulü bu-
labilmektir. Uzman gayrimenkul
danışmanı; ihtiyaçlarınızı, istekle-
rinizi ve önceliklerinizi profesyo-
nelce belirler ve analiz eder. Bu
doğrultuda bütçenize en uygun
gayrimenkulleri bulur ve sağlıklı
bir karşılaştırma yapabilmeniz için
zemin hazırlar” açıklamasını
yaptı. 
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“Günümüzde internet ve çeşitli
emlak siteleri sayesinde satışa su-
nulan gayrimenkullere ulaşmak ol-
dukça kolay hale gelmiştir” diyen
Sercan Yakupoğlu, “Ancak ne yazık
ki listelenen ilanların bir kısmı gün-
cel olmadığı gibi hatalı ve yanıltıcı
bilgiler de içerebilmektedir. Bölge-
sinde uzman gayrimenkul danış-
manı belirlenen ihtiyaçlara uygun
seçenekleri filtreden geçirip zaman
tasarrufu sağlar. Aynı zamanda ge-
leneksel kanallarda listelenmeyen
çok çeşitli mevcut listelemelere de
erişebilmektedir. Özellikle ilk kez
gayrimenkul alacaklar için değer-
lendirilen mülkle ilgili potansiyel so-
runları öngörüp tespit edebilmek
çok önemlidir. Ayrıca piyasayı ana-
liz ettikten sonra almayı düşündü-
ğünüz mülk ile ilgili satıcı ile iletişim
kurup rekabetçi bir teklif verebilmek
ve pazarlık sürecini yönetmek ev al-
manın en zorlu kısımlarındandır.
Gayrimenkul danışmanınız; pazarlık
sürecinde, satıcı taraf ile anlaşıp
sözleşme imzalandıktan sonra ka-
paro sürecinde, kullanılacaksa
uygun kredi ve banka seçeneklerini
değerlendirme konusunda da yanı-
nızda olacaktır. Tapu ve tüm evrak
işlemlerinizin yapılacağı bürokratik
süreç ve en önemlisi para transferi-
nin güvenli bir şekilde yapılabilmesi
için yanınızda uzman bir gayrimen-
kul danışmanı bulunması hayatınızı
oldukça kolaylaştıracaktır” ifadele-
rini kullandı. 

GAYRİMENKULLERE 

ULAŞMAK 
ARTIK KOLAY

UFUK
ÇOBAN

HAbEr

GAYRİMENKUL 
YİNE ZİRVEDE!

Şoklar iyi yinetiliyor!
Hazine ve Maliye Bakanı Şimşek, karşılaşılan şoklar sonrasında enflasyon beklentilerinin iyileştiğine, enflasyonun düşmeye devam
ettiğine işaret ederek, "Büyük resme baktığınız zaman, şokların iyi yönetildiği kanısındayım. Şoklar öncesi seviyelere döndük” dedi.

Hazine ve Maliye Bakanı Mehmet
Şimşek, Kanal 7 yayınında gün-
deme ilişkin değerlendirmelerde

bulundu. Son birkaç ayda hem iç hem de dış
şoklar anlamında oldukça yoğun bir dönem
geçirdiklerine işaret eden Şimşek, ekonominin
tekrar olumlu döngüye girdiğini söyledi. Şim-
şek, sürecin iyi yönetildiğini aktararak, "Finan-
sal göstergelerin çoğu şok öncesi döneme
döndü. Brüt rezervlerimiz mart ortasında 170
milyar doların biraz üzerindeydi. Şu anda tek-
rar 170 milyar dolara geldik. Günlük Merkez
Bankasının bilançosuna baktığınızda şu anda
brüt rezervler 172 milyar dolar civarı. Dolayı-
sıyla brüt rezervde, şoklar başlamadan önceki
seviyelere geri döndük. Swap hariç net re-
zervde üçte ikiden fazla toparlanma söz ko-
nusu” diye konuştu.

Harcama disiplini

Şimşek, büyümenin ılımlı şekilde devam etti-
ğini ve cari açıkta önemli bir bozulma yaşama-
dıklarını bildirerek, "Harcama disiplinini
devam ettiriyoruz. Bütçe hedeflerini, harcama
ayağında tabiri caizse sektirmeyeceğiz. Bir

sapma olmayacak. Ama takdir edersiniz ki
ekonomideki büyüme ılımlı. Bizim öngörüleri-
mizin bir miktar altında seyrediyor. O da bizim

gelir performansımızı olumsuz etkiliyor." ifade-
sini kullandı. Şimşek, ticaret savaşlarının başlı
başına risk iştahını düşüren, ülkelerden fon çı-
kışını tetikleyen bir husus olduğuna işaret ede-
rek, buna ek olarak bölgede de savaş
yaşandığını anımsattı.

Enflasyon düşüyor

Enflasyonu kalıcı şekilde düşürerek ve konut
arzını artırarak konut sahipliğini artırmayı he-
deflediklerini belirten Şimşek, “Özetle şunu an-
latmaya çalışıyorum, enflasyon düşüyor,
aslında vatandaşımızın hissettiği enflasyonun
ateşinde düşme var, enflasyon şu anda gerili-
yor, yavaşlıyor. Enflasyonun düşmesi, fiyatların
düşmesi demek değil. Fiyat, tüm dünyada art-
maya devam ediyor, fiyat düşüşü çok istisnai
bir durum. Enflasyonda düşüş demek, fiyatla-
rın artış hızının yavaşlaması demek. Dolayı-
sıyla biz bu sene enflasyonu yüzde 30'un altına
çekeceğiz. Gelecek sene de çok rahatlıkla yüzde
20'nin altına çekeceğiz. Gelecek sene üst bandı-
mız yüzde 18, bu sene yüzde 29. Dolayısıyla
biz enflasyonu tahmin aralığında tutturacağız,
herkes hesabını ona göre yapsın” dedi.  AA

Kripto paralar radara girdi!
Kurumsal şirketler,
hükümetlerin kripto
paralara yönelik yak-

laşımın değişim göstermesiyle
birlikte Bitcoin ve Ethereum gibi
varlıklara yönelik yatırımlarına
hız kazandırdı. AA muhabirinin
derlediği bilgilere göre, kripto
para birimlerine yönelik kurum-
sal ilgi son yıllarda önemli artış
gösterdi. ABD ve birçok ülkede

kripto paralara yönelik yasal dü-
zenleyici adımların atılması, şir-
ketleri bu varlıklara yönlendirdi.
Özellikle ABD'de Donald
Trump'ın başkan seçilmesinin ar-
dından kripto paralara yönelik
yapıcı tutum sergilemesi, şirketle-
rin yaklaşımını olumlu etkiledi.
Bununla birlikte Bitcoin ve Ethe-
reum'un borsa yatırım fonlarına
(ETF) ABD Menkul Kıymetler

ve Borsa Komisyonunun (SEC)
yeşil ışık yakmasıyla şirketlerin
bu varlıklara yatırımı da kolay-
laştı. ABD'de bazı bankalar da
şirketlere kripto yatırımı ve sak-
lama hizmeti sunmaya başladı.

Şirketin karını artırdı

ABD merkezli yazılım şirketi
Strategy, kripto paralara yatı-
rımda öne çıkan kuruluş oldu.

Uzun süredir Bitcoin alımı ger-
çekleştiren şirketin elinde şu
anda 607 binden fazla Bitcoin
bulunuyor. Son aylarda hisse sa-
tışı gerçekleştirip Bitcoin yatırım
yapan şirket, en büyük kurumsal
kripto para yatırımcısı konu-
muna yükseldi. Strategy, 71 bin
dolar ortalamayla 43 milyar do-
larlık Bitcoin aldı. Kripto varlığın
güncel olarak 115 bin doların

üzerinde işlem görmesiyle şirke-
tin bu yatırım sayesinde gerçek-
leşmemiş karı yaklaşık 25 milyar
dolara çıktı. AA

Şirketler, kripto paralara ilişkin yasal düzenlemeler yapılması ve hükümetlerin kripto dostu kararlar alması gibi etkenlerle Bitcoin ve Ethereum alımlarını hızlandırdı
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KORSAN BIR 

C HP'nin Çalışma ve Sosyal Güvenlik Politika-
larından Sorumlu Genel Başkan Yardımcısı
Gamze Taşcıer, parti genel merkezinde basın

toplantısı düzenledi. Taşcıer, toplu sözleşme görüş-
melerinden önce sendikaların üyeleriyle bir araya ge-
lerek görüş ve talep belirlemesinin demokratik ve
katılımcı sendikal faaliyetin en temel unsurlarından
olduğunu belirtti. Taşçıer, bu toplantıların takviminin
aylar öncesinden planlandığını vurgulayarak, “Ancak
görüşme tarihinin keyfi biçimde öne çekilmesiyle sen-
dikaların bu meşru faaliyeti sekteye uğratılmış ve hem
anayasanın güvence altına aldığı toplu pazarlık hak-
kını, hem de sendikal örgütlenme özgürlüğünü ihmal
etmiştir. Bu uygulama açıkça anayasa dışı bir fiili
durum yaratmakta, emekçilerin sesi daha toplanma-
dan bastırılmak istenmektedir” dedi. 

Herkesi bağlar

“Buradan açıkça söylüyoruz; aileleriyle birlikte en az
18 milyonu yakından ilgilendiren bu süreç Bakan
Bey'in kişisel takvimine uyduruluyorsa kamu emekçi-
sinin hakkını kime karşı, nasıl savunacağı sorusu or-
tadadır” diyen Taşcıer, “Oysa 4688 sayılı kanunun

31'inci maddesi çok açıktır. Toplu sözleşme görüşme-
lerine ağustos ayının ilk günü başlanır. Yani yoruma
kapalı bir hükümdür. Bu hüküm bakandan sendika-
lara, işverenden kamuya kadar herkesi bağlar. Bu
hükme aykırı biçimde toplantı tarihi belirlemek doğ-
rudan yasayı çiğnemektir. Bakanlık kendi eliyle deyim
yerindeyse korsan bir süreç başlatmıştır” ifadelerini
kullandı.

Rantsal dönüşüm

Taşçıer, geçen hafta Çevre, Şehircilik ve İklim Deği-
şikliği Bakanı Murat Kurum'un açıkladığı gayrimen-
kul sertifikası yatırım modeliyle ilgili de "Gayrimenkul
sertifikası modeli öncelikle kentsel dönüşümü değil
rantsal dönüşümü hedefleyen bir anlayışın somut ör-
neğidir. AKP iktidarı gayrimenkul sertifikası mode-
liyle milyonları yoksulluğa ve yokluğa mahkum eden
gerçek yüzünü bir kez daha göstermiştir. Gayrimen-
kul sertifikası yatırım modelinde her bir sertifikanın
değeri 7 lira 59 kuruş olarak belirlendi. Buna göre de
62 metrekarelik 1+1 daire için toplam 631 bin 516,
88 metrekarelik 2+1 için de 863 bin sertifika gerekli.
Bakanlık sitesinden edinilen bilgiye göre İstanbul'daki

1+1 daire için yaklaşık 4,7 milyon, 2+1 daire için de
6,5 milyon değerinde sertifika biriktirilmesi gerekiyor”
diye konuştu. 

Maaşlara vurgu

Taşcıer, “Türkiye'de bugün açlık sınırının 26 bin, yok-
sulluk sınırının 85 bin, en düşük memur emekli maa-
şının 50 bin 503 lira ve asgari ücretin 22 bin 104 lira
olduğu bir ortamda 1+1 daireler için 4 yıl boyunca
her ay 13 bin 157 sertifika yani 99 bin 861 lira ödeme
yapılması gerekiyor. Yine 2+1 daireler için de her ay
136 bin 506 lira ödenmesi gerekiyor. Bu durumda
1+1 daireler için gayrimenkul sertifika adedine ulaş-
mak için ödenmesi gereken aylık asgari tutar en
düşük emekli aylığının 6, asgari ücretin 4,5, en düşük
memur maaşının 2 katı. 2+1 88 metrekare dairenin
asgari aylık ödemesi ise emekli aylığının 8, asgari üc-
retlinin 6, en düşük memur maaşının ise 3 katı. Aylık
gelirinin tamamını hiçbir harcama yapmadan birikti-
ren emekli ayda 2 bin 224, asgari ücretli ise sadece 
2 bin 912 sertifika olabilir” dedi.  CHP’nin toplu 
sözleşmelere ilişkin çıkışları devam edecek gibiz gö-
züküyor. DHA

CHP Genel Başkan Yardımcısı Gamze Taşcıer, 8'inci dönem toplu sözleşme görüşmelerine ilişkin,
"Toplu sözleşme görüşmelerine ağustos ayının ilk günü başlanır. Yani yoruma kapalı bir hükümdür.

Bu hüküm; herkesi bağlar. Bu hükme aykırı biçimde toplantı tarihi belirlemek doğrudan yasayı
çiğnemektir. Bakanlık kendi eliyle deyim yerindeyse korsan bir süreç başlatmıştır" dedi

SUREC BASLADI

SÜRECİN İSMİ
RAHATSIZ ETTİ

Dem Parti Grup Başkanvekili Gülistan 
Kılıç Koçyiğit, 'Terörsüz Türkiye' sürecinde
TBMM'de kurulması planlanan komisyonla
ilgili, “Biz bu sürecin, 'Terörsüz Türkiye' 
olarak isimlendirilmesine gerçekten 
şiddetle karşı çıkıyoruz” dedi

DEM Parti Grup Başkanvekili Gülistan Kılıç Koçyi-
ğit, TBMM'de basın toplantısı düzenledi. Koçyiğit,
TBMM Genel Kurulunda, 'İklim Kanunu' ile enerji

ve maden alanlarına yönelik düzenlemeleri içeren kanun tek-
lifinin kabul edildiğini hatırlatarak, “Bu iki yasanın kabul edil-
memesi için mücadele ettik. Ancak çoğunlukçu anlayış hiçbir
uyarımızı dikkate almadı; ne topluma, ne uzmanlara, ne
STK'lara, ne muhalefete kulak vermedi ve parmak sayısıyla
ormanları ve doğayı yok edecek yasaları Meclis'ten geçirdi.
Yaz mesaisini doğayı yok etmek üzerine yapan bir iktidarın
Meclis pratiğiyle karşı karşıyayız. O gün de söyledik, çıkardı-
ğınız yasalar; doğayı ve yaşam alanlarını yok ediyor. Ancak
kulak asmadılar ve bugün bunların her birini birer birer yaşı-
yoruz. Bu çıkan yasalar sermaye lehinedir. Bütün mevzuatı
sermaye ve maden şirketleri lehine esnetmek için çıkarılan ti-
cari yasalar olduğunun altını çizmek istiyoruz. Onun için bu-
radan bir kez daha ifade etmek gerekiyor; AKP'nin en büyük
düşmanlığı doğaya ve halka karşıdır” ifadelerini kullandı. 

Üyeler belirlendi

Terörsüz Türkiye hedefi kapsamında TBMM'de kurulması
planlanan komisyona ilişkin de değerlendirmelerde bulunan
Koçyiğit, “Biz bu sürecin, 'Terörsüz Türkiye' olarak isimlendi-
rilmesine gerçekten şiddetle karşı çıkıyoruz. Bu ülkede Kürt
sorununun demokratik çözümünü sağlayacaksak artık bu
meseleyi, terör ve güvenlikçi politikalar üzerinden ifadelendir-
mek yerine gerçekten barışı ve demokratik toplumu esas alan
bir nitelendirmenin daha doğru olacağını söylemek isterim.
Komisyon üyelerimiz belirlendi. Koordinatör Grup Başkan-
vekili olarak ben, Meral Danış Beştaş, Saruhan Oluç ve Cen-
giz Çiçek arkadaşlarımız ile bu komisyonda çalışacağız.
Henüz resmi bildirimi yapmadık, bu hafta içi yapacağız" diye
konuştu.

CHP de ifade etti

Koçyiğit, komisyonun teknik bir seviyeye indirilmemesi gerek-
tiğini kaydederek, "Meclis Başkanı ile yapılan son toplantıda
hem biz hem de CHP hem de genel olarak muhalefet; komis-
yonun teknik bir komisyon seviyesine indirgenmemesini, sa-
dece silah bırakma meselesine özgülenen bir komisyon
olmaması gerektiğini söyledi. Bu ülkede Kürt sorununun ne-
denleri konuşulmadan, Türkiye demokratikleşmeden en ni-
hayetinde Kürt sorunu da çözülemez. Onun için mutlaka e
sorunları kalıcı bir şekilde çözülmesi gerekli”  dedi.  DHA

iYi HABERLER VERECEĞiZ
Tarım ve Orman Bakanı İbrahim Yumaklı, "Bursa Kestel ve Kahramanmaraş 12 Şubat yangınlarını büyük ölçüde kontrol altına aldık
ded. Yumaklı, “Karabük yangınının enerjisi düşürüldü. Önümüzdeki saatlerde bu yangınla ilgili iyi haber vereceğiz” didye konuştu

TARIM ve Orman Ba-
kanı İbrahim Yumaklı,
Ankara'daki Yangın Yö-

netim Merkezi'nde orman yangınla-
rına ilişkin açıklamalarda bulundu.
Yumaklı, “Bursa Kestel ve Kahra-
manmaraş Onikişubat yangınlarını
da büyük ölçüde kontrol altına
aldık. Buralarda soğutma çalışma-
ları devam ediyor. Özellikle hava sı-
caklıklarının çok aşırı yoğun olduğu
bugünlerde biz tedbiri elden bırak-
mayacağız. Risk sıfıra inene kadar
soğutma çalışmalarımız devam
edecek. Karabük Safranbolu'daki
yangının büyük ölçüde enerjisi dü-
şürüldü. Alan gayet iyi durumda.
Küçük tütmeler var. Buralara odak-
landık. Hiçbir noktayı kaçırmadan,

bir yandan da soğutma çalışmala-
rına devam ederek alan hakimiye-
tine devam ediyorlar” dedi. 

Şiddeti düşürüldü

“Tamamen kontrol altında diyebile-
ceğimiz, riskin sıfırlandığı alanda da
bunu yine vatandaşlarımızla payla-
şacağız” diyen Yumaklı, “Bir uçak
ve 16 helikopter ağırlıkla soğutma
çalışmaları olmak üzere ulaşılama-
yan yerlerdeki bahsettiğim küçük
tütmelere müdahil oluyorlar. İnşal-
lah önümüzdeki saatlerde bu yangı-
mızla ilgili iyi haberler vereceğimizi
söyleyebilirim. Bursa'da Harmancık
yangını devam ediyor. Dün itiba-
rıyla rüzgara bağlı çok şiddetli yan-
malar olmuştu. Gece boyunca

arkadaşlarımız yangın alanının ta-
mamını çevreledi. Şiddeti düşü-
rüldü, çok şükür iyiye gidiyor. Bu
yangınla alakalı da 5 uçak, 30 heli-
kopter, 855 kara aracı ve 2 bin 300
personelle müdahalemize devam
ediyoruz” ifadelerini kullandı. Yu-
maklı, “Her iki yangınla mücadele
ederken akşam saatlerinde bize
gelen bilgiyle üzücü bir olay yaşa-
dık. Tanker kaza yaptı, 3 vatandaşı-
mız hayatını kaybetti. Hayatını
kaybeden vatandaşlarımıza Al-
lah'tan rahmet diliyorum. Değerli
vatandaşlarımız yine çok riskli bir
haftadayız. Teyakkuzda olmaya
devam edeceğiz. Bu hafta geçen
haftadan daha riskli durumda”
dedi. 

YARGITAY’DAN 

YARGITAY Cumhuriyet Başsavcılığı, Hal-
kın Kurtuluş Partisi (HKP) Genel Başkanı
Nurullah Efe'nin "Cumhurbaşkanına haka-

ret" suçundan aldığı 1 yıl 5 ay 15 gün hapis cezasının
kesinleştiğini belirterek, Efe'nin kurucu üyeliğinin,
parti üyeliğinin ve yöneticiliğinin sona erdiğini bil-
dirdi. HKP, 2014 yılında Adana ve Hatay'da durdu-
rulan MİT TIR'larıyla Suriye'deki silahlı gruplara
gönderilen mühimmatla ilgili dönemin Başbakanı
Recep Tayyip Erdoğan, Dışişleri Bakanı
Ahmet Davutoğlu, İçişleri Bakanı
Efkan Ala ve MİT Müsteşarı
Hakan Fidan hakkında "savaş
suçu" işledikleri iddiasıyla
Uluslararası Ceza Mahke-
mesi'ne (UCM) başvuruda
bulunmuştu. Başvurunun
ardından HKP Lideri Nu-
rullah Efe hakkında, Erdo-
ğan ve diğer yetkililere
hakaret ettiği gerekçesiyle
dava açıldı. Bu davada 1 yıl
2 ay 22 gün hapis cezası aldı.

Hakaretten ceza aldı

Ancak Yargıtay, Erdoğan'ın olay tari-
hinde Cumhurbaşkanı olması nedeniyle
yargılamanın Türk Ceza Kanunu'nun 299. maddesi
kapsamında "Cumhurbaşkanına hakaret" suçlama-
sıyla yapılması gerektiğine hükmederek kararı bozdu.
Bu kararın ardından dava yeniden görülmeye baş-
landı. Ankara 5. Asliye Ceza Mahkemesi, 18 Ekim
2023'teki karar duruşmasında Nurullah Efe'yi "Cum-

hurbaşkanına hakaret" suçundan 1 yıl 9 ay hapis ce-
zasına çarptırdı. Yargıtay, cezayı 1 yıl 5 ay 15 güne in-
direrek hükmü kesinleştirdi. Yargıtay Cumhuriyet
Başsavcılığı'nın HKP Genel Merkezi'ne gönderdiği
yazıda, 2820 sayılı Siyasi Partiler Kanunu'nun 11.
maddesi uyarınca bu mahkumiyetin siyasi parti üye-
liğine engel teşkil ettiği belirtilerek, Efe'nin parti ku-
rucu üyeliği, üyeliği ve buna bağlı olarak genel
başkanlık görevinin sona erdiği bildirildi. 

Yok hükmündedir!

Edinilen bilgiye göre, Başsavcılık, 15
Haziran'da yapılan kongrede MYK

üyesi olarak seçilen Erdal Kopal'ın
da üyelik ve yöneticiliğini, hak-
kında verilen 11 ay 20 günlük
hapis cezasının kesinleştiği ge-
rekçesiyle düşürdü. HKP, Yargı-
tay Cumhuriyet Başsavcılığı'nın
Genel Başkan Nurullah Efe ve
MYK Üyesi Erdal Kopal'ın üye-

lik ve yöneticiliklerini sonlandırdı-
ğına ilişkin bildirimine sert tepki

göstererek, kararın "yok hükmünde"
olduğunu savundu. Partiden yapılan

yazılı açıklamada, “Öncelikle belirtelim ki
Yargıtay Cumhuriyet Başsavcılığı'nın partimize

emir ve talimat verme yetkisi yoktur. Hele hele kendi-
sini parti yetkili organları yerine koyarak partinin içiş-
lerine doğrudan müdahale içeren, genel başkan ve
diğer yöneticilerimizin görevlerinden ya da üyelikten
düşürülmesi gibi bir karar verme yetkisi de yoktur”
denildi. HABER MERKEZİ

MARKETLER

TÜRKİYE Belediyeler Birliği (TBB) Başkanvekili
Vahap Seçer, Adana Büyükşehir Belediyesi'ni zi-
yaretinde bir konuşma yaptı. "Büyükşehir Bele-

diye Başkanvekilimiz geçtiğimiz hafta yapılan seçimle
görevine başladı, görevinde başarılar diliyorum" diyen
Seçer, “Zeydan Başkan'ın emaneti korunacaktır, buna inan-
cım tamdır. Ben de kardeş iliniz Mersin'in Büyükşehir Bele-
diye Başkanı olarak, Zeydan Başkan'ın yokluğunda,
Güngör Başkan'ın vekaletinde, Adana halkının Adana Bü-
yükşehir Belediyesi'nin hizmetlerini eksiksiz alması için her
türlü desteği yapacağız, bundan emin olabilirsiniz. Çok zor
bir süreçte, arzu etmediğimiz ve hukuken çok ağır bulduğu-
muz bir kararla Zeydan Başkan karşı karşıya kaldı. Tabii ki
bu bir mücadele sürecidir. Hiçbir endişemiz yok” ifadelerini
kullandı.  HABER MERKEZİ 

EL YAKIYOR EFE’YE SOK Türkiye Belediyeler Birliği
(TBB) Başkan Vekili Vahap
Seçer, "Bizim belediyecilik
anlayışımızın iktidarı 
rahatsız etme sebebi; 
sosyal belediyecilikte
gösterdiğimiz başarı. 
Ortalık yangın yeri, pazar ve
marketler el yakıyor, 
CHP'li belediyeler buna 
çare oluyor" dedi



Ünlü iş adamı Vedat
Uğurlu projesi olan deniz
üzerindeki yüzen eğlence
merkezi Miray Cruises,
Yunan adası seferlerine
gördüğü yoğun ilgi ile
devam ediyor.  Dünyanın
önemli dans gösteri mer-
kezlerinde ve festivallerde

boy gösteren gruplarla anla-
şarak bünyesinde yer veren

Miray Cruises, eğlenceden
ödün vermiyor. Yolcula-
rında sık sık eşlik ettiği
dansçılar, eğlenceyi
başka boyuta, farklı
ülkelerden danslar
yaparak taşıyor Dans
dolu yolculuklarına

Ekim ayı sonuna
kadar devam edecek.

Pop müziğin efsanevi ismi
Jennifer Lopez’in, 30 Tem-
muz 2025 akşamı Rixos Ra-
damis Sharm El Sheikh’te
gerçekleşecek konserine geri
sayım başladı. Bu özel gece,

yalnızca
Rixos mi-
safirlerine
özel olarak
planlandı ve
konser için satışa
sunulan Rixos Ra-
damis, Rixos Pre-
mium Seagate ve
Rixos Sharm El
Sheikh otellerinin
tüm odaları doldu.

B aşarılı ve güzel şarkıcı Pınar
Yıldız, yeni şarkısı “Cansın”
isimli şarkısının klip çekimle-

rinde az daha canından oluyordu.
Çekimler sırasında yaşanan talihsiz
kaza yürekleri ağıza getirirken güzel
şarkıcının geçici hafıza kaybı yaşa-
masına neden oldu. Attan düşen
Pınar Yıldız hastaneye kaldırıldı. Te-
davi sürecinin uzamasıyla yarım
kalan klibin çekimleri İstanbul’da ta-
mamlandı. “Cansın” sözleri Sibel
Algan, müziği ise Rif Cohen &
Lenny Ben Basat imzası taşıyor.
Şarkıcı, prodüktör Aerro ile yeni
projelere imza atmaya hazırlandığını
söyledi.
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PINAR YILDIZ
ATTAN DÜŞTÜ!

gazetecihabibbabar@gmail.com

Habib BABAR
HABİB'İN KAHVESİ

Genç ve yetenekli sanatçı Mert Akyol, müziksever-
lerin merakla beklediği yeni şarkısı “Her Şeyi Ke-
nara Koy” ile müzik listelerine güçlü bir giriş yaptı.
Eli Türkoğlu ile birlikte hayata geçirilen bu yeni
proje, duygusal altyapısı ve akılda kalıcı melodi-
siyle dinleyicilerde tekrar tekrar dinleme isteği
uyandırıyor. Şarkıya güçlü vokaliyle Eli Türkoğlu

eşlik ediyor. İkilinin ses
uyumu, parçaya

ayrı bir derinlik
ve duygusal

yoğunluk
katıyor.

ALTERNATİF
BİR YOLCULUK

Bam Bam isimli yeni teklisiyle fırtınalar estiren
Petek Dinçöz, tekrar ekranlara dönmek istiyor.
Habercaddesi.com’dan Alper Ergez’in sorula-
rını yanıtlayan Dinçöz, “Bir dönem ekranlara
damga vuran ‘Arım Balım Peteğim’ isimli
programımla tekrar izleyiciyle buluşmak isti-
yorum. 3 saat canlı yayın yapmak tam benlik.
Ekranlar da beni özledi. Ekranda alternatifim
yok çünkü ben evlerin peteğiyim”dedi.

EKRANLAR DA
BENİ ÖZLEDİ

BOĞAZDA
KLİP ÇEKTİ

YÜREKLERE 
DOKUNDU

Modellikten oyunculuğa, sunuculuktan yeşil sahalara uzanan bir
başarı hikâyesi. Nevide Çiçek, çok yönlü kişiliği ve durmak bilmeyen

enerjisiyle adından söz ettirmeye devam ediyor. Şimdi ise karşı-
mıza bambaşka bir yönüyle çıkıyor: spor tutkusu. Antalya Kadın

Futbol Takımı’nda aktif olarak futbol oynayan Nevide, sporu sa-
dece bir hobi olarak değil, yaşam biçimi olarak görüyor. For-

munu korumak için düzenli olarak spor salonunda ter döken
Çiçek, disiplinli antrenman programıyla örnek bir performans
sergiliyor. Çiçek, güzelliğini doğallığa, fiziğini spora, enerjisini
ise içindeki tutkuya borçlu.

Ünlü şarkıcı Simge Sağın
‘Taksi’isimli yeni siglesinin

1 Ağustos’ta çıkacağını
duyurdu. Sosyal

medya hesabından bir
fotoğrafını paylaşarak

hayranlarına müjdeli ha-
beri veren Sağın, fotoğrafın
altına ‘Çağırın bi taksi’no-
tunu düştü. Fotoğraf kısa

sürede yorum yağmu-
runa tutuldu.

HAYATI SPOR
FORMU AZİM

40 yıldır müzik
dünyasının içinde
olan Kamil
Hazar, Seyhan
müzik etiketiyle
çıkardığı 12
eserden oluşan
albümünün
üçüncü klip 
çalışmasını yaptı.
Hazar, İstanbul
boğazının eşsiz
manzarası 
eşliğinde dansçı
kızlarla Ali Eşit-
mez yönetmenli-
ğinde
“Vazgeçmem
Senden” 
isimli eserine 
klip çekti.

ODALAR
DOLDU 

EĞLENCE 
BİTMİYOR

Türk Halk Müziğinin sevilen isimlerinden Burcu Öz, piya-
saya sürdüğü ‘Yaralarım’isimli ilk teklisinin lansman gece-
sine İş, sanat, podyum ve medya dünyasında birçok ünlü
isim katıldı. Bugüne kadar yapmış olduğu başarılı çalışmala-
rıyla sıkça isminden söz ettiren Müzik dünyasının kadife sesli
sanatçısı Burcu Öz, ‘Yaralarım’isimli teklisinin lansman ge-
cesini Sahne Avcılar Türkü Evi’nde gerçekleştirdi.

ÇAĞIRIN 
Bİ TAKSİ

Zorluklar 
kolaylaşıyor
YKS sonuçlarının açıklanmasının ardından
öğrencileri tercih telaşı sardı. Tercih tavsiyesinde
bulunan BAU Mimarlık ve Tasarım Fakültesi’ni
birincilikle bitiren Ece Pamuk, öğrencilerin
sevdiği bir bölüme girdiği zaman zorluklara
katlanmanın da kolaylaştığını vurguladı

UZUN süredir hazırlandıkları üniversite sınavını ge-
ride bırakan öğrenciler, sonuçların açıklanmasıyla
birlikte, geleceklerini en önemli tercihlerinden birini

yapma sürecine girdi. Yaklaşık 2 hafta sürecek tercih stresini
yaşayan birçok öğrenci rehberlik servisine danışıyor. Bazı öğ-
renciler hedeflerindeki okulları ziyaret ederken, bazıları da
çevrelerindeki kişilerin ya da üniversite okuyan arkadaşlarının
tecrübelerinden faydalanıyor. Geleceklerini şekillendiren en
önemli virajlardan biri olan yüksek öğretim kurumu tercihi
için araştırmalarını sürdüren gençler için üniversitede dere-
ceye giren öğrenciler de önerilerde bulundu. Bahçeşehir Üni-
versitesi’ni birincilikle bitiren 2020 TYT Türkiye birincisi
Halid Oğuz Serçe, okullardaki akademik kadro, üniversitenin
sağladığı imkanlar ve arkadaş ortamının önemine dikkat
çekti.

Ziyaret edin

BAU Mühendislik ve Doğa Bilimleri Fakültesi birincisi olan
Bilgisayar Mühendisliği bölümü mezunu Hakan Şumnu ise
üniversite tercihiyle ilgili, “Bir üniversiteye yönelik beklentin
kişiden kişiye değişmesinden ötürü verebileceğim en büyük
tavsiye tercih döneminde bizzat üniversiteyi ziyaret etmektir.
Çünkü bu şekilde üniversitenin sağladığı olanakları kendi gö-
zünüzle de görebilir ve aklınıza takılan soruları üniversitedeki
yetkili kişilere sorabilirsiniz. Bunun dışında genel olarak mü-
hendis adayları için söyleyebileceğim üniversitenin sunduğu
staj imkanlarına, sahip olduğu eğitim kadrosuna, desteklediği
sosyal etkinliklere ve sağladığı ders çalışma alanlarına dikkat
etmeleri gerektiğidir. Sektörde deneyim kazanmayı sağlaması
sebebiyle sunulan staj imkanının ayrı bir önemi olduğunu
düşünmekteyim” dedi. 

Keyifli bir süreçti

BAU Mimarlık ve Tasarım Fakültesi’ni birincilikle bitiren Ece
Pamuk ise bölüm tercihinde severek ve isteyerek tercih yapıl-
ması gerektiği üzerinde durdu. Öğrencilerin sevdiği bir bö-
lüme girdiği zaman zorluklara katlanmanın da kolaylaştığını
vurguladı. Pamuk yaşadığı zorlukları “ Yoğun tempo ve yük-
sek beklenti insanı fazlasıyla zorluyor. Uykusuz geçen geceler,
zaman zaman tükenmişlik hissi ve sürekli bir üretme baskısı”
olarak sıraladı. Bölümünü bilinçli olarak seçtiğini vurgulayan
Pamuk, “Bu bölümü seçmemdeki en önemli etken, küçük
yaşlardan beri geliştirdiğim el becerimi mesleğe dönüştürmek
istememdi. İyi ki de bu yolu seçmişim. Zorlu ama bir o kadar
da keyifli bir süreçti. Tüm jüri streslerine, uykusuz gecelere
rağmen, sonrasında birlikte alkışladığımız projeler, paylaşılan
sevinçler ve öğrendiğim her şey, bu dört seneyi eşsiz kıldı”
diye konuştu. 

Esenyurt'tan 
özel ekip gitti

ESENYURT Belediyesi, Bursa’da başlayan
orman yangınlarına müdahale etmek amacıyla
bölgeye ekipler ve su tankerleri gönderdi. Yeşil

vatanı korumak ve yangından etkilenen alanlarda yara-
ları birlikte sarmak amacıyla başlatılan çalışmalar kapsa-
mında, belediyeye ait ekipler yangın bölgesinde aktif
görev alıyor. Belediyeden yapılan açıklamada, “Yangın
söndürme çalışmalarında canla başla mücadele eden
Esenyurt Belediyesi ekipleri, yaşamı ve umudu birlikte
koruma hedefiyle sahada yoğun çaba harcıyor. Belediye
yetkilileri, yangın tamamen kontrol altına alınıncaya dek
müdahalenin aralıksız devam edeceğini belirtti. Ülkemi-
zin birçok noktasında çıkan yangınlardan etkilenen tüm
vatandaşlarımıza geçmiş olsun dileklerimizi iletiyoruz.
Esenyurt olarak dayanışma ruhuyla her zaman halkımı-
zın yanındayız” ifadelerine yer verildi.



Ü mraniye Belediyesi tarafından
Topağacı Mahallesi’nde yürütü-
len kentsel dönüşüm çalışmaları

hakkında bir basın toplantısı düzenlendi.
Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, sürecin
mevcut durumu, tahliye ve hak sahipliği
aşamalarıyla birlikte vatandaş mağduri-
yetlerinin önlenmesine yönelik alınan
tedbirleri kamuoyuyla paylaştı.

Yapımı sürüyor

“Topağacı’nda kentsel dönüşümümüz
seçimden önce başlamıştı ve devam edi-
yor” diyen Yıldırım, “Bakanlığımız ve
Ümraniye Belediyesi olarak birlikte hare-
ket ederek, vatandaşların rızasını alarak
bir dönüşüm yaptık. 6306 sayılı yasada
eskiden üçte iki çoğunluk alıyordu. Şimdi
işlerin daha hızlı olabilmesi, mağduriyet-
lerin giderilebilmesi, işlerin daha çabuk
yapılabilmesi için yüzde 51’e düştü. Yani
100 kişiden 51 kişi, 'Evet, ben burada
kentsel dönüşüm istiyorum, gelin bizim
binalarımızı yapın' derse, orada resmi
olarak başlanıyor. Ama bizim gönlümüz
ister ki yüzde 70-80’lere çıksın ki vatan-
daş daha gönüllü rızasını versin ve daha
güzel bir dönüşüm olsun. Topağa-

cı’ndaysa bu rakamlar yüzde 67’lerde.
Yani vatandaşların gönüllü rızasıyla otu-
ruldu, anlaşıldı. Burayı Emlak Konut ya-
pıyor. Üç blok halinde birinci etap olarak
başlandı, onların temelleri devam ediyor”
ifadelerini kullandı. 

Zorluk çıkarmayın!

Yıldırım, “Bu süreç kanunen devam etti.
31.07.2024 tarihinde tebligatların süresi
tamamlandı. 1 sene sonra bazı insanlar
çıkmamak için direniyor. Burayı sizler
için yapıyoruz, sizin rızanızla yapıyoruz.
Deprem var. Orada bir kişinin burnunun
kanaması, bir kişinin depremde zarar
görmesini gönül ister mi böyle bir şeyi?
Hepimiz vicdanen rahatsız oluruz. Kent-
sel dönüşümün siyaseti olur mu? Gel-
mişler, vatandaşın kafasını karıştırıyor.
Sualler soruyorlar. Bu 5-10 yılda yapıl-
mazmış, 15 yılda yapılmazmış. Koskoca
depremde 453 bin konutu yapan bir dev-
let, bir Cumhurbaşkanımız, bir bakanlık
Ümraniye’deki 1500 konutluk projeyi mi
bitiremeyecek? Hekimbaşı’nda başlandı,
bitiyor. Topağacı’nda başlandı, bitecek.
Zorluk çıkartmanın anlamı yok” diye
konuştu.

İstediğin gibi satarsın

Kamuoyunda çeşitli iddiaların gündeme
geldiğine değinen Yıldırım, “İlk iddia imza
atan vatandaşların tapuları Hazine’ye
devredildi diyor. Ben gülerim. Buralar 2B
arazisiydi. 2B arazisiyle tapuları kim
verdi? Sizin tapularınızı kim verdi demek
lazım. Hükümet verdi. Bir 2B’ye yasası çı-
kardı. Ondan sonra da buralara imar
planı yapıldı. Hukuk dışı şeyler söyleniyor.
Kimsenin kafası bulanmasın. Senin kendi
tapun var. 'Burayı müteahhit gibi gel
benim yerimi yap' demişsin devlete. Devlet
de mukavelesini yapmış. O mukaveleye
göre senin yerini yapıp verecek” ifadelerini
kullandı. Yıldırım, "İkinci iddia ise tapula-
rın alım satıma kapatıldığı söyleniyor.
Yalan. Tapu alım satıma kapatılır mı? İste-
diğin gibi satarsın. Böyle bir şey olabilir
mi? Bir tek güvenlik açısından yurt dışı sa-
tışlarda incelenir. Güvenlik açısından belli
bir oranda satış varsa askeri yönden devle-
tin güvenliği açısından yapılır. Yurt dışı in-
sanlarına yapılır yoksa kendi insanına
tapu satıma kapatılır mı? Böyle bir şey
olur mu? Lütfen vatandaşımız yalancılara
inanmasın” dedi.  DHA
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M asal bu ya…
Bir gün gerçek ile yalan karşılaşmış.
Yalan demiş ki:

“Gel, birlikte yıkanalım. Su çok güzel.”
Gerçek, suyu kontrol etmiş. Gerçekten de güzelmiş.
İkisi de soyunup suya girmiş.
Ama Yalan sinsice sudan önce çıkmış, Gerçek’in kı-

yafetlerini almış, giyinmiş ve gitmiş.
Gerçek çıplak kalmış.
Ve insanlar, giyinik olan Yalan’ı Gerçek sanıp peşin-

den gitmişler.
Masal burada bitmedi.
Hatta belki de yeni başladı.
Çünkü o gün bugündür bizler, yalana alkış tutan bir

çağın tam ortasındayız.
Gerçek çıplak olduğu için gözümüze çirkin geliyor.
Yalan ise süslü, parlak, gösterişli.
Ve ne acıdır ki, insanlar artık sadece ambalajlara

inanıyor.
---
Bugün herkesin elinde son model telefonlar, üstünde

moda kıyafetler, dilinde parlatılmış cümleler var.
Ama içlerinde ne okuma isteği, ne sorgulama yete-

neği, ne de sahicilik kalmış.
Kısa bir alıntıyla kendini filozof sanan, düşünmeden

hüküm veren, gerçeği değil duymak, hissetmek bile iste-
meyen insanlar kalabalığı içindeyiz.

Yaşamın bir dili olsa, şöyle derdi:
“Sen beni yaşıyorsun sandın ama aslında ben seni

yaşatıyorum. Ve sen, bana değil, yalanlara inandın.”
Artık insanlar olmak istedikleri kişi uğruna kendile-

rini terk ediyor.
Vicdanın sesi kısıldı, ahlakın ayakları zincire vu-

ruldu.
Gerçek, yalnızca acı olduğu için değil; çirkinleştiril-

diği için sevilmiyor.
Oysa yalan, öyle güzel giydirildi ki; seviliyor, kutsanı-

yor, pazarlanıyor.
---
Bir zamanlar “Ya olduğun gibi görün ya da göründü-

ğün gibi ol” denirdi.
Şimdi o söz bile nostaljik bir kartpostal gibi.
Hayat artık bir filtre.
Bir tuşla gerçeğe dönemiyoruz ama bir tuşla yalan

kral olabiliyor.
Sanal dünya cepte değil artık, ruhun içine kazındı.
Yediğimiz, içtiğimiz, sevdiğimiz, dost bildiğimiz, gü-

vendiğimiz her şeyin başı sahtelikle dolu.
Bir fotoğrafın altına yazılan “iyi ki”nin bile içi boş.
Çünkü samimiyet, artık gerçek olmaktan çok, göste-

rilmekle ilgili.
---
“Neden boyle karamsarsın?” diye soranlar olabilir.
Ben karamsar değilim.
Ben sadece, bir cinayetin tanığıyım.
Katili tanıyorum: Yalan.
Kurbanı da: Gerçek.
Ve ben bu satırlarla bir tutanak tutuyorum.
Belki bir kişi okur da, üzerindeki yalanın ceketiyle

yüzleşir.
Çünkü biz bu düzeni dışarıdan gelen bir zorlamayla

kabul etmedik.
Kendi ellerimizle yaptık.
Hep birlikte büyüttük, yücelttik, alkışladık…
Sanal gerçeğin yeni adı olan yalanı, biz baş tacı ettik.

Yanıp kül olan sadece ormanlar değil...
Dostlukların yangını var,
Sevgilerin yangını,
Dürüstlüğün,
Geleceğin,
İnsanligin,
Hatta inancın da yangını var bu çağda.

Ve fark edene kadar,
Ne çok yangın çıktı kim bilir…
Ama en kötüsü şu:
Biz yaktık, biz yandık.
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Gerçeğin katili: Yalan

Topağacı Mahallesi’nde yürütülen kentsel dönüşüm çalışmaları hakkında 
açıklama yapan Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım, “Vatandaşların

rızasını alarak bir dönüşüm yaptık. İddiaya göre imza atan vatandaşların 
tapuları Hazine’ye devredildi. Ben gülerim. Hukuk dışı şeyler söyleniyor. 

Kimsenin kafası bulanmasın. Lütfen vatandaşımız yalancılara inanmasın” dedi.

YALANCILARA
İNANMAYIN!

BiR iPTAL
daha geldi

Anadolu Ajansı, Silivri
Cezaevi'nde tutuklu
bulunan CHP'nin 
cumhurbaşkanı adayı ve
görevden alınan İBB
Başkanı Ekrem 
İmamoğlu'nun yüksek 
lisans diplomasının da
iptal edildiğini duyurdu

istanbul Üniversitesi (İÜ),
İstanbul Büyükşehir Belediye-
sine (İBB) yönelik yolsuzluk

soruşturması kapsamında tutukla-
narak görevinden uzaklaştırı-
lan Ekrem İmamoğlu'nun
yüksek lisans mezuniyeti
ve diplomasını, "lisans
mezuniyet" koşulunun
sağlanamadığı ve öğ-
rencilik statüsüne gi-
rişte yer alan
"koşullarda eksiklik" ge-
rekçesiyle iptal etti.
İmamoğlu'nun lisans
diplomasını "yokluk" ve
"açık hata" gerekçeleriyle
geri alınmak suretiyle iptal
eden İstanbul Üniversi-
tesi, yüksek li-
sans

diplomasını da geçersiz saydı.

Koşullarda eksiklik

İÜ Sosyal Bilimler Enstitüsü Yönetim
Kurulu, 24 Temmuz'daki toplantı-

sında, İnsan Kaynakları Yö-
netimi Tezli Yüksek Lisans
(örgün öğretim) Progra-
mı'na kayıt yaptıran İma-
moğlu'nun, Üniversite
Yönetim Kurulunun 18

Mart 2025 tarih ve 61
numaralı toplantısında
alınan kararına istina-

den, 6 Temmuz 1987 ta-
rihli ve 19509 sayılı Resmi

Gazete'de yayımlanan İstan-
bul Üniversitesi Öğrenci Yö-

netmeliğindeki "lisans
mezuniyet"

ko-

şulunun sağlanamadığından bahisle ve
öğrencilik statüsüne girişte yer alan "ko-
şullarda eksiklik" nedeniyle yüksek li-
sans mezuniyetinin ve diplomasının
geçersiz sayılmasına karar verdi. Kurul,
İmamoğlu'nun mezuniyet bilgilerinin,
Akademik Kayıt Sistemi (AKSİS) üze-
rinden silinmesini ve Yükseköğretim
Bilgi Sistemi (YÖKSİS) üzerinden gün-
cellenmesini, mezuniyet tezinin Yüksek-
öğretim Kurulu Başkanlığı Ulusal Tez
Merkezinden kaldırılmasını da karara
bağladı.

Çalık'a mama
takviyesi!
Tutuklu Beylikdüzü Belediye
Başkanı Murat Çalık’ın 
raporunda beslenme risk
skoru 3 çıktı. Çalık’ın belirgin
kilo kaybına karşı hastanede
'enteral beslenme/mama' 
takviyesine başlandı

tutuklu Beylikdüzü Bele-
diye Başkanı Murat Çalık’ın
sağlık durumu ciddiyetini

koruyor. Çalık'ın doktor raporunda
beslenme risk skoru 3 çıktı.  Sonucun 3
çıkması hastanın yakından takip edil-
mesi ve beslenme desteği alması gerek-
tiği anlamına geliyor.  Çalık'ın
vücudunun enerji ihtiyacı karşılanma-
dığı belirtildi. İzmir Şehir Hastane-
si’nde Çalık’ın “Glucerna Advance 1.6
kcal” adlı takviye gıda kullanmasına
karar verildi. Tıbbi amaçlı olan ilaç,
“kilo kaybı yaşayan, yetersiz beslenen
veya hastalık nedeniyle ek enerji/pro-
tein ihtiyacı olan kişilerde” kullanılıyor

21 kilo verdi

İBB soruşturmasında tutuklanan Bey-
likdüzü Belediye Başkanı Murat Çalık,
geçmişte iki defa kanser atlatmıştı. Lö-
semi ve lenfoma geçiren Çalık, 23
Mart tarihinden bu yana kaldığı ceza-
evinde 21 kilo verdi. Sağlık sorunları
nedeni ile tahliye edilmesi yönünde
çağrıların yapıldığı Çalık'ın hastane ra-
porunda, yeniden kansere yakalanma
eşiğinde olduğu tespit edildi ve tahliye
edilmesi önerildi. Ancak Adli Tıp Ku-
rumu, hastanenin aksine bir değerlen-
dirme yaptı. Son olarak yeniden
İzmir’de hastaneye yatırılan Çalık’tan,
çok acılı ve ağrılı bir işlem olan kemik
iliği örneğinin bir kez daha alınması
kararlaştırıldı.

Birimler arası
kıyasıya rekabet

DİSK Genel-İş Sendikası Avrupa Yakası
2 No’lu Şube Yönetimi iş birliğiyle ger-
çekleştirilen Küçükçekmece Belediyesi

Birimler Arası Futbol Turnuvası’nın final müsaba-
kası, Cennet Barbaros Halı Saha’da yapıldı. Turnu-
vaya katılan 22 takımdan finale kalan
Küçükçekmece Belediyesi Destek Hizmetleri Mü-
dürlüğü Güvenlik Takımı ile Ulaşım Hizmetleri Mü-
dürlüğü arasında oynanan final müsabakasında,
Ulaşım Hizmetleri Müdürlüğü turnuvanın şampi-
yonu oldu.

İlgi yoğun oldu

Final maçına Kü-
çükçekmece Bele-
diyesi Başkan
yardımcıları İlyas
Dikici ve Gökhan
Aygün’ün yanı sıra,
DİSK Genel-İş Sen-
dikası Araştırma
Daire Başkanı Adil
Çiftçi, DİSK Avrupa
Yakası 2 No’lu
Şube Başkanı Sü-
reyya Doğan, birim
müdürleri, çok sa-

yıda sendika temsilcisi ve vatandaş katıldı.
Kıran kırana geçen futbol turnuvası sonunda Des-
tek Hizmetleri Müdürlüğü Güvenlik Takımı ikinci,
Zabıta Müdürlüğü üçüncü, Fen İşleri Müdürlüğü
Yol Bakım Takımı ise “En Centilmen Takım” oldu.
Turnuvanın “Gol Kralı” Ulaşım Hizmetleri Takı-
mı’ndan Ramazan Balkan seçilirken, “En İyi
Oyuncu” ödülü ise Sergen Ersoy’a verildi. Final
maçı sonunda kazanan takımlara ve oyunculara
kupa ve madalyaları, protokol üyeleri tarafından
takdim edildi. HABER MERKEZİ

Kapsamlı yaz temizliği
Zeytinburnu’nun tüm sokak
ve caddelerinde kapsamlı “Yaz
Temizliği” hız kesmeden devam

ediyor. Zeytinburnu Belediyesi Çevre Ko-
ruma ve Kontrol Müdürlüğü temizlik ekip-
lerinin ihtiyaca göre ilçenin mahallelerinde
yürüttüğü detaylı temizlik çalışmaları va-
tandaşlardan büyük övgü alıyor. Yaz dö-
nemi genel temizlik çalışmaları
çerçevesinde; sokak süpürme araçlarıyla
sokaklar detaylı bir şekilde süpürülürken,
tankerler ise ihtiyacı olan noktaların yıka-
masını yaparak, temizliğin yanı sıra bu
sıcak yaz günlerinde az da olsa serinlik sağ-
lamış oluyor. İhtiyaç halinde ise temizlik ya-
pılacak bölgeye daha fazla sayıda personel
gönderilerek sokaklarda detaylı temizlik ça-
lışması da yapılıyor.

ZAYİ İLANI
Geçici Koruma Kimlik Belgemi kaybettim. 

Hükümsüzdür. 99599692390 BERAA KABES
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Müzik dünyasında 40 yılı aşkın süredir dikkate değer çalışmalara imza atarak önemli bir hayran kitlesine sahip olan
müzisyen İlhan İrem'in vefatının üzerinden 3 yıl geçti. Unutulmaz sesi, hafızalarda yer edinen güçlü besteleriyle İrem,
hala Türk Müzüğü’ne yön vermeye devam ediyor. İrem, ölüm yıldönümünde çeşitli müzikl etkinlikleriyle anılıyor 

T ürk müziğine "Anlasana", "Bazen
Neşe Bazen Keder", "Yazık Oldu Ya-
rınlara" ve "Yemyeşil Bir Deniz" gibi

çok sayıda önemli eseri miras bırakan sanatçı
İlhan İrem, vefatının 3'üncü yılında anılıyor.
Asıl adı İlhan Aldatmaz olan sanatçı, Bur-
sa'da Nahid Bey ile Mesude Hanım'ın oğlu
olarak, 1 Nisan 1955'te dünyaya geldi. Orta-
okulda solfej ve şan dersleri almaya başlayan
sanatçının müzik hayatına girmesi, 1969'da
üst dönemler tarafından okul orkestrasına
solist olarak seçilmesiyle oldu. İlhan İrem'in
üyesi olduğu Meltemler Orkestrası, 1970'te
Milliyet gazetesinin düzenlediği Liselerarası
Müzik Yarışması'nda Marmara bölgesi birin-
ciliği kazandı. Bu dönemde İstanbul'daki pek
çok profesyonel müzik grubundan teklif alan
sanatçı, 1972'ye kadar Bursa'da kalmayı ter-
cih etti. İrem, verdiği bir röportajda, o yıllara
dair şunları anlatmıştı: "Daha ortaokul yılla-
rında ailemden ayrı, bir çatı katında tek ba-
şıma yaşıyordum. Asla okul kıyafetleri
giymedim ve bu her dönemde sorun oldu.
Okula gidip gitmemek, okul yerine sinemaya,
diskoya gitmek tamamen benim kararlarımla
sürüyordu. Çocukluğumu 2 cümleyle özet-
lersem, olağanüstü bir düş, sonsuz bir özgür-
lük. Dünyanın bütün zamanlarının en özgür
çocuklarından biriydim diyebilirim."

İkinci 45'liğiyle başarıyı yakaladı

Sanat hayatında 1970'li yılları "romantik
dönem" olarak adlandıran İrem, bu dö-
nemde single plaklar ve romantik hit parçalar
üretti. İlhan İrem, 1973'te kendi imkanları ile
yaptığı ilk 45'liği "Birleşsin Bütün Eller-Bazen
Neşe Bazen Keder" ile beklediği başarıyı ya-
kalayamadı. Plak firmasının, bestelerini
başka sanatçılara söyletme isteğini geri çevi-
ren başarılı sanatçı, ikinci 45'liği "Yazık Oldu
Yarınlara-Haydi Sil Gözlerini" ile bir anda
Türkiye'deki en popüler şarkıcılardan biri
oldu. İrem 1975'te yayınlanan üçüncü 45'liği

"Anlasana" ile başarısını perçinledi.

1980'lerde senfonik 
rock müziğine geçiş yaptı

Başarılı müzisyen, 1979'da yayımlanan senfo-
nik yapıdaki "Sevgiliye" adlı uzunçalar plağıyla
akademik bir çalışma yaparak, müzik yaşa-
mında yeni bir yola girdi. "Sevgiliye" albü-
münde, kendi yazdığı sözler dışında, Nazım
Hikmet'in şiiri "Hoşgeldin"i besteleyip seslendi-
ren sanatçı, "Bir Yıldız" adlı bestesiyle 1979'da
Eurovision Türkiye finaline kaldı ancak yarışa-
madan askerlik görevi nedeniyle diskalifiye
oldu. Yalnızca kendi yapıtlarını seslendirmeyi
sürdüren, kendine özgü bir ekol oluşturan
İrem, 1980'li yıllarda öykülerini besteleyerek
kurguladığı uzun soluklu müzik yapıtlarıyla

senfonik rock tarzında çalışmalara yöneldi.
İlhan İrem, vatani görevi sırasında yaptığı bes-
telerden oluşan "Bezgin" albümünü 1981'de
yayımladı. Yedi yıllık bir çalışmanın ürünü olan
ve sanatçının kendisi tarafından "Rock senfo-
nisi" olarak adlandırılan üçlemesi "Pencere"
1983'te, "Köprü" 1985'te, "Ve Ötesi" ise 1987'de
yayımlandı. Usta sanatçı, 1984'te Bulgaris-
tan'da düzenlenen Altın Orfe Şarkı Yarışma-
sı'nda Türkiye'yi temsil etti ve Gazeteciler Özel
Ödülü'nü kazandı.

Sanatın çöküşünü izlemek acı verici

İrem'in 1986'da sözlerini yazdığı "Halley"
eseri, Melih Kibar tarafından bestelendi ve
Türkiye'ye Eurovision Şarkı Yarışması'nda o
yıla kadar alınan en iyi dereceyi getirdi. Usta

sanatçı 1990'lı yıllarda "İlhan-ı Aşk", "Koridor"
ve "Seni Seviyorum" albümlerini müziksever-
lerin beğenisine sundu. Bu dönemde siyah
renkli kıyafetler giymeye başlayan İrem, top-
lum ve sanat ortamında hissettiğini söylediği
duyarsızlığa karşı, sessiz direniş olarak popü-
ler kültürden tamamen çekildi ve 1992-
2006'da konserlerine ara verdi. Sanatçı bu
döneme ilişkin yaptığı bir açıklamada şunları
söylemişti: "Makas değiştirip 1980'li yıllar bo-
yunca senfonik rock tarzında çalışmalara yö-
neldim. Daha az da olsa, o yıllarda
gazetelerde, radyo ve televizyonlarda yer al-
mayı sürdürüyordum. Ancak 1990'larda gelen
çok daha büyük ucuzluk ve duyarsızlık dalgası
ile popüler kültür vitrinlerinden tamamen çe-
kilmeye karar verdim. Yaklaşık 20 yıldır bu ka-

rarımı uyguluyorum. Sadece fizik olarak
yokum. Yayınlamayı sürdürdüğüm albümle-
rimle kalabalık bir dinleyici kitlesi bir şekilde
buluşuyor. Doğanın, insanın, sevginin, sana-
tın çöküşünü izlemek acı verici. Dünyanın
ölümünü görmemek için yaşarken kendimi öl-
dürdüm ve başka bir boyutta yeniden doğ-
dum." Hikaye, deneme ve şiirlerinin yer aldığı
5 kitabı yayımlanan İrem, soyut resim çalış-
maları da yaptı ve Bursa, Ankara, Antalya,
Kuşadası, Dikili, İstanbul, Gölcük ve İzmir'de
kişisel resim sergileri açtı. İlhan İrem 2006'da
"Cennet İlahileri", 2008'de çocuklar için hazır-
ladığı "Tozpembe/Progressive Çocuk Şarkı-
ları" albümlerini dinleyiciyle buluşturdu.

Çok sayıda ödül
Hayranları tarafından "çağdaş bir ozan" ola-
rak görülen İrem, sanat yaşamı boyunca 6 kez
Altın Plak olmak üzere birçok önemli ödüle
değer görüldü. Aralarında Hey ve Ses'in de
bulunduğu çeşitli dergi, gazete ve kurumlar
tarafından pek çok kez "Yılın Erkek Sanatçısı"
ve "Yılın Sanatçısı" ödüllerine layık görülen
İrem'in birçok şarkısı ve albümü de "Yılın Şar-
kısı/Yılın Albümü" seçildi. İrem, bir konse-
rinde tanıştığı hayranı Hansu İrem ile 1 Ekim
1991'de evlendi. Türk pop müziğinin usta
isimlerinden İlhan İrem, böbrek yetmezliği ne-
deniyle 66 yaşında 28 Temmuz 2022'de vefat
etti. Sanatçı, "İlhan İrem 1973-1976, Sevgiliye,
Bezgin, Pencere, Köprü, Ve Ötesi, Dünden
Yarına, Uçun Kuşlar Uçun, Pencere…
Köprü… Ve Ötesi…, İlhan-ı Aşk, Koridor,
Romans, Sevgililer Günü The Best Of İlhan
İrem 1, Aşk İksiri & Cadı Ağacı The Best Of
İlhan İrem 2, Hayat Öpücüğü The Best Of
İlhan İrem / 3, Bezginin Gizli Mektupları,
Uçuk Mavi Pencere, Bulutlara Köprü, Düşler
ve Ötesi, Seni Seviyorum, Bir Meleğe Aşık
Oldum / The Best Of İlhan İrem/ 4, Işık ve
Sevgiyle 30 Yıl, Cennet İlahileri ile Toz-
pembe/Progressive Çocuk Şarkıları" albümle-
rine imza attı.  AA
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usta 

isimlerin-
den 
İlhan 
İrem, 

böbrek 
yetmezliği
nedeniyle
66 yaşında
28 Temmuz

2022'de
vefat etti.

KENDİ ROLÜNÜ ARAMA HİKAYESİ 
Deniz Madanoğlu'nun

kaleme aldığı, Şenol
Önder'in yönettiği tek kişilik

komedi oyunu Yan Rol
Kadıköy Boa Sahnesi'nde 

izleyiciyle buluştu.  
"Yılın En İyi Kadın Oyuncusu"

ödüllerine layık görülen
oyun, hem mesleğinde 

hem de hayatında "yan 
rol" olarak kalmış 

Canan'ın hayatını mizahi
bakış açısıyla anlatıyor 
ÜSTÜN Akmen Tiyatro Ödülleri'nde "Yılın Kadın
Komedi Oyuncusu", 2023 Direklerarası Tiyatro
Ödülleri'nde "Tek Kişilik Prodüksiyon", 25. Sadri

Alışık Tiyatro ve Sinema Oyuncu Ödülleri'nin "Komedi, Kara
Komedi, Müzikli Oyun" dalında ise "Yılın En İyi Kadın
Oyuncusu" ödüllerine layık görülen oyun, hem mesleğinde
hem de hayatında "yan rol" olarak kalmış Canan'ın hayatını
mizahi bakış açısıyla anlatıyor. nMerve Polat, AA muhabirine
yaptığı açıklamada, oyunun hayatında sürekli yan rolde kal-
maya mecbur olan bir kadın oyuncunun hikayesini anlattığını
söyledi. Kahramanın sadece sahnede değil, ailesinin içinde,
arkadaşlık ilişkilerinde ve işinde hep yan rolde bulunduğunu
belirten Polat, "Onun hayatta kendini konumlandırdığı yer,
ana karakteri destekleyen ama hiç görünmeyen ışık olmuş.
Oyunda da bu karakterin, arkadaki o ışık olmaktan, arkada
kalmaktan vazgeçtiği, 'hayır ben de kendi enerjimin, hareketle-
rimin, oluşumumun, varlığımın farkına varacağım ve kendi
başrolümü oynayacağım.' deyiş hikayesine tanıklık ediyoruz."
dedi.

Oyun içinde kırılma 

Polat, oyunun "bir kadın oyuncunun kendi ayakları üzerinde
durma" serüvenini izleyiciyle buluşturduğunu aktararak, "Ka-
rakterimizin oyun içinde büyük bir kırılma yaşıyor. O, kendi-
sine dayatılan bu yan rollerde olmak istememiş fakat hep
oralara itilmiş. O yüzden yan rolde kalmak onun için kolay
bir durum değil. Onun hak ettiği aslında, kendini var edebile-
cek kadar iyi bir başrol. Karakterimizin en çok istediği, hak et-
tiği, kendisine layık gördüğü bu yeri elde etmek." ifadelerini
kullandı. Oyunda anlatılan karakterin hayatın içinde ve herke-
sin tanıdığı bir tip olduğunu aktaran Merve Polat, şunları
kaydetti: "Oyunun bize sunduğu figür, hayatımızın tam orta-
sında yer alıyor. O, müdürün yanındaki adamdır, bir müdür

yardımcısıdır. O, ailenin ortanca çocuğudur. Kısacası, ke-
narda durmaya yazgılı kim varsa anlatılan odur. Herkesin çok
aşina olduğu bu karakter bana da çok uzak değil. Günün bi-
rinde bu karakter de bir değişim olunca etrafındaki herkes bir-
den, 'o çok değişti." demeye başlıyor. Aslında değişen o değil,
kendisine biçilen rolü değiştiriyor. Yan roller hepimize hayatı-
mızda biçilen bir durumu anlatıyor. Oyunumuz da üzerimize
dayatılan bu rollerden çıkma, dolayısıyla bir büyüme hikaye-
sini anlatıyor."

Dayatılan roller önemli değil 

Yönetmen Şenol Önder ise oyunun daha önce de farklı versi-
yonda sahnelendiğini belirterek "Hikayemiz, yakınlarından
darbe alan bir kadının değişim sürecine girmesini anlatıyor.
Kahramanımızın oyunda kendi kararlarını vermeyi ve hayır
demeyi öğreniyor. Daha önceki versiyonda biz oyunda deği-
şim yaşayan kadının bu kararı verdiği anı görüyorduk. Şimdi
ise izleyicilerimize, bu nedenlerin arkasında neler olduğunu
göstermeye çalışıyoruz. Biz, oyunu kulise soktuk ve değişi-
mini bu noktadan itibaren vermeye çalıştık." diye konuştu.
Oyunun bir baba-kız hikayesi olarak başladığını anlatan
Önder, şöyle devam etti: "'Sen benim canımı acıtamazsın,
çünkü ben seni tanımıyorum.' diye çok sevdiğim bir söz var-
dır. İnsanın canını aslında yakınları, tanıdıkları acıtır. Burada
da kahramanımızı babasının söylediği bir söz, annesinin yap-
tığı bir davranış, arkadaşının tavrı yoruyor ve üzüyor. Bu iliş-
kiler hayatta çok önemlidir. Orada tercih edilmeme,
vazgeçilme ya da ikinci plana atılmalı gibi durumlar bazen
ağır sonuçlar doğurabiliyor. Böyle bir durumdan geçen o
kadın için de bir yüzleşme hikayesi ortaya çıkıyor. Oyunumuz
da bu yüzleşmeye odaklanıyor." Önder, oyunun seyirciye "ha-
yatta ayakta durmanın zorluğuna" dair bir hikaye sunduğuna
işaret etti. AA 
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Hanzala gemisinde 
bulunan 21 aktivistin 
İsrail güçleri tarafından 

uluslararası sularda yasa dışı 
şekilde kaçırıldığı vurgulanan 
açıklamada, İsrailli hak örgütü 
“Adalah”ın temsilci ve avukat-
larının Aşdod Limanı’nda akti-
vistlerle görüşme izni beklediği 
belirtildi. Aktivistlerin derhal 
serbest bırakılması talep edildi 
Öte yandan “Adalah” bu sabah 
yaptığı açıklamada, 21 aktivis-
tin derhal serbest bırakılmasını 
talep etti. Açıklamada, geminin 
İsrail karasularına girmediğine 
ve girmeyi de amaçlamadığına 
dikkati çekilerek uluslarara-
sı hukukta tanınan Filistin 
devletinin karasularına doğru 
ilerlediği vurgulandı. İsrail’in 
Hanzala’yı durdurmasının ve 
insani yardım götüren barışçıl, si-
lahsız aktivistleri tutuklamasının 
uluslararası hukuku ihlal ettiği-
nin altı çizildi. İsrail’in Gazze’ye 
uyguladığı ablukanın yasa dışı 
olduğu, toplu cezalandırma teşkil 
ettiği ve Uluslararası Adalet 
Divanı’nın (UAD) soykırım dava-
sında aldığı geçici tedbir karar-
larını açıkça ihlal ettiği belirtildi. 

Hanzala’nın durdurulduğunda 
Gazze’den yaklaşık 40 deniz 
mili uzakta olduğu, içerisinde 10 
farklı ülkeden 2’si gazeteci ve 2’si 
milletvekili olmak üzere 21 kişi-
nin bulunduğu kaydedildi. İsrail, 
avukatların Hanzala gemisinden 
alıkonulan aktivistlerle görüşme 
talebini reddetti

İsrailli hak örgütü “Adalah”-
tan yapılan açıklamada, İsrail’in 

avukatların aktivistlerle görüşme 
talebini defalarca reddettiği bil-
dirildi. İsrail makamlarının, de-
falarca talep edilmesine rağmen 
Adalah avukatlarına alıkonulan 
aktivistlerle görüşme izni verme-
diği belirtildi.

İsrail uluslararası sularda 
müdahale etmişti

Özgürlük Filosu Koalisyonu 

Whatsapp kanalından yapılan 
açıklamada, gemiye uluslara-
rası sularda müdahale edildiği 
ve İsrail askerlerinin güvenlik 
kameralarını indirdiği belir-
tilmişti. Hanzala gemisinin 
takibi için başlatılan YouTube 
canlı yayınında, İsrail askerle-
rinin güverteye çıktığı ve gemi-
deki yolcuların ellerini havaya 
kaldırdığı görülmüştü. İsrail 
Dışişleri Bakanlığı, uluslarara-
sı sularda baskın düzenlenen 
geminin, alıkonulan aktivist-
lerle birlikte ülke kıyılarına 
doğru çekildiğini açıklamıştı.

Hanzala gemisi
Hanzala gemisi, İtalya’nın 

Syracusa Limanı’ndan 13 
Temmuz’da hareket etmiş 
ancak teknik bazı ihtiyaçların 

giderilmesi için 15 Temmuz’dan 
20 Temmuz’a kadar Gallipo-
li Limanı’nda son hazırlıkları 
tamamlamıştı. İsrail’in uygula-
dığı abluka nedeniyle açlıktan 
ölümler yaşanmaya başladığı 
Gazze’ye yardım götürmek için 
20 Temmuz’da yola çıkan gemide 
10 farklı ülkeden 21 aktivistin 
bulunduğu bilgisi verilmişti. AA
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BM eski Gıda Hakkı Özel Raportö-
rü ve BM Dünya Gıda Güvenliği 
Komitesi’nin (CFS) Yüksek Düzeyli 

Uzmanlar Paneli (HLPE) üyesi Hilal El-
ver, Gazze’de İsrail’in açlığı savaş silahına 
dönüştürmesini AA Analiz için kaleme 
aldı.

***
Gazze Şeridi’nde sivil halka yöne-

lik korkunç ve soykırım boyutundaki 
saldırının ikinci yıldönümü yaklaşırken, 
uluslararası hukukun ve insan haklarının 
sistematik biçimde yok sayıldığına ve 
insani hukuk prensiplerinin İsrail tarafın-
dan savaş silahına dönüştürüldüğüne ta-
nık oluyoruz. Uluslararası ceza hukukuna 
göre, çatışma ve savaş anında gıda ve suya 
erişimi engellemek açık bir savaş suçudur. 
Ancak Gazze’deki kitlesel açlık _kısa 
sürede insan eliyle yaratılmış bir kıtlığa 
dönüşen bu tablo_modern çağda benzeri 
görülmemiş bir trajediyi temsil ediyor.

Gazze’de yalnızca gıda ve suya erişim 
kasıtlı olarak engellenmiyor; insani yar-
dım da bir savaş aracına dönüştürülüyor, 
baskı unsuru olarak kullanılıyor ve toplu 
şekilde cezalandırmanın bir yöntemi 
haline geliyor. Krizin bu kadar görünür 
olması, savaş suçlarına dair güçlü ve so-
mut kanıtların varlığı, sivillerin, özellikle 
kadın ve çocukların yaşadığı ağır acılar ve 
güçlü aktörlerin cezasızlığı, bu durumu 
hem insani normların çöküşünü gösteren 
bir sınav hem de uluslararası hukuk tari-
hinde eşi benzeri görülmemiş trajik bir 
istisna haline getiriyor. Gazze’ye yönelik 
abluka ve halkın açlığa mahkum edilmesi 
yeni bir durum değil. Bunun uzun bir 
geçmişi var ve diğer çatışma kaynaklı kıt-
lıklarla karşılaştırıldığında çok daha ka-
ranlık bir geleceğe işaret ediyor. 2007’den 
bu yana Gazze, İsrail’in ablukası altında. 

İsrail, abluka yıllarında Gazzelileri yalnız-
ca hayatta kalma sınırında tutacak kalori 
miktarını sistematik olarak hesapladı ve 
bu uygulamaya “Gazze Diyeti” [1] adını 
verdi. Savaşın başından beri İsrail, halkın 
temel ihtiyaçlarına dair ayrıntılı bilgiye 
sahipti ve 21 ay boyunca yeterli gıda ve 
temiz suya erişimi bilinçli bir şekilde 
engellemeyi bilerek planladı. Dünyadaki 
diğer çatışma alanlarından farklı olarak 
Gazze’de, savaş alanından kaçış mümkün 
değil. Bütün Gazze Şeridi bir savaş ala-
nına dönüşmüş durumda ve 2,3 milyon 
Filistinlinin tamamı düşman [2] olarak 
görülüyor, topluca cezalandırılıyor ve 
askeri hedef haline getiriliyor. İnsani yar-
dım konvoyları, yükleriyle birlikte sınır 
kapılarında bekletiliyor ancak geçişlerine 
izin verilmiyor. Yiyecekler ise açlıktan 
kıvranan ailelerin gözleri önünde, bazen 
bir kilometreden daha yakın mesafede 
çürümeye terk ediliyor. Gazze’deki bütün 
bu koşullar nedeniyle kıtlık hızla yayıldı; 
önce kuzeyde, ardından merkezde ve en 
nihayetinde güneyde. 2023 Aralık ayında, 
kış yaklaştığında, evlerin ve yerleşim 
alanlarının büyük kısmı yıkılmıştı. Hal-
kın çoğu çadırlarda veya yıkıntıların ara-
sında yiyecek, su, pişirme imkanı, ısınma 
ve hijyen olmadan yaşamaya çalışıyordu. 
Uzun süredir felaket düzeyindeki yaşam 
koşulları, çökmüş sağlık sistemi, düzensiz 
ve son derece yetersiz insani yardımların, 
kitlesel yetersiz beslenmeye ve yaklaşan 
bir kıtlığa kısa zamanda yol açtığını hep 
birlikte gördük.

Bilinçli hedef alma taktikleri
İsrail, Gazze’de açlığın bir silah olarak 

kullanıldığına dair BM ve sivil toplum 
kuruluşlarının raporlarını defalarca red-
detti. ABD hükümeti de açık uyarıları ve 
çok sayıda somut kanıtı görmezden geldi. 
Aylar boyunca Batılı ülkelerin çoğu Gazze 
için “kıtlık” veya “soykırım” kelimelerini 
kullanmaktan özellikle kaçındı. Açlık 
değerlendirmelerinde küresel otorite 
kabul edilen BM Entegre Gıda Güvenliği 
Aşama Sını� andırması [3] (IPC), artan 

delillere rağmen faillerin siyasi baskısı ne-
deniyle hala Gazze’de resmi olarak kıtlık 
ilan edemedi. Bilimsel verilere dayanan 
BM Özel Raportörlerinin açıklamaları ve 
Uluslararası Adalet Divanı’nın [4] “kıtlık 
ihtimali” uyarısı yapan çok sayıda ara 
kararı da dikkate alınmadı. Bunun yerine 
İsrail güçleri, yardım konvoylarına [5]
ve un çuvalı almaya çalışan sivillere [6] 
yönelik saldırılarını artırdı. Bunlar rast-
lantısal kayıplar değil, bilinçli hedef alma 
taktikleriydi. Günden güne kötüleşen 
durum en nihayetinde felakete dönüştü. 
2 Mart 2025’te, ateşkesin bozulmasın-
dan sonra İsrail, tüm uluslararası insani 
yardımların Gazze’ye girişini durdurdu ve 
yalnızca kendi kontrolündeki militarize, 
insanlık dışı bir dağıtım sistemi üzerin-
den bir yardım sistemi geliştirdi. Böylece 
Mart 2025, zulmün yeni bir evresinin 
başlangıcı oldu. Yiyecek ve sudan yoksun 
geçen iki ayın ardından, İsrail ordusunun 
denetimi altında, ABD, özel şirketler ve 
paralı askerlerle birlikte, uzun süredir 
planlanan bir yapıyı hayata geçirdi: Gazze 
İnsani Yardım Vakfı  Bu yeni sistem, 
BM’ye ait 400’den fazla sivil dağıtım 
noktasını ortadan kaldırarak, özellikle 
seçilmiş güvenliksiz bölgelerde yalnızca 
dört dağıtım merkezini hayata geçirdi. 
İnsanlık, tarafsızlık, ayrım gözetmeme 
ve bağımsızlık gibi temel insani ilkeler 
tamamen yok sayıldı. BM kurumları ve 
uluslararası yardım kuruluşları, özelleş-
tirilmiş, militarize edilmiş ve ölümcül 
derecede aldatıcı bu yapının parçası 
olmayı reddetti. En başından beri korku-
lan senaryo gerçeğe dönüştü. Bu dağıtım 
noktalarında, İsrail’in keskin nişancı 
saldırılarında binden fazla kişi hayatını 
kaybetti, 5 binden fazla kişi yaralandı. 
İnsanlar, tehlikeli ve bozuk yollarda saat-
lerce yürüyerek bu merkezlere ulaşıyor, 
kavurucu güneşin altında bekliyor ve 
GHF’nin kapıları keyfi olarak kapatma-
sından önce yalnızca 11 dakikada 25 kilo 
un [8] alabilmek için çabalıyorlar. Ancak 
çile burada bitmiyor. Çıkışta, çoğu zaman 
saldırılar devam ediyor, birçok kişi İsrail 

askerleri, özel güvenlik birimleri veya 
silahlı gruplar tarafından vuruluyor. Gaz-
ze’de siviller, keskin nişancı kurşunuyla 
ölmek ya da açlıktan ölmek arasında bir 
seçim yapmaya zorlanıyor. Bugün, sözde 
insani yardımın izinden gitmek bile ölüm 
fermanı anlamına geliyor.

İsrail savaş suçunda sınır tanımıyor
20 Temmuz 2025’te, İsrail tankları ve 

keskin nişancıları Zikim geçişinde 25 
kamyondan oluşan Dünya Gıda Prog-
ramı konvoyuna [9] saldırarak BM’in 
bölgeye yardım sokmasını durduruyor. 
Yiyecek bekleyen 100’ün üzerinde Filis-
tinli hayatını kaybediyor. Bu durum artık 
insaniyetin karanlık bir parodisi haline 
geldi, açlık bir savaş aracı, yardım ise 
ölümcül bir tuzak oldu. Yiyecek arayan 
siviller, hayatta kalma çabaları nede-
niyle katlediliyorlar. Henüz resmen ilan 
edilmemiş olsa da, kıtlık artık Gazze’de 
tartışmasız bir gerçek haline geldi. BM’in 
gıda güvencesi gözleme sistemi IPC hare-
kete geçemeyecekse varlığının ne anlamı 
var? Son birkaç gün içinde, aralarında 
bebeklerin de bulunduğu 100’den fazla 
kişi açlıktan ölmeye [10] başladılar. İnsa-
ni yardım çalışanları ve sağlık personeli, 
bitkinlik ve yetersiz beslenme nedeniyle 
yıkılıyor, görevlerini yapamaz hale geli-
yorlar. Her gün 10 ila 15 kişi açlığa yenik 
düşüyor. Açlık sessiz bir ölümdür, acı-
masızlığı gizler. Toplumsal bir işkenceye 
[11] dönüşür. İnsanlar yardım isteyecek 
gücü bulamaz, çocuklar ağlamayı bırakır. 

Aynı zamanda en acı verici ölümlerden 
biridir; beden yavaş yavaş kendi kendini 
tüketir. Önce çocuklar etkilenir ve hayat-
ta kalabilenler bile ömür boyu fiziksel ve 
zihinsel hasarla yaşar. Gazze’deki kıtlığın 
izleri nesiller boyunca silinmeyecek. Ölü 
sayısı bile artık siyasi bir savaş alanına 
dönüşmüş durumda. İsrail, Gazze’nin 
sağlık otoritelerini rakamları abartmakla 
suçluyor; oysa saygın araştırma kurumla-
rı çok daha yüksek tahminler bildiriyor. 
Temmuz 2024’te, önemli bir sağlık der-
gisi olan � e Lancet [12], ölüm sayısının 
186 bini aşabileceğini öngörmüştü. Nede-
ni ise ölümlerin büyük bir kısmının açlık, 
susuzluk ve soğuğa maruz kalma, bulaşıcı 
hastalığa yakalanma gibi dolaylı neden-
lerden kaynaklanması idi. Yine, ulusla-
rarası alanda saygın bir yeri olan Oxfam 
[13] örgütü ise son 100 günde Gazze’de 
günlük ölüm oranının 250’nin üzerin-
de olduğunu ve bunun 21. yüzyıldaki 
herhangi bir çatışmadaki en yüksek sayı 
olduğunu rapor ediyor. Acilen kalıcı bir 
ateşkes sağlanmadığı ya da uluslararası 
toplum anlamlı bir adım atmadığı takdir-
de, Gazze daha da vahşi bir ölüm alanına 
dönüşecek ve Açlık Oyunları’nın gerçek 
hayattaki bir versiyonunu izleyeceğiz. Bir 
zamanlar yalnızca distopik bir kurgu gibi 
görünen sahneler, bugün gözlerimizin 
önünde ürkütücü bir gerçeğe dönüşüyor. 
Bütün bu gerçekleri öğrenmek, yay-
mak ve toplumdaki adalet ve insaniyet 
bilincini artırmak Gazze’deki bu acımasız 
ölümleri durdurmaya yetecek mi? 

HİLAL 
ELVER

Kaynak: AA

GAZZE’DE PLANLI KITLIK!

HANZALA KARARLI

ABD Ulusal Havacılık ve 
Uzay Dairesi (NASA), 
personelinin yaklaşık 

yüzde 20’sini kaybetmeye hazır-
lanıyor. Kurum tarafından cuma 
günü gönderilen bir e-posta 
açıklamasına göre, yaklaşık 3 bin 
870 çalışanın NASA’dan ayrıl-
ması bekleniyor. Bu ayrılıkların 
ardından kurumda yaklaşık 14 bin 
kişi kalacak. NASA’nın haber şefi 
Cheryl Warner’ın açıklamasına 
göre, bu ayrılıklar büyük ölçüde 
Trump yönetiminin sunduğu 
“ertelenmiş istifa programı” 
(Deferred Retirement Option - 

DRP) kapsamında gerçekleşiyor. 
Warner, ilk aşamada 870 kişinin, 
cuma günkü son başvuru tarihin-
den önce; ikinci turda ise 3 bin 
kişinin daha istifa başvurusunda 
bulunduğunu bildirdi.

3 bin 870 kişi ayrılacak
Söz konusu programın yanı sıra, 
Gönüllü Erken Emeklilik Yet-
kisi ve Gönüllü Ayrılma Teşvik 
Programı kapsamındaki düzenli 
yıpranma nedeniyle işten çıkarı-
lan 500 çalışan da toplam rakama 
dahil edildi. Böylelikle NASA, 
toplamda yaklaşık 3 bin 870 

kişilik bir iş gücü kaybıyla karşı 
karşıya kalmış durumda. Ajansın 
açıklamasında, bu dönüşüm süre-
cinin hedefi olarak “daha düzenli 
ve daha verimli bir kuruluş” olma 
amacı gösterildi. Ayrıca NASA, 
Ay ve Mars dahil olmak üzere 
“Altın Çağ keşif ve yenilikçiliği”ni 
sürdürme yeteneğini korumaya 
çalışırken, güvenliği en önemli 
öncelik olarak görmeye devam 
ettiğini belirtti. Ancak yaşanan bu 
kitlesel ayrılıklar, NASA içindeki 
endişeleri de gün yüzüne çıkar-
dı. Pazartesi günü, aralarında 
bilim insanları ile eski ve mevcut 

çalışanların da bulunduğu 362 
kişi, bir açıklama yayınlayarak 
kurumu bütçe kesintileri, iptal 
edilen ödenekler ve astronotların 
güvenliğini tehdit edebilecek “ku-
rumsal sessizlik kültürü” nedeniy-
le eleştirdi. 

ABD 
Uzay Dairesi (NASA), 
personelinin yaklaşık 

Özgürlük Filosu Koalisyonu (Freedom Flotilla Coalition-FFC), yaptığı yazılı açıklamada, “Yasa dışı ola-
rak kaçırılmalarının ardından Hanzala’nın sivil mürettebatı Aşdod Limanı’na ulaştı.” ifadesini kullandı

1993 yılında satılan bu göz alıcı kır 
malikanesi, doğayla iç içe konumu ve 
kraliyet bağlantısıyla dikkat çekiyor. 

İlginç bir detay ise Kral Charles’ın mülk 
üzerindeki balık tutma hakkını hâlâ elinde 
bulundurması. Üstelik 24 saat önceden ha-
ber vermesi halinde malikaneyi ziyaret etme 
yetkisi de mevcut.

Edward döneminden kalma bir av köşkü
Başlangıçta özel bir av köşkü olarak inşa 

edilen Brimptsmead Malikanesi, İngiltere’nin 
en değerli manzaralarından birinde, Dartmo-
or’un yemyeşil tepeleri arasında konumlanı-
yor. Bugün hâlâ geniş ölçüde Dükalık toprak-
larıyla çevrili olan malikane, emlak uzmanları 
tarafından “tam mülkiyetli arazi sahibi 
olmak için eşine az rastlanır bir fırsat” olarak 
tanımlanıyor. Toplamda dokuz dönümlük bir 
araziye yayılan ana konut, altı yatak odası, 
beş banyo ve çok sayıda geniş yaşam alanı 
içeriyor. Lüks restorasyon çalışmalarıyla 
aslına uygun şekilde yenilenen yapıda bronz 
kapı donanımları, özel üretim pencereler, dö-
nemine uygun meşe ve saten ahşap paneller, 
dökme demir radyatörler ve yerden ısıtma 
sistemi gibi detaylar bulunuyor.

Ayrı konuk evleri 
Brimptsmead Malikanesi sadece ana 

binadan ibaret değil. Arazi üzerinde Bentley 
ve Herb isimli iki bağımsız konuk evi yer 
alıyor. Bu yapılar, kalabalık aileler, misafirler 
ya da personel için konforlu bir konaklama 
imkânı sunuyor. Malikane içinde dokuz aktif 
şömine korunmuş durumda. Mevcut sahibi, 
evi “güzellik ve huzurun sığınağı” olarak 
tanımlarken, Brimptsmead’in aileleri için 
özel bir anlam taşıdığını vurguladı: “Akşam-
ları panelli salonda geçirilen zamanlardan, 
kuledeki sabah sessizliğine kadar bu yer 
yaşanacak, sevilecek ve hep hatırlanacak bir 
yuva oldu.”

Kral’ın evi 
satışta
Bir dönem İngiltere Kralı III. Charles’a ait 
olan ve Devon’daki Dartmoor Ulusal Parkı 
içinde yer alan tarihi Brimptsmead Mali-
kanesi, 4,5 milyon sterline satışa çıkarıldı

1993 yılında satılan bu göz alıcı kır 
malikanesi, doğayla iç içe konumu ve 
kraliyet bağlantısıyla dikkat çekiyor. 

NASA’ya Donald Trump darbesi
NASA’da çalışanların büyük bir kısmı Trump’ın ‘ertelenmiş istifa programı’nı 
kabul etti. Yapılan duyuruya göre NASA’dan 3 bin 870 kişi işinden ayrılacak
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AYNUR CİHAN/ NEŞE MERT

HAZIRLAYAN:

04:45 Kuzey 
Güney
07:00 Kavak Yelleri
11:00 Yaprak Dökümü
12:00 Kanal D Haber
Gün Arası
13:00 Magazin D Yaz
14:00 Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D
Ana Haber

06:00 Egeʼnin 
Hamsisi
08:45 Kod Adı
Kırlangıç
10:05 Kendi Düşen 
Ağlamaz
13:00 Seksenler
14:15 Teşkilat
17:45 Kim Gitsin?
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Gönül Dağı
23:10 Kaos

07:00 Güne Başlarken
09:30 Geri Sayım
10:00 Haber Merkezi
13:00 Öğle Bülteni
15:35 Doğru Tercih
17:00 Günün İçinden
17:30 Paranın Nabzı
17:35 Gece Gündüz
18:40 Uzman Bakışı
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Haber
20:00Ana Haber
21:00 Siyasi İşler

07:00 Gün Başlıyor
10:00 Para Gündem
10:30 Ayılar ve Boğalar
11:00 Para Gündem
11:45 Spor Bülteni
12:00 Gün Ortası
13:00 Haber Hattı
15:00 Habertürk Manşet
16:00 Güne Bakış
19:00 Ana Haber Bülteni
20:00 HT 360
21:00 Nedir Ne Değildir?

08:00 Aʼdan Zʼye
09:00 Gündem
10:00 Gündem
11:00 Gündem
11:30 Tercih Zamanı
12:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:30 Tercih Zamanı
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Ne Oluyor?

06:00 Gün
Uyanıyor
08:45 Para Manşet
12:00 Haberde Gün Ortası
15:00 Haber Bülteni
16:00 Hande Aydemir İle 
Akşam Raporu
18:00 Ana Haber
19:30 Ali İhsan Varol İle 
Alfapetek
20:30 Başak Şengül İle 
Doğru Yorum
23:30 Buket Aydın Soruyor

07:00 Günaydın 
Türkiye
08:00 Yeni Bir Sabah
11:00 Neden Sonuç
13:00 Haber Masası
15:00 Manşet 15
16:00 Sorel Dağıstanlı ile 
Parantez
17:00 Kırmızı Çizgi
18:00 Ece Üner ile Halk 
Ana Haber
20:00 Sen Ne Dersin
21:00 Gündem Özel

04:15 Kızılcık 
Şerbeti
06:00 Siyah Kalp
09:00 Kuzey Yıldızı: İlk Aşk
12:00 Bahar
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:45 Aşk Tutulması

08:00 Kahvaltı 
Haberleri
10:00 Kader 
Oyunları
13:00 Gün Ortası
14:00 Sen Anlat 
Karadeniz
17:00 Çakallarla Dans 2: 
Hastasıyız Dede
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Güven Bana
23:20 Aile Saadeti

06:00 Tuzak
07:15 Ebru ile 
8ʼde Sağlık
08:30 Oynat Bakalım
09:30 Gazete 
Magazin Yaz
13:00 Yaparsın Bilirim
16:00 MasterChef Türkiye
20:00 MasterChef Türkiye

06:00 Karagül
08:30 Çalar Saat
10:00 Yasak Elma
12:45 Sen Çal Kapımı
15:30 Yetenek Sizsiniz:
Sahne Arkası
16:30 Karagül
19:00 NOW Ana Haber
20:00 Yetenek Sizsiniz

07:00 Gün 
Başlıyor
09:40 Haber Turu
10:00 Haberin İçinden
11:30 Gündem Ekonomi
12:00 Gün Ortası
15:00 Günün İçinden
15:35 Dijital Para
16:00 Gündem
17:00 Dünyada Bugün
17:30 Gündem
19:45 Ana Haber Bülteni
21:00 Taksim Meydanı

TARKAN’DAN
OZUR DİLEYECEK

DAHA önce aynı projede yer 
alan ve sık sık birlikte görüntü-
lenen Hadise ile Seda Bakan’ın 

uzun süredir görüşmediği gözlerden 
kaçmadı. Samimiyetleriyle tanınan bu 
iki ünlü ismin arasındaki soğukluk, 
hayranlarını da şaşırttı. Kulislere yan-
sıyan söylentiler ise küslüğün temelin-
de kıskançlık olduğu iddiası.

İddialara göre; Seda Bakan, birlikte 
rol aldıkları dizide Hadise’nin sahne-
lerinden rahatsızlık duydu. Hadise’nin 
senaryodaki bazı dikkat çekici sahne-
lerine karşılık, benzer sahnelerin ken-
disi için de yazılmasını istedi. Ancak 
izleyicilerden gelen olumsuz yorumlar 
sonrasında bu kararından geri adım 

attı. Hatta montaj aşamasında, 
Hadise’nin sahneleriyle ilgili 
değişiklik yapılması için yapım 
ekibiyle iletişime geçtiği öne 
sürüldü. Sadece sahneler değil 
görünüşe göre Hadise’nin tarzı 
da dostlukta gerilim yaratmış. 
Dedikodulara göre Seda Bakan, 
Hadise’nin taktığı takıların, bire-
bir aynısını kullanmaya başlamış-
tı. Öyle ki Hadise’nin taktığı özel 
bir kolye kısa süre sonra Seda 
Bakan’ın boynunda da görüldü.

Dizi yüzünden küsmüşler

DAHA 
alan ve sık sık birlikte görüntü-
lenen Hadise ile Seda Bakan’ın 

GENÇ ve güzel oyun-
cu Bahar Şahin sosyal 
medya platformlarında 

eski rol arkadaşı Mine Tu-
gay ile yaşadığı tartışma ile 
magazin dünyasının zirvesine 
oturmuştur. Genç oyunca 
kendisinin ve setteki başka 
oyuncuların Mine Tugay’ın 
mobbingine maruz kaldığını 
iddia etmişti. Tugay, yaptığı 
açıklamada şu ifadelere yer 
vermişti: “Selamlar, beni 
tanıyan herkes bilir ki hiç 
hoşlanmadığım bir üslup ve 
cümlelerle itham edilmişim. 
Arkadaşlarım bana yapılan if-
tiraları anlattıklarında açıkçası 
üzüldüm. Gerçekleri net ha-

tırlamakla birlikte, 
asla söylemedi-

ğim şeylerle 

suçlanmayı biraz 
saygısızca ve hedef 
gösterme amaçlı 
buldum. Haliyle, bu 
açıklamanın iyi ni-
yetli olduğunu dü-
şünmüyorum. Ben 
yine de herkese iyilik 
diliyorum. Sessiz kalmamı 
istememişsiniz; kimseyi kır-
madan, üzmeden ilk ve son 
kez bunu yazmak istedim. 
Sevgiler.”

Instagram hesabı çalındı
Şahin yaptığı duyuruda şunla-
rı kaydetti: “Herkese merha-
ba bu sabah saat 7’ye kadar 
Instagram hesabımı açmak 
için uğraştık çünkü Ins-
tagram hesabım çalındı... 
Hesabımla da uğraşmayın 
çalmaya çalışmayın içinde 
de hiçbir şey yok zaten.”

GENÇ 
cu Bahar Şahin sosyal 
medya platformlarında 

tiraları anlattıklarında açıkçası 
üzüldüm. Gerçekleri net ha-

tırlamakla birlikte, 
asla söylemedi-

ğim şeylerle 

rı kaydetti: “Herkese merha-
ba bu sabah saat 7’ye kadar 
Instagram hesabımı açmak 
için uğraştık çünkü Ins-
tagram hesabım çalındı... 
Hesabımla da uğraşmayın 
çalmaya çalışmayın içinde 
de hiçbir şey yok zaten.”

Türk pop müziğinin 90’lar 
kuşağının önemli temsil-
cilerinden Serdar Ortaç, 

ünlü YouTuber Orkun Işıtmak’ın 
‘Pembe Yalanlar’ adlı progra-
mına konuk oldu. Format gere-
ği yalan makinesine bağlanan 
Ortaç, birbirinden ‘riskli’ soruları 
olağan dürüstlüğüyle yanıtladı. 
Ünlü sanatçı, dönemdaşı olduğu 
Tarkan ile ilgili de bir pişman-

lık itirafında bulundu. Hastalık 
teşhisinin ardından Tarkan’ın 
kendisini aradığını belirten Ortaç, 
“MS teşhisi sonrası Tarkan beni 
ilk arayanlardan olmuştu. Daha 
sonra alkollü çıktığım bir yayında 
çok fazla Tarkan’dan bahsedilmesi 
üzerine kendisine küfrettim. Çok 
pişmanım, ilk gördüğüm yerde 
özür dileyeceğim” ifadelerini 
kullandı.

Ortaç ayrıca, “Kumarda 50 milyon 
dolar kaybettiğiniz doğru mu?” 
şeklindeki soruya ise “Hayatımda 
kazandığım tüm parayı kaybettim. 
Kaç... Bilmiyorum saymak im-
kansız. Kumar seviyeni düşürür; 
kaliteni, aileni, paranı, evliliğini, 
sağlığını bitirir her şeyi bitirir. Bir 
liram olmasın ama elim ayağım 
yerinde olsun isterim” cevabıyla 
karşılık verdi.

Türk pop müziğinin önemli isimlerinden Serdar Ortaç, katıldığı bir 
YouTube programında Tarkan Tevetoğlu ile ilgili itira� arda bulundu

Uzun süredir yakın arkadaş oldukları bilinen ve dostlukları zaman zaman sos-
yal medyada da gündem olan şarkıcı Hadise ile oyuncu Seda Bakan arasındaki 
sürpriz mesafe dikkat çekmişti. İkilinin neden artık bir araya gelmediği merak 
edilirken, ortaya atılan bazı iddialar bu sessizliğin nedenini ortaya çıkardı

Hindileriyle
meydan okudu

HİNDİ çiftliğinden 
video atan şarkıcı 
Alişan, ‘Herkes 

ayağını denk alsın’ diye-
rek hem güldürdü hem 
şaşırttı. Video kısa sürede 
gündem oldu

Şarkıcı Alişan, bin-
lerce hindinin yaşadığı 
çiftlikten gülümseten 
bir paylaşım yaptı. 6 bin 
kişilik ordusu olduğunu 

söyleyen Alişan, yine 
dikkatleri üzerine çekti. 
“Evet arkadaşlar, altı bin 
tane hindi var arkamda. 
Artık bundan sonra altı 
bin hindiyle gezeceğim, 
ayağınızı denk alın.” diyen 
Alişan’ın esprili paylaşı-
mına çok sayıda yorum 
yağdı. Bazı kullanıcılar ise 
“Hindi generali Alişan” 
benzetmesi yaptı.

HİNDİ 
video atan şarkıcı 
Alişan, ‘Herkes 

suçlanmayı biraz 
saygısızca ve hedef 
gösterme amaçlı 
buldum. Haliyle, bu 
açıklamanın iyi ni-
yetli olduğunu dü-
şünmüyorum. Ben 
yine de herkese iyilik 
diliyorum. Sessiz kalmamı 
istememişsiniz; kimseyi kır-
madan, üzmeden ilk ve son 
kez bunu yazmak istedim. 
Sevgiler.”

Instagram hesabı çalındı
Şahin yaptığı duyuruda şunla-Şahin yaptığı duyuruda şunla-
rı kaydetti: “Herkese merha-rı kaydetti: “Herkese merha-
ba bu sabah saat 7’ye kadar ba bu sabah saat 7’ye kadar 
Instagram hesabımı açmak Instagram hesabımı açmak 
için uğraştık çünkü Ins-için uğraştık çünkü Ins-
tagram hesabım çalındı... tagram hesabım çalındı... 
Hesabımla da uğraşmayın Hesabımla da uğraşmayın 
çalmaya çalışmayın içinde çalmaya çalışmayın içinde 
de hiçbir şey yok zaten.”de hiçbir şey yok zaten.”

rı kaydetti: “Herkese merha-
ba bu sabah saat 7’ye kadar 
Instagram hesabımı açmak 
için uğraştık çünkü Ins-
tagram hesabım çalındı... 
Hesabımla da uğraşmayın 
çalmaya çalışmayın içinde 
de hiçbir şey yok zaten.”

Tkuşağının önemli temsil-Tkuşağının önemli temsil-Tcilerinden Serdar Ortaç, Tcilerinden Serdar Ortaç, T
ünlü YouTuber Orkun Işıtmak’ın 
‘Pembe Yalanlar’ adlı progra-
mına konuk oldu. Format gere-
ği yalan makinesine bağlanan 
Ortaç, birbirinden ‘riskli’ soruları 
olağan dürüstlüğüyle yanıtladı. 
Ünlü sanatçı, dönemdaşı olduğu 
Tarkan ile ilgili de bir pişman-

Sosyal medyada Mine Tugay ile yaşadığı tartışma ile 
gündeme gelen Bahar Şahin dikkat çeken bir açıklama 
yaptı. Şahin Instagram hesabının çalındığını duyurdu

Bahar’ı soydular
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Fenerbahçe’nin Brezilyalı orta sahası Fred, “Kısa süre içerisinde Şampiyonlar Ligi elemesi 
oynayacağız. Tabii ki o maça kadar hazır olmak mecburiyetindeyiz. Bu sene elbette Şam-
piyonlar Ligi’nde olmayı çok istiyoruz. Orada olmalıyız. Taraftarımız bize inansın” dedi

14

Yeni sezon öncesi hazırlık-
larını sürdüren Fenerbah-
çe’nin 32 yaşındaki Brezil-

yalı orta sahası Fred, Demirören 
Haber Ajansı’na (DHA) özel 
açıklamalarda bulundu. Sezon 
öncesi hazırlıklarından bahseden 
ve Şampiyonlar Ligi’ne katıl-
mak istediklerini belirten Fred, 
“Güzel bir sezon öncesi kampı 
geçirdiğimizi düşünüyorum. 
Zaten sezon öncesi kampları her 
zaman çok önemlidir. Tabii ki 
kampımızı antrenmanlarla sür-
dürüyoruz. Çünkü sezona hazır 
olmamız gerekiyor. Çok fazla 
antrenman yapıyoruz ve hazır-
lık maçları oynuyoruz. Hazırlık 
kampı bizim için çok önemli. 
Herkes elinden gelenin en iyisini 
ortaya koymaya çalışıyor. Kısa 
süre içerisinde Şampiyonlar Ligi 
elemesi oynayacağız. Tabii ki o 
maça kadar hazır olmak mec-
buriyetindeyiz. Bu sene elbette 
Şampiyonlar Ligi’nde olmayı 
çok istiyoruz. Orada olmalıyız” 
ifadelerini kullandı.

Çok çabalayacağız
Yeni sezonda şampiyon olmak 

için ellerinden geleni yapacak-
larını ve şampiyon olmayı çok 
istediklerine değinen 32 yaşın-
daki orta saha DHA’ya yaptığı 
açıklamalarda, “Elbette isteğimiz 
ve amacımız şampiyon olmak. 
Bunun için de elimizden gelenin 
en iyisini ortaya koyacağız. Biz de 
çok iyi biliyoruz. Fenerbahçe ma-
alesef uzun süredir şampiyonluğu 

elde edemiyor. Ama yine söy-
lüyorum bu sene şampiyonluğu 
elde edebilmek adına elimizden 
gelenin en iyisini ortaya koyaca-
ğız. Biz futbolcular olarak biliyo-
ruz ki hem taraftarlar hem camia 
açısından bu sene gelecek olan 
şampiyonluk çok önemli. Bunun 
için çok çabalayacağız. Geçen 
sezon maalesef şampiyonluk nok-
tasında biraz uzakta kaldık. Ama 
ilk sezon şampiyon olmaya çok 
yaklaştık. Bu yıl şampiyon olmayı 
gerçekten çok ama çok istiyoruz” 
sözlerini kullandı.

Birliktelik önemli
Fred, 2025-26 sezonunda takı-

mın kaptanlarından birisi olacak 
olması hakkında ise “Aslında 
hep içimde olan bir şey bu. O 
sorumluluk duygusuna her za-
man sahip olan bir futbolcuyum. 
Zaten sürekli takım arkadaş-
larımla iletişim halindeyim ve 
onlarla konuşmayı seviyorum. 
Kaptan olsam da olmasam da 
takım arkadaşlarıma yardımcı 
olmak için sürekli bu iletişimi 
sergilemeye çalışıyorum. Çünkü 
daima kazanmayı isteyen bir fut-
bolcuyum. Aynı şekilde onlara 
bu anlamda yardımcı olmaya 
çalışıyorum. Takımın içerisinde 
iki kaptanımız var. İrfan ve Mert 
Hakan. Bana ihtiyaç duyul-
duğunda bu noktada elimden 
gelenin en iyisini yaparım. Ta-
kıma, genç oyunculara yardımcı 
olabilmek, hatalarını düzeltmek 
ve en iyimizi ortaya koymak adı-

na yardımcı olacağım. Amaç 
burada takım arkadaşlarıma 
yardımcı olabilmek. Bu sezon 
için birliktelik ve beraberlik en 
önemlisi” şeklinde konuştu.

İsimler fark etmiyor
2 sezondur takımın değişil-

mez isimlerinden olan Fred, 
takım arkadaşlarına yardımcı 
olmak istediğini ve orta sahada 
yanında yer alan isimlerin hep-
siyle oynamaktan keyif aldığını 
söyledi. Brezilyalı futbolcu, 
“Aslında ben herkesle oyna-
maktan memnunum. Yanımda 
kim oynarsa oynasın tüm takım 
arkadaşlarımla oynamaktan 
memnunum. Netice itibarıyla biz 
bir grubuz ve takımız. Dolayısıyla 
benim için isimler fark etmiyor. 
Herkesle oynamaktan keyif 
alıyorum. Şu an sezon öncesi 
kampındayız. Burada herkesin 
oynaması ve süre alması gereki-
yor. Ben burada takım arkadaş-
larımıza ve genç oyunculara 
yardımcı olmak için bulunu-
yorum. Takımın en tecrübeli 
oyuncularından bir tanesiyim ve 
bu anlamda kendi tecrübelerimi 
aktarmaya çalışıyorum. Saha 
içinde de olsam saha dışında da 
olsam benim amacım, misyonum 
ve düşüncem belli. Her zaman 
takımıma ve takım arkadaşlarıma 
yardımcı olmak. Sezon öncesi ha-
zırlıklarında herkesin fit olması 
ve süre alması gerekiyor. Çünkü 
önümüzde oynayacağımız önemli 
maçlar olacak” dedi. DHA

FENERBAHÇE Teknik Direktö-
rü Jose Mourinho’nun her zaman 
kazanmak istediğini ve bunun için 
mücadele ettiğini dile getiren Fred, 
“Kendisi her şeyden önce çok iyi 
bir insan. Onunla çalışan herkes 
bunu çok iyi biliyordur diye düşü-
nüyorum. Evet özel birisi çünkü 
kariyerinde sürekli olarak 
kazanan ve her zaman istekli 
birisi. Futbola tutkusu çok 

fazla. Kazanmak için mücadele 
eden, savaşan, kazanmayı isteyen ve 
kazanan birisi kendisi. Bundan dola-
yı onun özel birisi olarak tanımlan-
masını normal buluyorum” sözlerini 
sarf etti.

Jose Mourınho iyi bir insan
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Fenerbahçe’nin Brezilyalı orta sahası Fred, “Kısa süre içerisinde Şampiyonlar Ligi elemesi Fenerbahçe’nin Brezilyalı orta sahası Fred, “Kısa süre içerisinde Şampiyonlar Ligi elemesi 
oynayacağız. Tabii ki o maça kadar hazır olmak mecburiyetindeyiz. Bu sene elbette Şam-oynayacağız. Tabii ki o maça kadar hazır olmak mecburiyetindeyiz. Bu sene elbette Şam-
piyonlar Ligi’nde olmayı çok istiyoruz. Orada olmalıyız. Taraftarımız bize inansın” dedipiyonlar Ligi’nde olmayı çok istiyoruz. Orada olmalıyız. Taraftarımız bize inansın” dedi

eni sezon öncesi hazırlık-
larını sürdüren Fenerbah-
çe’nin 32 yaşındaki Brezil-

yalı orta sahası Fred, Demirören 
Haber Ajansı’na (DHA) özel 
açıklamalarda bulundu. Sezon 
öncesi hazırlıklarından bahseden 
ve Şampiyonlar Ligi’ne katıl-
mak istediklerini belirten Fred, 
“Güzel bir sezon öncesi kampı 
geçirdiğimizi düşünüyorum. 
Zaten sezon öncesi kampları her 
zaman çok önemlidir. Tabii ki 
kampımızı antrenmanlarla sür-
dürüyoruz. Çünkü sezona hazır 
olmamız gerekiyor. Çok fazla 
antrenman yapıyoruz ve hazır-
lık maçları oynuyoruz. Hazırlık 
kampı bizim için çok önemli. 
Herkes elinden gelenin en iyisini 
ortaya koymaya çalışıyor. Kısa 
süre içerisinde Şampiyonlar Ligi 
elemesi oynayacağız. Tabii ki o 
maça kadar hazır olmak mec-
buriyetindeyiz. Bu sene elbette 
Şampiyonlar Ligi’nde olmayı 
çok istiyoruz. Orada olmalıyız” 

Çok çabalayacağız
Yeni sezonda şampiyon olmak 

için ellerinden geleni yapacak-
larını ve şampiyon olmayı çok 

elde edemiyor. Ama yine söy-
lüyorum bu sene şampiyonluğu 
elde edebilmek adına elimizden 
gelenin en iyisini ortaya koyaca-
ğız. Biz futbolcular olarak biliyo-
ruz ki hem taraftarlar hem camia 
açısından bu sene gelecek olan 
şampiyonluk çok önemli. Bunun 
için çok çabalayacağız. Geçen 
sezon maalesef şampiyonluk nok-
tasında biraz uzakta kaldık. Ama 
ilk sezon şampiyon olmaya çok 
yaklaştık. Bu yıl şampiyon olmayı 
gerçekten çok ama çok istiyoruz” 
sözlerini kullandı.

Birliktelik önemli
Fred, 2025-26 sezonunda takı-

mın kaptanlarından birisi olacak 
olması hakkında ise “Aslında 
hep içimde olan bir şey bu. O 
sorumluluk duygusuna her za-
man sahip olan bir futbolcuyum. 
Zaten sürekli takım arkadaş-
larımla iletişim halindeyim ve 
onlarla konuşmayı seviyorum. 
Kaptan olsam da olmasam da 
takım arkadaşlarıma yardımcı 
olmak için sürekli bu iletişimi 
sergilemeye çalışıyorum. Çünkü 
daima kazanmayı isteyen bir fut-
bolcuyum. Aynı şekilde onlara 
bu anlamda yardımcı olmaya 

na yardımcı olacağım. Amaç 
burada takım arkadaşlarıma 
yardımcı olabilmek. Bu sezon 
için birliktelik ve beraberlik en 
önemlisi” şeklinde konuştu.

İsimler fark etmiyor
2 sezondur takımın değişil-

mez isimlerinden olan Fred, 
takım arkadaşlarına yardımcı 
olmak istediğini ve orta sahada 
yanında yer alan isimlerin hep-
siyle oynamaktan keyif aldığını 
söyledi. Brezilyalı futbolcu, 
“Aslında ben herkesle oyna-
maktan memnunum. Yanımda 
kim oynarsa oynasın tüm takım 
arkadaşlarımla oynamaktan 
memnunum. Netice itibarıyla biz 
bir grubuz ve takımız. Dolayısıyla 
benim için isimler fark etmiyor. 
Herkesle oynamaktan keyif 
alıyorum. Şu an sezon öncesi 
kampındayız. Burada herkesin 
oynaması ve süre alması gereki-
yor. Ben burada takım arkadaş-
larımıza ve genç oyunculara 
yardımcı olmak için bulunu-
yorum. Takımın en tecrübeli 
oyuncularından bir tanesiyim ve 
bu anlamda kendi tecrübelerimi 
aktarmaya çalışıyorum. Saha 
içinde de olsam saha dışında da 

Teknik Direktö-Teknik Direktö-
rü Jose Mourinho’nun her zaman rü Jose Mourinho’nun her zaman 
kazanmak istediğini ve bunun için kazanmak istediğini ve bunun için 
mücadele ettiğini dile getiren Fred, mücadele ettiğini dile getiren Fred, 
“Kendisi her şeyden önce çok iyi “Kendisi her şeyden önce çok iyi 
bir insan. Onunla çalışan herkes bir insan. Onunla çalışan herkes 
bunu çok iyi biliyordur diye düşü-bunu çok iyi biliyordur diye düşü-
nüyorum. Evet özel birisi çünkü nüyorum. Evet özel birisi çünkü 
kariyerinde sürekli olarak kariyerinde sürekli olarak 
kazanan ve her zaman istekli kazanan ve her zaman istekli 
birisi. Futbola tutkusu çok birisi. Futbola tutkusu çok 

fazla. Kazanmak için mücadele 
eden, savaşan, kazanmayı isteyen ve 
kazanan birisi kendisi. Bundan dola-
yı onun özel birisi olarak tanımlan-
masını normal buluyorum” sözlerini 
sarf etti.

Jose Mourınho iyi bir insanJose Mourınho iyi bir insan

SEZON öncesinde Fenerbahçe tarafta-
rına mesaj gönderen Fred, “Taraftarlara 
inanın demek istiyorum. Bizlere inan-
sınlar. Çünkü onlarla birlikte her maç 
çok daha güçlü bir performans ortaya 
koyacağımızı düşünüyorum. O yüzden 
bizlere inansınlar. Bu senenin ne kadar 
önemli olduğunu oyuncular olarak çok 
iyi biliyoruz. Dolayısıyla hem camia hem 
onlar için savaştığımızı bilsinler” diyerek 
sözlerini noktaladı.

Savaştığımızı bilsinler

Güzel bir aile
ortamımız var
Galatasaray’ın genç stoperi Arda Ünyay, “Takımdaki oyuncularla oyun 
konsollarında oynuyordum. Ego olarak sıkıntı yaşarım diye düşünmüştüm. 
Buraya girdiğimden beri çok güzel bir aile ortamı vardı. Mauro Icardi, Vic-
tor Osimhen ve Alvaro Morata gibi oyuncular bana çok destek oldu” dedi 

SÜPER Lig’de son şampiyon 
Galatasaray, yeni sezon hazırlık-
ları kapsamında evinde Fransa 

ekibi Strasbourg’u 3-1 mağlup etti. 
Karşılaşmanın ardından Galatasaray’ın 
18 yaşındaki genç savunmacısı basın 
mensuplarına açıklamalarda bulundu. 
Galatasaray’ın büyük bir camia olduğu-
na dikkat çeken Arda, “Burası çok bü-
yük bir camia. Buraya gelmek için çok 
çalıştım. Aldığım her sürede bu takımın 
bir parçası olacağım için çok mutluyum. 
Aldığım her süreyi en iyi şekilde değer-
lendirmeye çalışıyorum. İnşallah daha 
fazla süre bulacağım. Bunun için daha 
fazla çalışacağım” diye konuştu.

Öğrenmem lazım
Takımdaki tecrübeli oyuncuların ken-

disine hep destek olduğunu ifade eden 
genç savunmacı, “Abdülkerim Bardak-
cı, Davinson Sanchez, Carlos Cuesta, 
Victor Nelsson ve Metehan Baltacı’nın 
farklı özellikleri var. Hepsinden bir 
şey öğrenirsem güzel olur. Kendileri 
bana çok destek oluyor. Hepsinden bir 

şey öğrenmem lazım. Her yanlışımda 
ve doğrumda bana destek oluyorlar. 
Onlarla çalıştığım için çok mutluyum. 
Umarım bana hepsiyle oynamak nasip 
olur” ifadelerinde bulundu.

Abdülkerim Bardakcı ile olan ilişkisi 
hakkında da konuşan Arda, “Abdül-
kerim Bardakcı ile menajerimiz aynı. 
Önceden tanışıyorduk. Saha dışında 
bana çok destek oluyor. Benim için bir 
idol gibi. Bana çok şey öğretiyor” dedi.

Benimle ilgileniyorlar
Galatasaray’ın genç savunmacısı Arda 

Ünyay, sözlerini ise şöyle noktaladı: 
“Takımdaki oyuncularla oyun konsol-
larında oynuyordum. Ego olarak sıkıntı 
yaşarım diye düşünmüştüm. Buraya gir-
diğimden beri çok güzel bir aile ortamı 
var. Mauro Icardi, Victor Osimhen ve 
Alvaro Morata gibi oyuncular bana çok 
destek oldu. Hala daha destek olmaya 
devam ediyorlar. Benimle ilgileniyor-
lar. Bu benim için çok büyük bir gurur. 
Onlardan ne öğrenebilirsem benim için 
artı.” DHA

Şampiyon İngiltere
KADINLAR Avrupa 
Futbol Şampiyonası 
finalinde İngiltere ile 

İspanya karşı karşıya geldi. 
Normal süresi 1-1 eşitlikle 
sona eren mücadelede uzatma 
dakikalarına geçildi. Uzatma 
dakikalarında gol sesi duyul-
madı. Şampiyonluğu kullanılan 
penaltılar belirledi: 3-1 İsviç-
re’nin Basel kentindeki St. 
Jakob-Park Stadı’nda oynanan 
karşılaşmayı Fransız hakem 
Stephanie Frappart yönetti. İs-
panya, 25’inci dakikada Mario-
na Caldentey’in attığı golle 1-0 

öne geçti. İngiltere ise 57’nci 
dakikada Alessia Russo’nun 
golüyle skoru eşitledi. Maçın 
normal süresi 1-1 sona erdi.

Uzatmalarda gol olmadı
Normal süresi 1-1 eşitlikle ta-
mamlanan final mücadelesin-
de uzatma dakikalarında gol 
sesi çıkmadı. Her iki takım da 
temkinli bir oyun sergilerken, 
kalecilerin performansları sko-
run değişmesine izin vermedi. 
Avrupa Kadınlar Futbol Şam-
piyonası finalinde şampiyonu 
belirlemek için penaltı atışları-

na geçildi. Uzatmaların ardın-
dan geçilen penaltı atışlarında 
ilk vuruşu yapan İngiltere ka-
çırırken, İspanya ilk penaltısını 
gole çevirdi. İngiltere ikinci 
ve üçüncü penaltılarını gole 
çevirirken, İspanya üst üste 
iki penaltıdan yararlanamadı. 
Dördüncü penaltı vuruşlarında 
her iki takım da isabet sağla-
yamazken, İngiltere beşinci 
penaltıyı ağlara gönderdi: 3-1. 
Bu sonuçla İngiltere, Avrupa 
Kadınlar Futbol Şampiyona-
sı’nda üst üste 2’nci kez şampi-
yonluğa ulaştı. DHA

Avrupa Kadınlar Futbol Şampiyonası’nın finalinde İngiltere ve İspanya arasında 
oynanan mücadelenin normal süresi ve uzatma dakikaları 1-1 tamamlanırken 
Avrupa şampiyonu penaltı atışlarında 3-1’lik skorla üstünlük kuran İngiltere oldu

YARIŞ öncesi etkili olan yoğun 
yağmur nedeniyle start yaklaşık 
80 dakika gecikmeyle verildi. 

5’inci turda başlayan mücadelede Eau 
Rouge çıkışında Norris’i geride bırakan 
Piastri, Kemmel Düzlüğü’nde farkı aça-
rak liderliği ele geçirdi. Pistteki kuruma 
eğiliminin artmasıyla stratejik pit stoplar 
devreye girdi. Piastri 12’nci turda orta 
hamur lastiklere geçerken, Norris bir tur 
sonra sert lastik tercihiyle pite girdi ve 
çıkışta takım arkadaşının 9 saniye geri-
sinde kaldı. Son bölümlerde Norris farkı 

3,1 saniyeye kadar indirse de, sondan bir 
önceki turda La Source virajında yaptığı 
küçük hata farkın yeniden açılmasına 
neden oldu. Yarış sonunda Piastri, 3,4 
saniyelik avantajla damalı bayrağı ilk 
sırada gördü. Yarışın galip ikilisi, üçüncü 
sıradaki Charles Leclerc’e açık ara fark 
attı. Ferrari pilotu, Piastri’nin 20 saniye 
gerisinde finiş gördü ve Cumartesi günü 
sprint yarışını kazanan Red Bull sürücü-
sü Max Verstappen’i arkasında tutmayı 
başardı. Verstappen, podyumu sadece 
1,5 saniye farkla kaçırdı.

Oscar Piastri
zafere ulaştı
Oscar Piastri, ıslak ve kuru zeminin bir arada 

yaşandığı zorlu Belçika Grand Prix’sinde 
takım arkadaşı ve şampiyonluk rakibi Lando 

Norris’i geride bırakarak zafere ulaştı

TARAFTARIMIZ
BİZE İNANSIN!

SÜPER 
Galatasaray, yeni sezon hazırlık-
ları kapsamında evinde Fransa 
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FENERBAHCE
VİTES ARTIRDI
Portekiz’in Algarve bölgesin-

deki Albufeira kentinde 2 
hafta süren kamp çalışması 

gerçekleştiren sarı-lacivertlilerde 
kafileye, yöneticilerden Eren Diş-
li eşlik etti. Bu süreçte 4 hazırlık 
maçı oynayan Jose Mourinho ve 
ekibi, söz konusu müsabakalar-
da 3 galibiyet ve 1 mağlubiyetle 
elde etti. Fenerbahçe’de yeni 
transferler, adaptasyon sürecini 
hızlı bir şekilde geride bırakarak 
resmi maçlar öncesinde pozitif 
bir görüntü ortaya koydu. UEFA 
Şampiyonlar Ligi 3. Ön Eleme 
Turu’nda Hollanda temsilcisi 
Feyenoord ile yapacağı karşılaş-
manın provasını kampta ger-
çekleştiren teknik direktör Jose 
Mourinho, takımının hırsından 
ve isteğinden memnun kaldı. 
Kampın son günlerinde Başkan 
Ali Koç, genel sekreter Burak 
Kızılhan ve yöneticiler Hakan 
Safi ile Kemal Danabaş, takımı 
ziyaret ederek profesyoneller ile 
bir toplantı gerçekleştirdi.

4 maç üç galibiyet
Fenerbahçe, Portekiz kampın-

daki hazırlık maçlarında zorluk 
seviyesini artırmayı amaçladı. 
Sarı-lacivertliler, deneyimli 
teknik direktörü Jose Mourinho 
yönetiminde ilk 2 hazırlık mü-
sabakasını Portekiz 2. Ligi’nden 
Portimonense ve Uniao de Leiria 
ile gerçekleştirdi. Söz konusu mü-
sabakalarda sırasıyla sahadan 2-1 
ve 2-0’lık skorlarla galip ayrılan 
Fenerbahçe, ardından kadrosun-
da önemli yıldızlar barındıran 
Al-Ittihad’ı 4-0 ile geçti. Fener-
bahçe, son hazırlık maçında ise 
Portekiz’in güçlü temsilcisi Ben-
fica’ya 3-2 yenildi. Sarı-lacivertli 
ekip, Feyenoord müsabakası 
öncesinde 30 Temmuz Çarşamba 

günü İtalya’nın köklü ekiplerin-
den Lazio ile bir hazırlık maçı 
daha oynayacak.

3’lü ve 4’lü formasyon
Fenerbahçe Teknik Direktörü 

Jose Mourinho, hazırlık kampın-
daki maçlarda hem 3’lü hem de 
4’lü sistemde takımını denedi. 
Müsabakalara 4’lü savunmayla 
çıkan Portekizli çalıştırıcı, maç 
içindeki değişikliklerle beraber 
zaman zaman 3’lü savunmaya 
da döndü. Fenerbahçe’nin yeni 
transferleri, Portekiz kampında 
gösterdikleri olumlu performans-
la dikkati çekti. Mourinho’nun 
sezon içerisinde ilk 11’de dü-
şündüğü Archie Brown ve Jhon 
Duran, hem eğlenceli tavırları 
hem de arkadaşlarıyla iletişim 
noktasında öne çıkarken sahada 
gösterdikleri performansla teknik 
heyetin beğenisini toplamayı 
başardı.

Koç’tan kamp ziyareti
Fenerbahçe Kulübü Başkanı Ali 

Koç, kampın son günlerinde ta-
kımla bir araya geldi. Portekiz’e, 
genel sekreter Burak Kızılhan, 
yöneticiler Hakan Safi ve Kemal 
Danabaş ile gelen Başkan Koç, 
takımın bir antrenmanı ile bir 
maçını da yerinde takip etti. Baş-
kan Ali Koç, aynı zamanda teknik 
direktör Jose Mourinho, futbol 
direktörü Devin Özek ve 
Futbol Koordinatörü Berke 
Çelebi ile transfer sürecine 
ilişkin bir değerlendirme 
toplantısı yaptı. Fenerbah-
çe’nin futbol direktörü De-
vin Özek, 14 günlük kampın 
tamamında takımla kaldı. 
Sarı-lacivertlilerin transferde 
en yetkili isimlerinden Özek, 
görüşmelerini kamptan ger-

çekleştirdi.

Transfer açıklanmadı
Fenerbahçe’de kamp sürecinde 

en çok konuşulan konu transfer 
oldu. Kamp öncesinde Tarık Çe-
tin, Archie Brown ve Jhon Duran’ı 
kadrosuna katan sarı-lacivertliler, 
14 günlük süreçte ise transfer 
açıklamadı. Fenerbahçe’nin flaş 
transferi Jhon Duran, kampa geç 
katıldı. Sarı-lacivertlilerin kamp 
kadrosunda açıklanan genç golcü, 
kafileye rötarlı olarak katıldı.

Mourinho memnun
Fenerbahçe Teknik Direktörü 

Jose Mourinho, kampta takımı-
nın performansından memnun 
kaldı. Portekizli teknik adam 
takımdaki birlik ve beraberliği 
överken, oyuncularının istek ve 
arzusunu öne çıkardı. Fenerbah-
çe’de kamp sürecinde gerçekleş-
tirilen hazırlık maçlarında kaleci 
belirsizliği dikkati çekti. Teknik 
direktör Jose Mourinho, hazırlık 
maçlarında Dominik Livakovic 
ve İrfan Can Eğribayat’a beraber 
şans verirken, kısa bir süre Tarık 
Çetin’i de kullandı. Fenerbah-
çe’nin milli orta sahası İsmail 
Yüksek, kampta sakatlık yaşadı. 
Kamp öncesinde adı transferde 
de geçen İsmail, idmanda yaşa-
dığı sakatlık nedeniyle hazırlık 
maçlarında forma giyemedi. AA

Fenerbahçe, 14 Temmuz’da başladığı Portekiz kampındaki çalışmalarını tamamladı.  4 
hazırlık maçı oynayan Jose Mourinho ve ekibi, söz konusu müsabakalarda 3 galibiyet 
ve 1 mağlubiyetle elde etti. Fenerbahçe’de yeni transferler, adaptasyon sürecini hızlı 
bir şekilde geride bırakarak resmi maçlar öncesinde pozitif bir görüntü ortaya koydu

Başarı geldi ön yargı bitti
Erzincan’da yaşayan Ahıska Türkü milli güreşçi Elmira Yasin, olimpiyatlarda 
Türkiye’yi temsil etme hedefiyle yoğun çalışıyor. Yasin, “İlk başlarda ailem 
çok karşıydı. Herkes karşıydı ama antrenörüm ailemle konuştu, ondan son-
ra gelmeye başladım. Başarı almaya başlayınca da ön yargıları kalktı” dedi

SOVYETLER Birliğince 14 Ka-
sım 1944’te, Gürcistan’ın Ahıska 
bölgesinden sürgün edilen ve 

Ukrayna’dan Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan’ın talimatıyla 2015 
yılında Erzincan’ın Üzümlü ilçesine 
yerleştirilen Ahıska Türkü aileden 
Elmira Yasin, milli güreşçi Elvira 
Kamaloğlu’nu örnek alarak güreşe 
başlamak istedi. İlk zamanlar ailesinin 
güreşmesine izin vermediği Elmira Ya-
sin, antrenör Habip Halepli’nin ailesini 
ikna etmesiyle 2017’de güreş sporuna 
başladı. Farklı yaş gruplarında çok 
sayıda başarıya imza atıp milli formayı 
giyen 19 yaşındaki kadın sporcu, son 
olarak İtalya’nın Caorle kentinde 30 
Haziran-6 Temmuz’da düzenlenen 20 
Yaş Altı Avrupa Güreş Şampiyonası’n-
da 76 kiloda bronz madalya kazandı. 
Erzincan İl Özel İdaresi Spor Kulübü 
bünyesinde çalışmalarını sürdüren El-
mira, 2028 Olimpiyatları’nda Türkiye’yi 
temsil etmeyi hedefliyor.

Ailem çok karşıydı
Elmira Yasin, AA muhabirine, kendi-

si gibi Ahıska Türkü olan milli güreşçi 
Elvira Kamaloğlu’nu örnek aldığını 
ve 2017’de güreşe başladığını söyledi. 
Farklı kategorilerde başarılar elde 
ettiğini aktaran Elmira, “Son yapılan 20 
Yaş Altı Avrupa Şampiyonası’nda üçün-
cü oldum. Büyüklerde dünya şampiyo-
nu olmayı hedefliyorum. Asıl hedefim 
olimpiyatlarda madalya almak, şam-
piyon olmak, ülkemizi temsil etmek, 
bayrağımızı dalgalandırmak ve İstiklal 
Marşı’mızı okutmak.” diye konuştu. 
Erzincan Binali Yıldırım Üniversitesi 
Spor Yöneticiliği Bölümü’nde eğitimini 
sürdürdüğünden bahseden Elmira, ai-
lesiyle birlikte Türkiye’ye getirildiği için 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan’a teşekkür etti. Ailesinin ilk zaman-
larda güreş yapmasına izin vermediğini 
anlatan Elmira Yasin, “İlk başlarda 
ailem çok karşıydı. Herkes karşıydı ama 
antrenörüm ailemle konuştu, ondan 
sonra gelmeye başladım. Başarı alma-

ya başlayınca da ön yargıları kalktı, 
desteklemeye başladılar. Kardeşlerim 
de aynı şekilde devam ediyor, onlar da 
aynı şekilde destekliyor” ifadelerini 
kullandı.

Çığ gibi büyüyor
Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü bünye-

sinde güreş antrenörlüğü yapan Habip 
Halepli ise sporcusunun potansiyelini 
ilk günden fark ettiğini ve görüşmeler 
yapıp aileyi ikna ettiğini dile getirdi. 
İlk günden bu yana antrenmanlara 
yoğun şekilde devam ettiklerini belirten 
Halepli, “Şu anda 76 kiloda ülkemizin o 
yaş kategorisinde en iyi sporcularından 
biri. Bizim asıl hedefimiz, 2028 Olim-
piyatları, 2032 Olimpiyatları. Arkamda 
görmüş olduğunuz çocuklar gerçekten 
çığ gibi büyüyor. Bu memlekete, Er-
zincan’a olimpiyat madalyasını da altın 
madalyasını da inşallah armağan ede-
ceğiz.” diye konuştu. Elmira’nın annesi 
Yosma Yasin de çocuklarına her zaman 
destek olacaklarını vurgulayarak, “En 
başta ‘Yapabilir mi, genç bir kızdır’ diye 
karşı geldim. Sonra baktım ki çocuğum 
başarabiliyor. Ondan sonra da des-
tek çıktım. İzin verdiğime hiç pişman 
değilim. İyi ki ‘Evet’ demişim. Çocuğu-
mun bu yerlere geldiğine çok sevindim. 
Allah’ın izniyle, inşallah olimpiyatlarda 
birinci olmasını Allah nasip etsin. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan sayesinde Türki-
ye’ye geldik. Ukrayna’da savaş oluyor-
du. Sağ olsun getirdi, sahip çıktı. Allah 
ondan razı olsun, teşekkür ediyoruz.” 
ifadelerini kullandı. AA

SOVYETLER 
sım 1944’te, Gürcistan’ın Ahıska 
bölgesinden sürgün edilen ve 

Kıbrıs Barış Harekatı’nın 51. yıl dönümü anısına düzenlenen Cumhurbaşkanlığı 6. Uluslararası Yat Yarışları 
Kıbrıs Etabı ve Kıbrıs Arkın Karpaz Gate Marina Kupası, Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nde (KKTC) tamamlandı

Kıbrıs etabı tamamlandı
DÜNYANIN dört bir 
yanından yarışçıların yer 
aldığı Cumhurbaşkanlığı 

6. Uluslararası Yat Yarışları’nın 
Kıbrıs etabı, 20 Temmuz’da Mar-
maris’ten verilen startla başladı. 
Yarışmanın Kıbrıs etabında 150 
sporcu, 340 deniz mili süren bir 
rotada 100 saat boyunca deniz 
koşullarında mücadele verdi. 
Anadolu Ajansının (AA) “Global 
İletişim Ortağı” olduğu Cum-
hurbaşkanlığı 6. Uluslararası Yat 
Yarışları Kıbrıs Etabı ve Kıbrıs 
Arkın Karpaz Gate Marina Ku-
pası için Arkın Karpaz Gate Ma-
rina’da ödül töreni düzenlendi.

Harika bir yarış oldu
Törene KKTC Cumhurbaşkanı 

Ersin Tatar, Türkiye’nin Lefkoşa 
Büyükelçisi Ali Murat Başçeri, 
Bayındırlık ve Ulaştırma Bakanı 
Erhan Arıklı, Milletvekili Fikri 
Toros, Girne Belediye Başkanı 
Murat Şenkul, Türkiye Yelken 
Federasyonu Başkanı Özlem 
Akdurak, KKTC Kıbrıs Türk Yel-
ken-Motor-Kürek Federasyonu 
Başkanı Mehmet Salih Havalı’nın 
da aralarında bulunduğu çok 
sayıda davetli katıldı. Törenin 
açılış konuşmasını yapan Cum-
hurbaşkanlığı Uluslararası Yat 
Yarışları Organizasyon Komitesi 
Başkanı Ekrem Yemlihaoğlu, “6 
sene önce hayalini kurduğumuz, 
programladığımız bir noktadayız. 
Her denizde yelkencinin, denizci-
nin varlığını hissettirmemiz lazım. 
Cennet vatanımızın ve Kıbrıs’ın 
bütün güzelliklerini dünyaya ta-
nıtacağımız harika bir yarış oldu” 
diye konuştu. Törende konuşan 
KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Ta-
tar, ülkesinde böyle bir yarışmanın 

düzenlenmiş olmasından dolayı 
duyduğu mutluluğu dile getire-
rek, “Bizim yelkenlerimizin Doğu 
Akdeniz’de, Mavi Vatan’da böylesi 
yarışlara katılmasının, uluslararası 
topluma buradaki güzellikleri, 
barışı, buradaki insanların müca-
delesini duyurmasının mutluluğu 
içindeyiz” ifadelerini kullandı. Tür-
kiye’nin Lefkoşa Büyükelçisi Ali 
Murat Başçeri de konuşmasında 
yarışmaya katılanları mücadelele-
rinden dolayı tebrik ederek, bu tür 
uluslararası yarışmaların KKTC’de 
yapılmasının önemine işaret etti. 
Törende açılış konuşmalarının 
ardından kupa takdimi yapıldı.

Ödülü Tatar verdi
Organizasyonun Kıbrıs etabının 

büyük ödülü olan “En İyi Düzel-
tilmiş Zaman Ödülü”nün sahibi, 
Ahmet Gönenç Torun yönetimin-
deki Deniz Harp Okulu Takımı 
Arma oldu. Takıma kupasını 
KKTC Cumhurbaşkanı Ersin Ta-
tar verdi. Deniz Fıçı yönetimindeki 
Arkın Group Sailing Team “Line 
Honours Ödülü”ne layık görüldü. 

Arkın Group Sailing Team, 340 
deniz mili uzunluğundaki parkuru 
50 saatte tamamlayarak kazan-
dığı ödülü Türkiye’nin Lefkoşa 
Büyükelçisi Ali Murat Başçeri’den 
aldı. ORC O kategorisinde Oytun 
Çalışlar yönetimindeki Mersin 
Yelken Akademisi takımı birinci 
olurken, Deniz Fıçı yönetimin-
deki Arkın Group Sailing Team 
ikinciliği, Derya Yenigün yöneti-
mindeki Göztepe Yelken Ağanlar 
ise üçüncülüğü elde etti. ORC A 
kategorisinde ise Ahmet Gönenç 
Torun yönetimindeki Deniz Harp 
Okulu Takımı birinciliğe ulaşır-
ken, Acar Koparal yönetimindeki 
MSÜ Deniz Harp Okulu Takımı 
Tramola ikinci, Aliksei Koziukov 
yönetimindeki Anyuta Takımı da 
üçüncü sırada yer aldı. Gezgin 
sınıfında birinciliği Mehmet Ali 
Şahin yönetimindeki Deniz Harp 
Okulu takımı Akova alırken, Ömer 
Bingöl yönetimindeki Mudanya 
Üniversitesi takımı ikinci, Hasan 
Basri Aslan yönetimindeki Jacques 
Philippe Rüzgarın Peşinde Takımı 
üçüncü oldu. AA

DÜNYANIN 
yanından yarışçıların yer 
aldığı Cumhurbaşkanlığı 

TÜRKİYE Kürek Federasyonunun açıkla-
masına göre, Polonya’nın Poznan kentindeki 
Malta Gölü’nde düzenlenen organizasyonda 

53 ülkeden 239 ekip, 18 farklı tekne sınıfında yarıştı. 
Son 2 yılın Avrupa 23 yaş altı şampiyonu Cevdet 
Ege Mutlu, erkekler tek çiftede şampiyonluğa 
ulaştı. Milli sporcular, bu sonuçla şampiyonayı 3 
altın madalyayla tamamladı. Halil Kaan Köroğlu 
hafif kilo erkekler tek çifte, Enes Biber ile Aytimur 
Selçuk da erkekler iki tek kategorisinde podyumun 
zirvesine çıkmıştı. Açıklamada görüşlerine yer ve-
rilen federasyon başkanı Erhan Ertürk, sporcularla 
gurur duyduklarını belirtti.

Üç madalya ile döndüler
Dünya 23 Yaş Altı Kürek Şampiyonası’na katılan milli sporculardan Cevdet Ege Mutlu, er-
kekler tek çifte kategorisinde altın madalya kazandı. Halil Kaan Köroğlu hafif kilo erkekler 
tek çifte, Aytimur Selçuk da erkekler iki tek kategorisinde podyumun zirvesine çıkmıştı

TÜRKİYE 
masına göre, Polonya’nın Poznan kentindeki 
Malta Gölü’nde düzenlenen organizasyonda 
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Beylikdüzü Teras Park'ta
hizmet vermeye başlayan

işletmemizin açılışına
katılarak bizleri

onurlandıran, 
çelenk gönderen, 

mesaj yollayan 
bütün dostlarımıza

teşekkürlerimizi sunuyoruz. 

Közden çıkan değil, 
gönülden geçen lezzetler!

RIZA ÇiFTÇi

TEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜRTEŞEKKÜR

SİNEM
UZAK Şehir dizisinde Alya ka-
rakterine hayat veren Sinem
Ünsal sezon arasını fırsat bilip

sosyal medyadan yaptığı tatil paylaşım-
larıyla dikkat çekiyor. Sık sık yaptığı pay-
laşımlarla göz önünde olan oyuncunun,
"Arşivi karıştırdım" notuyla paylaştığı
beyaz dekolteli elbiseli karesi göz kamaş-
tırdı. Uzak Şehir'in tekrar bölümleriyle
hafta içi her gün ekrana geleceğinin müj-
desini alan dizinin hayranları güzel
oyuncunun paylaşımını yorum yağmu-
runa tuttu.

GÖZ KAMAŞTIRDI

TERAS PARK’TA 
B eylikdüzü, lezzet ve kültürün

buluşma noktası olacak
yeni bir mekana kavuştu.

Ciğerci Yılmaz, düzenlenen görkemli
bir açılış töreni ile hizmete girdi. Açı-
lışa, Beylikdüzü Belediye Başkan
Yardımcısı ve Meclis üyesi Seyhan
Topaloğlu, AK Parti Beylikdüzü İlçe
Başkanı Mustafa Necati Işık, İYİ Parti
Beylikdüzü İlçe Başkanı Mehmet Abdi-
oğlu, Beylikdüzü Şanlıurfalılar Dernek
Başkanı ve iş insanı İzzet Kaya, Mert
Holding Yönetim Kurulu Başkanı iş in-
sanı Halis Kahriman, Amasya Plat-
formu Başkanı İsmail Aktaş, iş insanı
Sebahattin Karakoç, Beylikdüzü meclis
üyeleri, mahalle muhtarları, medya
mensupları ve çok sayıda Beylikdüzülü
vatandaş katıldı.

Yeni bir soluk getirdi

Ciğerci Yılmaz, sadece lezzet durağı
değil, aynı zamanda kültür noktası ol-
mayı da hedefliyor. Haftanın belli günle-
rinde düzenlenecek Şanlıurfa Sıra
Geceleri, hem Urfa mutfağını hem de

yöresel müziğin coşku-
sunu Beylikdüzü
halkına taşıyacak.
Bu etkinlikler,
misafirlere
adeta Güney-
doğu’nun eşsiz

atmosferini yaşata-
cak. Beylikdüzü,
yıllar içinde farklı
kültürlerden gelen
mutfak çeşitliliği ile gas-
tronomi açısından gelişen
bir ilçe haline geldi. Ciğerci Yıl-
maz, özellikle ciğer ve kebap çeşitleriyle
bu zenginliğe yeni bir soluk getirirken,
sıra geceleri ile kültürel anlamda da fark
yaratmayı amaçlıyor.

Kültürel bir atmosfer

Ciğerci Yılmaz, menüsünde Urfa’ya
özgü ciğer kebabı, kuzu şiş, patlıcan ke-
babı, lahmacun ve yöresel meze çeşitleri
ile misafirlerine Güneydoğu’nun otantik
lezzetlerini sunuyor. Mekânın özel taş fı-
rınında pişirilen ekmekler ve lavaşlar, ye-

meklere eşlik ediyor. Resto-
ran, yalnızca yemek

değil, Urfa’nın sıra ge-
cesi kültürünü de
Beylikdüzü’ne taşı-
yor. Her perşembe
akşamı düzenlene-
cek sıra gecelerinde,
canlı müzik eşliğinde

misafirlere hem yöre-
sel türküler hem de

kültürel bir atmosfer su-
nulacak. 

Nezih bir mekan

Açılışa katılan AK Parti İlçe Başkanı
Mustafa Necati Işık, “Öncelikle bu yeni
işletmemizin ilçemize hayırlı olmasını di-
liyorum. İşletmeci arkadaşlara da hayırlı
kazançlar diliyorum. Gerçekten nezih bir
yer. Önemli bir istihdam oluşturdu. Ba-
şarılar diliyorum” dedi. Beylikdüzü Bele-
diye Başkan Yardımcısı Seyhan
Topaoğlu da yeni işletmenin Beylikdü-
zü'ne hayırlı olmasını dileyerek, işletme
sahiplerine başarılar diledi. 

AYNI ANDA 600 KİŞİYE HİZMET 
İç mekân tasarımı, kalabalık ailelerin
ve grupların rahatça vakit geçire-
bilmesi için geniş masalar ve salon
düzeniyle hazırlandı. Ayrıca çocuklu
aileler için güvenli bir oyun alanı da
bulunuyor. İşletme sahibi Rıza Çiftçi,
“Şanlıurfa’nın sadece yemeklerini

değil, kültürünü de Beylikdüzü’ne
taşımak istedik. Amacımız, gelen mis-
afirlerimize bir restoran deneyiminden
daha fazlasını yaşatmak; onlara mem-
leket havasını hissettirmek. Herkesi
sıra gecelerimize ve lezzetlerimizi tat-
maya davet ediyoruz” dedi. Çiftçi,

“İşletmemiz saat sabah 11:00 gibi
faaliyete başlayacak. Gece 00:01'e
kadar hizmet vereceğiz. Aynı anda
600 kişiye kadar misafirimizi
ağırlayabilecek kapasitemiz var.
Otopark sorunumuz yok” açıklamasını
yaptı. 

barış 
kış

HABER

URFA LEZZETI
Beylikdüzü’nün gastronomi alanındaki yeni adreslerinden Ciğerci Yılmaz, Teras Park’ta kapılarını açtı.
Toplam bin metrekarelik geniş alanı ile dikkat çeken mekân, aynı anda 600 kişiye hizmet verebilecek 
kapasitesiyle ilçedeki en büyük kebap ve ciğer restoranlarından biri olarak öne çıkıyor. İşletme sahibi Rıza
Çiftçi, “Amacımız, gelen misafirlerimize bir restoran deneyiminden daha fazlasını yaşatmak” dedi
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